
Konsert Selena Gomez
jadi kontroversi
SHAH ALAM: Kerajaan negeri
Selangor tidak mempunyai mas
alah untuk memberi kelulusan

kepada penganjuran konsert
penyanyi dari Amerika Syari
kat, Selena Gomez sekiranya
memenuhi syaratsyarat ditetap
kan.

Menteri Besar, Datuk Seri
Mohamed Azmin AN bagaimana
pun berkata, setakat ini Majlis
Bandaraya Shah Alam (MBSA)
masih belum menerima seba

rang permohonan daripada
penganjur konsert yang dijadu
alkan berlangsung di Stadium
Malawati Shah Alam pada 25
Julai ini. "Setakat minggu lepas,
MBSA belum menerima seba

rang permohonan daripada pen

ganjur konsert.
"Sebaik sahaja mereka

(MBSA) terima tentunya mere
ka akan teliti (permohonan) dan
kalau memenuhi semua syarat
yang ditetapkan saya rasa tiada
masalah untuk beri kelulusan,"
katanya kepada pemberita sele
pas menghadiri Majlis Rumah
Terbuka Aidilfitri MBSA di perk
arangan Stadium Shah Alam di
sini semalam.

Mengenai bantahan dari
pada PAS yang menganggap
konsert 'Selena Gomez The
Revival Tour' itu mencemarkan

kemuliaan Syawal, Mohamed
Azmin menjawab semua bulan
seharusnya dihormati.

 Bernama
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Anggota penguat kuasa MBPJ guna skuter berkuasa elektrik
OlehAMALINA ABDUL SHUKOR

PETALING JAYA  Majlis
Bandaraya Petaling Jaya (MBPJ)
menjadi pihak berkuasa tempatan
(PBT) pertama di Malaysia yang
menggunakan skuter berkuasa ele
ktrik untuk anggota penguat kua
sanya menjalankan rondaan.
Datuk Bandarnya, Mohd. Azizi

Mohd. Zain berkata, pihaknya tel
ah membeli lima buah skuter ber
kuasa elektrik jenama Eclimo ES11
bernilai RM18,000 sebuah dan ber
cadang untuk menambah beberapa
buah lagi pada tahun hadapan.
Menurutnya, penggunaan kender

aan itu sejajar dengan dasar MBPJ

untuk menguruskan alam sekitar
berdasarkan prinsip pembangunan
mampan seperti mengurangkan
pelepasan gas karbon monoksida
dan mengawal keseimbangan eko
sistem.
"Motosikal ini telah digunakan

oleh anggota kami sejak 15 Julai
lalu untuk menjalankan rondaan
penguatkuasaan berkaitan pelang
garan kesalahan lalu lintas selain
memastikan kelancaran aliran
trafik di pusat bandar.
"Selain itu, anggota penguat kua

sa MBPJ yang menggunakan skuter
ini juga dapat melaporkan aduan
terhadap jalan rosak, kerosakan
harta benda majlis dan aduan lain

dengan segera," katanya kepada
pemberita selepas Majlis Pelan
caran Motosikal Berkuasa Elektrik
di sini semalam.
Mohd. Azizi memberitahu, peng

gunaan skuter berkuasa elektrik
juga mampu membantu pihak polis
dengan membuat laporan sebarang
kejadian jenayah kerana skuter
tersebut tidak mengeluarkan bunyi
bising sekali gus kurang disedari
penjenayah.
Katanya, skuter berkenaan boleh

digunakan selama kirakira lapan
jam dan mampu mencecah kelajuan
100 kilometer sejam selepas dicas
penuh selama 4 jam di stesen khas
di Dewan Sivik MBPJ.

MOHD. Azizi (dua dari kanan) mencuba skuter elektrik yang
diiancarkan di Ibu Pejabat MBPJ, Petaiing Jaya semalam.
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Ada pelajar sanggup minta duit orang lain beli makanan tidak berkhasiat

Penjaja haram resahkan ibu bapa
Oleh NOR AZIRAN YUNUS

BANGI — Kehadiran begitu
ramai penjaja yang menjual
makanan dan minuman

ringan di luar kawasan Sekolah
Kebangsaan (SK) Jalan Empat,
Bandar Baru Bangi di sini pada
setiap hari persekolahan menim
bulkan keresahan dalam kalan
gan ibu bapa serta penjaga.
Ini kerana para pelajar terde

dah kepada pengambilan ma
kanan yang tidak berkhasiat se
lain pembaziran wang.
Tinjauan Kosmo! ke sekolah

itu pada Isnin lalu mendapati,
lebih 10 penjaja dipercayai tanpa
lesen menjual pelbagai jenis ma
kanan ringan seperti snek, ayam
goreng, sosej, burger serta minu
man berkarbonat.
Mereka menggunakan moto

sikal roda tiga, kereta dan
mendirikan gerai sementara un
tuk menjual pada jarak kurang
500 meter dari sekolah.
Menurut ibu saudara kepada

seorang pelajar, Azura Ar
shad, 35, kebanyakan ibu bapa
hanya memberikan wang saku
secukupnya untuk anak mereka
berbelanja di kantin sekolah
pada waktu rehat.
Katanya, para pelajar sepatut

nya tidak perlu membazirkan
wang dengan membeli makanan
serta minuman yang dijual antara
RM1.50 hingga RM2 di luar ka
wasan sekolah.
"Saya bimbang pelajar yang

tiada lagi duit selepas waktu se
kolah akan bertindak meminta
atau memeras ugut daripada
rakanrakan untuk membeli ma
kanan tersebut.
"Pengalaman saya, ada bebera

pa kali pelajar begitu berani me
minta wang daripada saya untuk
membeli makanan dan minuman
yang dijual penjaja di sini.
"Saya ada bagi, tetapi saya

bimbang jika terlalu kerap di
beri, nanti lebih ramai yang da
tang meminta," katanya ketika
ditemui Kosmo!.
Azura berkata, kehadiran pen

jaja di situ dikesan sejak dua
tahun lalu. Difahamkan pihak
pengurusan sekolah juga sudah

mengambil tindakan dengan
membuat laporan kepada Maj
lis Perbandaran Kajang (MPKj),
tetapi peniaga tersebut tetap
berdegil.
Sementara itu, Azmi Johari,

27, berkata, dia memuji usaha
pengurusan sekolah itu yang su
dah menaik taraf kemudahan di
kantin dengan mempelbagaikan
jualan makanan sebagai salah
satu usaha membendung para
pelajar daripada membeli ma
kanan tidak sihat di luar sekolah.

BEBERAPA penjaja menjual makanan kepada murid di luar Sekolah
Kebangsaan Jalan 4, Bandar Baru Bangi ketika tinjauan Kosmo! barubaru ini.

KELIHATAN murid membeli makanan ringan yang dijual oleh penjaja di luar
Sekolah Kebangsaan Jalan 4, Bandar Baru Bangi ketika tinjauan Kosmo! baru
baru ini.

Page 1 of 1

28 Jul 2016
Kosmo, Malaysia

Author: NOR AZIRAN YUNUS • Section: Negara • Page: 19 • Printed Size: 326.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 8,460.00
PR value: MYR 25,380.00 • Item ID: MY0026609175

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Penjaja haram tetap berdegil,
terus berniaga  MPKj
KUALA LUMPUR  Majlis
Perbandaran Kajang (MPKj)
tidak pernah mengeluarkan
sebarang permit kepada pen
jaja makanan dan minuman
ringan yang menjalankan per
niagaan di luar kawasan Se
kolah Kebangsaan (SK) Jalan
Empat, Bandar Baru Bangi,
Bangi.
Menurut Penolong Pengarah

Kanan Bahagian Perlesenan
MPKj, Zalinda Zainuddin,
pihaknya hanya mengeluarkan

permit bagi penjaja untuk ber
niaga pada jarak lebih 500 me
ter dari kawasan sekolah.
"Berkenaan laporan kehad

iran ramai penjaja yang men
jual makanan dan minuman
ringan di luar kawasan sekolah
di Jalan Empat, Bandar Baru
Bangi, kami sedia maklum dan
sudah beberapa kali menyerbu
termasuk mengenakan kom
paun terhadap penjaja di situ,
namun mereka tetap berdegil.
"Saya tegaskan di sini ba

hawa kesemua penjaja di situ
tidak mempunyai permit. Jika
perkara ini berpanjangan, kami
akan mengambil tindakan lebih
keras dalam masa terdekat,"
katanya ketika dihubungi Kosmo!
di sini semalam.
Beliau berkata demikian bagi

mengulas mengenai laporan
Kosmo! terdapat lebih 10 pen
jaja berniaga pelbagai jenis ma
kanan dan minuman ringan di
luar kawasan SK Jalan Empat,
Bandar Baru Bangi.
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20 PATI ditahan ketika
cuba seludup masuk
KLANG  Cubaan seramai
20 orang pendatang asing
tanpa izin (PATI) warga In
donesia untuk menyeludup
masuk ke negara ini tidak ke
sampaiail apabila bot dinaiki
mereka ditahan Maritim Ma
laysia (APMM) kirakira satu
batu nautika dari perairan
Tanjung Harapan di sini kel
marin.
Pengarah APMM Dae

rah Klang, Kepten Maritim
Mohd. Rosli Abdullah berka
ta, mereka ditahan kirakira
pukul 10.15 pagi oleh sebuah
bot APMM yang melakukan
rondaan.
Menurutnya, hasil

pemeriksaan mendapati,
bot itu memiliki dokumen

lengkap untuk membawa pe
numpang dari negara jiran.
"Bagaimanapun pemerik

saan lanjut terhadap 20 orang
penumpang termasuk empat
wanita mendapati kesemua
mereka tidak mempunyai do
kumen perjalanan yang sah,"
katanya dalam satu kenya
taan di sini semalam.
Mohd.. Rosli memberitahu,

kesemua yang ditahan itu
kemudiannya di bawa ke Jeti
Maritim Daerah Klang untuk
siasatan lanjut.
Kes di siasat di bawah

Seksyen 5(1) Akta Imigre
sen 1959/63 iaitu keluar atau
masuk ke negara ini melalui
kawasan yang tidak diwarta
kan.
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20 pendatang ditahan
Cubaan 20 pendatang asing tanpa izin
(PATI) memasuki negara ini
menggunakan laluan haram dengan
menaiki 'teksi air' gagal apabila ditahan
penguat kuasa Agensi Penguatkuasaan
Maritim Malaysia (APMM), kelmarin.
Semua PATI berasia 18 hingga 47 tahun

itu dicekup kira kira satu batu nautika
dari Tanjung Harapan di sini, kirakira
jam 10.15 pagi.
Pengarah Maritim Selangor Kepten

Maritim Mohd Rosli Abdullah berkata,
semua PATi terbabit ditahan selepas
pihaknya menjaiankan pemeriksaan
menyeluruh terhadap sebuah bot dari
negara jiran di lokasi berkenaan.
"Ketika itu, rondaan rutin dilakukan di

sekitar perairan Pelabuhan Klang
sebelum kami menahan bot digelar 'teksi
air' itu berdasarkan hasil maklumat dan
risikan awal diterima.
"Hasil pemeriksaan mendapati bot itu

mempunyai dokumen sah dan lengkap
untuk membawa penumpang," katanya
di sini, semalam.
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PKR snaps
DAP polls plan

Analysis by Zainal Epi
zainal@mmail.com.my

PETALING JAYA — Penang Chief
Minister Lim Guan Eng is in a Catch 22
position. With PKR adopting a "delaying
tactic", a subtle way of saying the party
disagrees with his plan for snap polls, he is
in a quandry on whether to continue with
his plan or abandon it and just face the
corruption charges against him.
PKR president Datuk Seri Dr Wan

Azizah Wan Ismail told a press conference
on Tuesday the party leadership needed
more reasons to agree to Lim's proposal.
Taking Azizah's words as a subtle "no",

the DAP secretarygeneral is now caught
between his "ego trip" and his image as a
"charismatic leader".

Lim had built the momentum for snap
polls in the state, aimed at telling the
ruling BN federal government that the
people of Penang are still with him despite
the charges against him.
Lim seemed to want BN to see how

influential he still is despite facing two
corruption charges, and how dominant he
is in the Pakatan Harapan opposition pact,
where he call guide or rather, dictate, the
pact's direction.
But today, he and his party are in a

dilemma because PKR has somewhat "put
its foot down", and this is not the first
time PKR has disagreed with Lim or DAP
on political matters.
When Lim cut ties with PAS last year

and formed Pakatan Harapan, PKR or
rather, party deputy president Datuk Seri
Azmin Ali, had jabbed Lim by continuing
to work with PAS in Selangor, keeping the
Islamist party members as state executive
councillors while he remained a partner in
the new Pakatan Harapan.
DAP had its titfortat when the party

went against Azmin's plan to have a
straightfight during the byelections
in Sungai Besar and Kuala Kangsar by

getting Parti Amanah Negara (Amanah)
to contest, resulting in the Opposition or
rather, Pakatan Harapan, being bashed
nearly to a pulp.
Apart from the embarrassing outcome of

the byelections, the act of foiling Azmin's
plan to "please" PAS had put the Selangor
menteri besar in a pickle as PAS leaders,
particularly president Datuk Seri Abdul
Hadi Awang, would no longer trust Azmin
in future political dealings after he failed
to deliver in the anticipated straightfight
arrangement.
And now, with the Malaybased multi

racial party not going along with DAP's
snap polls plan, the friction is expected
to heat up between the two dominating
figures in the two parties with ideologies
that are poles apart.
PKR had probably based its decision on

several factors besides the "ego" of the
two dominant leaders, which included the
party's unstable position in all the 10 state
seats it held in Penang.
While the Machang Bubuk and Kebun

Bunga state seats are Chinesemajority,
with Batu Uban an Indianmajority seat,
the remaining Bukit Tengah, Penanti,
Bukit Tambun, Pantai Jerejak, Sungai
Bakap, Seberang Jaya and Datok Keramat
are Malaymajority seats.
The party may lose half of the total

number of seats if snap polls are held
because it no longer has PAS to bring in
the Malay votes, given that the Islamist
party is no longer in the new opposition
pact and is determined to contest in a
stated election.
Azmin still maintains political

relationships and cooperation with PAS in
Selangor because of the Malay votes that
the Islamist party can add to the numbers
PKR needs to defeat BN.
The situation from now on will probably

be different as both PKR and DAP view
each other with suspicion and distrust
and the relationship will no longer
be the same.
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Sinar Harian terima lawatan.

B^S^ejangor,SultanShamfuddinIdrisShah«*~

Pemimpin, pembesar seluruh negara dekatjflP***:

Sharafuddin Idris Shah berkenan men

cemar duli merasmikanbangunan baharu
pejabat Kumpulan Media Karangkraf.

Baginda dalam titahnya berharap agar
Sinar Harian dapat mengekalkan profe
sional dan beretika dalam melaporkan se
tiap berita.

Turut berkenan mencemar duli me
lawat Sinar Harian dan Karangkraf ialah
Sultan Perak, Sultan Nazrin Shah pada
10 Februari 2012 serta Sultan Kelantan
Sultan Muhammad V dan diiringi Tengki
Mahkota Kelantan, Dr Tengku Muhammai
Eaiz Petra pada 5 Disember 2013.

Sdain itu, Sinar Harian turut terkere
denganfradlem^menganjuikansiriwac;
na dan program BicaraMinda yang menjac
medan untuk pemimpin pelbagailatar beta
kang berkongsi idea serta pandangaa

Antara pemimpin yang pernah di
tampiikan dalam program Bicara Minda
anjuran Sinar Harian ialah bekas Perdare
Menteri, Tun Dr Mahathir Mohamad
bekas Mursyidul Am Pas, Allahyarham
Datuk Nik Abdul Aziz Nik Mat; Presiden
Pas, Datuk Serf Abdul Hadi Awang; be
kas Timbalan Perdana Menteri, Tan Sri
Muhyiddin Yassin; bekas Menteri Besar
Kedah, Tan Sri Sanusi Junid dan bekas
Timbalan Perdana Menteri, Tun Musa
Hitam

Manakala, siriWzcsraSinar Harian
yang dikenali dengan topiktopik panas
pemah menjemput ramai tokoh h<±»at

| MENCECAH10 tahun usia Sinar Hariar,
I akhbariniterusmendapatkepercayaanma
p syarakat untuk melaporkan berita yangtelu
if dantulus.
|* Mengamalkan pemberitaan yang neu
I tral, konsep ini semakin diterima baik olel
P pemimpin,samaadadipihakkerajaanmahu
| pun pembangkang.

Atasdasaritulah,SKflrHaria«yangbei
ibu pejabat di Seksyen 15, Shah Alam, tidal
ketinggalan dikunj ungi oleh ramai pemimpii
yang mahu melihat sendiri secara dekat pro
ses penerbitan akhbar inl

la termasuklah kehadiran Perdan
Menteri, Datuk Serf Najib Tun Razak, baj
melancarkan Sinar Harian Edisi Nasiona
pada6Julai2010.

Dalam ucapannya pada majlis pelancaiai
itu, Najib mengakui bdiau boleh menerim
jika berita disiarkan oleh media massa adalal
perkarabenar,walaupunlaporanlaporaniti
menyentuh kelemaban bdiau sebagai petda
na menteri.

Malah kata Najib, kerajaan tidak ad
masalah jika syarikat media condong ke
pada manamana pihak tetapi berita yari
disiarkan mesti mempunyai kredibiliti dai
integriti, bukannya karat, berunsur fitnal

; ataurekaaa
Sinar Harian juga bertuah kerana me

p nerimakunjungangolongandiraja.
i Pada 2 Tun 2011. Sultan Selaneor. Sultai
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Naiib (tengah) memegang naskah Sirar Harian ketika mengadakari lawatan rasminya.

Antaranya ialah Ketua Pesuruhjaya
Suruhanjaya Pencegahan Rasuah (SPRM),
Tan Sri Abu Kassim Mohamed; Ketua
Audit Negara, Tan Sri Ambrin Buang;
bekas Timbalan Pengerusi Suruhanjaya
Pilihan Raya (SPR) Datuk Wan Ahmad Wan
Omar; Menteri Perdagangan Antarabangsa
dan Industri, Datuk Seri Mustapa Mohamed;
Timbalan Menteri Dalam Negeri, Datuk Nur
Jazlan Mohamed dan bekas Ketua Polis
Negara, Tan Sri Musa Hassaa

Manakala, pemimpin pembangkang
yang pernah berkongsi pentas wacana
Sinar Harian, antaranya Naib Presiden
PKR, Mohd Rafizi Ramli dan Nurul Izzah

Anwar; Setiausaha Publisiti DAP, Tony Pua;
Timbalan Menteri Besar Kelantan, Datuk
Nik Amar Abdullah; bekas calon DAP PRK
Teluk Intan, Diyana Sofea dan ramai lagi.

Tidak ketinggalan ialah tokoh ilmuwan
dan pertubuhan bukan kerajaan (NGO)
seperti Mufti Perlis, Datuk Dr Asri Zainul
Abidin; Ketua Aktivitis Persatuan Pengguna
Islam Malaysia (PPIM), Datuk Nadzim
fohan; bekas Timbalan Presiden Gabungan
PersatuanPersatuan Pengguna Malaysia
(Fomca), Muhammad Sha'ani Abdullah
dan Eello Utama Institut Kajian Etnik (Kita)
Universiti Kebangsaan Malaysia, Prof Datuk
DrTeoKokSeong.

Menteri Perdagangan Dalam Negeri, Koperasi dan Kepenggunaan, Datuk Seri Hamzah
Zainudin melihat operasi di kilanq percetakan.

Menteri Besar Selangor, Datuk Seri Mohamed Azmin AM (dua, kanan) bergambar bersama
pengurusan tinggi Sinar Harian dalam salah satu lawatannya ke agensi ini.

Sultan PahanQ, Sultan Ahmad Shah berkenan menerima cenderahati khas Sinar Harian.

Pengurus Tugastugas Khas Karangkraf, Hashim Anang member! penerangan kepada
rombongan AMK diketuai Nik Nazmi Nik Ahmad (dua, kanan).
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MPK usaha
selesai isu banjir
KLANG  Kerja menaik taraf tebat
an banjir sedang dijalankan Jabatan
Pengaliran dan Saliran (JPS) ter
masuk di Jalan Kebun Nenas dalam
usaha mengatasi banjir khususnya di
kawasan Bandar Puteri

Yang Dipertua Majlis Perbandaran
Klang (MPK), Datuk Mohamad Yasid
Bidin berkata, projek berkenaan di
jangka siap tahun depaa

"Selagi projek ini belum siap, saya
yakin kejadian banjir kilat akan terus
berlaku di kawasan Bandar Puteri.

"Jadi, saya minta penduduk di
sana bersabar memandangkan pihak
berkuasa telah melaksanakan kerja
yang sepatutnya bagi mengatasi banjir
di situ? katanya kepada Sinar Harian
ketikaditemuipadamesyuaratbulan
an MPK, semalam.

Ahad lalu, Sinar Harian menyiar
kan laporan mengenai kebimbang
an penduduk di kawasan Bandar
Puteri yang sering dilanda banjir
kilat.

Dakwa penduduk, masalah itu
sudah berlarutan sekian lama dan ba
nyak kali aduan disuarakan kepada
pihak berkenaan namun masih tiada
penyelesaiaa

Mohamad Yasid turut mengakui
kawasan Bandar Puteri rendah dan itu
antara faktor yang mendorong berla
ku banjir di situ.

"Banjir di situ sudah lama berlaku,
ia bukan perkara baru.

"Namun begitu, kita tak pernah

Laporan Sinar Harian Ahad lalu,
berhubung kebimbangan penduduk
di Bandar Puteri terhadap masalah
banjir.

lepas tangan, buktinya minggu lalu
satu mesyuarat telah diadakan anta
ra MPK dan pihak berkuasa lain ser
ta Exco terlibat bagi mencari langkah
penyelesaian," katanya.

Hasil pertemuan itu, pihaknya
mendapati satu kolam takungan
yang cekap diperlukan di kawasan
berkenaan.

"Kolam takungan sedia ada ada
lah kepunyaan Taman Botanic, jadi ia
tak boleh digunakan untuk kawasan
Bandar Puteri.

"Tambahan lagi ia belum diserah
kan kepada MPK, jika dah serah baru
kita boleh guna sebagai tonggak untuk
Bandar Puteri," katanya.

Katanya lagi, pihaknya juga ber
cadang untuk meletakkan pam bag
memastikan paras air dalam ko
lam takungan sentiasa berada pada
paras rendah.
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Pertandingan Wau
Kapal
KUALA LANGAT  Orangramai
dijemput hadir bagi menyaksikan
pertandingan Wau Kapal Terbuka
Negeri Selangor 2016 yang bakal
diadakan di Padang Awam Batu
7, Kampung Sijangkang, Kuala
Langat, Ahad ini.

Pertandingan yang julung
kali diadakan itu dijangka me
ngumpulkan lebih daripada 200
pemain wau kapal tradisi dan
moden.

Majlis penyampaian hadiah
pertandingan tersebut bakal di
sempurnakan Exco Hal Ehwal
Agama Islam, Adat Melayu dan
Warisan, Pembangunan Desa
dan Kampung Tradisi, Datuk Dr
Ahmad Yunus HairL
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Sudah maklum kepada SPAD
RAWANG  Masalahpengangkutan
awam termasuk ketiadaan bas mini di
Taman Pelangi telah dibawa kepada
Suruhanjaya Pengangkutan Awam
Darat (SPAD) dalam pertemuan yang
diadakan, barubaru ini.

Adun Rawang, Gan Pei Nei
berkata, selain Taman Pelangi be
berapa kawasan lain turut meng
hadapi masalah sama antaranya
Kuala Garing, Rawang Perdana 1
dan 2, Taman Tun Teja serta Bukit
Rawang Jaya.

Menurutnya, melalui per
bincangan dibuat, SPAD meminta
tempoh dua minggu untuk me
neliti perkara tersebut dan mencari
penyelesaiannya.

"Sistem pengangkutan awam
yang holistik di kawasan Rawang
dan Kuang adalah suatu keperiuan
termasuk menyambungkannya te
rns kepada perkhidmatan lain ter
masuk tren bagi menyelesaikan ke
sesakanlalulintas.

"Saya percaya pengangkutan

awam yang efisien dan berkualiti ada
lah keperiuan asas yg penting untuk
rakyat," katanya.

Isnin lalu, Sinar Harian melapor
kan masalah berulang dihadapi pen
duduk Taman Pelangi apaMa per
khidmatan bas mini yang menjadi
pengangkutan utama mereka tidak
lagi beroperasi.

Penduduk berdepan risiko apa
bila perlu ke jalan besar lebih satu ki
lometer dari rumah mereka untuk
mendapatkan perkhidmatan bas.

Pei Nei (kiri) bertemu wakil SPAD membawa masalah penduduk Rawang
berkenaan perkhidmatan bas awam.
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Selesai segera isu pembetungan
Saluran sisa kumbahan bermasalah, tekanan air rendah menghantui lebih 200 penduduk
TANJONGKARANG  Masalah
saluran pembetungan yang serius di
Taman Desa Mawar, di sini wajar di
beri perhatian segera memandangkan
kerajaan negeri sudah mengumum
kan peruntukan untuk menyelesai
kan masalah itu.

Adun Permatang, Datuk
Sulaiman Abd Razak menjelaskan,
kerajaan negeri sudah mengumum
kan peruntukan sejumlah RM5 juta
dalam pembentangan bajet lalu
bagaimanapun sehingga kini tiada
susulan positif.

Menurutnya, pihaknya akan
membangkitkan soalan bertulis da
lam sidang Dun bagi memastikan
peruntukan yang kononnya untuk
pemulihan sistem kumbahan taman
perumahan itu dapat dilaksanakan.

"Saya akan bangkitkan soalan ke
pada menteri besar sama ada proses
lantikan kontraktor sudah dilaksana

kan ataupun tidak? Bila kerja pemulih
an itu akan dilaksanakan?

"Ini kerana menteri besar sendiri
sudah umum peruntukan dalam bajet
yang lepas namun sehingga kini ma
sih belum ada perkembangan posi
tif' katanya ketika mengulas isu pem
betungan di Taman Desa Mawar.

Beliau berkata demikian selepas
hadir menyaksikan sesi tandatangan
Pengerusi Jawatankuasa Taman Suria
Indah, Mohd Musadin Shahmin

sempena Majlis Penyerahan Dewan
Komuniti Taman Suria Indah.

Katanya, isu pembetungan di ta
man perumahan itu sangat serius dan
perlu diberikan perhatian segera me
mandangkan menimbulkan masalah
bau mengganggu rutin penduduk.

"Keadaan lebih teruk apabila
saluran sisa kumbahan bermasalah

ditambah dengan isu tekanan air ren
dah masih menghantui lebih 200 pen
duduk sehingga menyebabkan najis
melimpah ketika hujan lebat.

"Lebih memeritkan, penduduk
terpaksa mengambil inisiatif sendiri
bina saluran alternatif untuk mem
buang sisa kumbahan ke saluran parit
berhampiran" katanya kepada Sirtar
Haricot

Sulaiman berkata, isu sama sering
dibangkitkan dalam sidang Dun bagi
mendesak kerajaan negeri menyelesai
kan projek yang terbengkalai di Dun
Permatang malah exco beikaitan ber
janji untuk menyelesaikannya.

"Saya masih simpan jawapan ba
las exco setiap kali membangkitkan
isu projek terbengkalai dan mereka
mudah menabur janji nak selesaikan
tapi sampai sekarang tiada apaapa.

"Inikah yang dikatakan kerajaan
berkebajikan? Sampai sekarang tiada
kerja pemulihan menyeluruh...yang
ada hanya bersihkan kawasan sekitar
dan cat bangunan rumah," katanya.

Sulaiman (dua,kiri) menyaksikan sesi tandatangan Pengerusi Jawatankuasa Taman Suria Indah, Mohd Musadin
Shahmin sempena Majlis Penyerahan Dewan Komuniti Taman Suria Indah.
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PKNS rai 1,000 rakan bisnes tanda penghargaan
SHAH ALAM  Perbadanan
Kemajuan Negeri Selangor
(PKNS) meraikan lebih 1,000
rakan niaga, ketua jabatan ke
rajaan, pihak berkuasa tempat
an (PBT), pimpinan masya
rakat dan politik serta rakan
media pada Majlis Jalinan
Kasih Aidilfitri PKNS yang
berlangsung di Pusat
Konvensyen Shah Alam
(SACC), barubaru ini.

Acara tahunan itu diurus
kan SACC Convec Sdn Bhd,
iaitu anak syarikat milil< penuh
PKNS.

Pengurus Perhubungan
Awam PKNS, Ishak Hashim
berkata, majlis itu bertuju
an mengukuhkan jalinan dan
hubungan sedia ada dengan
rakan bisnes dan pelanggan

PKNS dalam sektor pem
bangunan hartanah, hospita
lity, pembinaan, alam seldtar
dan tenaga.

"Sempena Hari Raya
Aidilfitri ini, kita ingin merapat
kan ukhuwah yang terjalin de
ngan rakan bisnes PKNS selain
menghidupkan kemeriahan
Syawal.

"Ia juga sebagai satu tan
da penghargaan kepada ra
kan bisnes PKNS yang akan
membantu usaha merealisasi
kan projek baru akan datangf
katanya.

Turut hadir, Pengurus
Besar PKNS, Azlan Md Alifiah;
Timbalan Setiausaha Agung III
Cuepacs, Mahmad Bahrum
dan Presiden Kesatuan Pekerja
PKNS, Azhar Abdul Shukor.

Azlan (kiri) bersalaman dengan Mahmad sambil diperhatikan Azhar pada Majlis
Jalinan Kasih Aidilfitri PKNS yang diadakan barubaru ini di Pusat Konvensyen Shah
Alam.
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MPSepang sokong wujudkan trem
CYBERJAYA  Majlis
Perbandaran Sepang (MPSepang)
menyambut baik dan mengalu
alukan kewujudan perkhidmatan
trem di Putrajaya dan Cyberjaya
seperti dicadangkan Kementerian
Wilayah Persekutuan dalam
tempoh tiga tahun lagL

Yang Dipertuanya, Datuk
Puasa Md Taib berkata, pihak
nya sudah diberi taklimat oleh
Suruhanjaya Pengangkutan Awam
Darat (SPAD) sebukn yang lala

Menurutnya, perancang
an pembinaan trem itu melibat
kan dua laluan Putrajaya dan
■Cyberjaya.

"Bagi saya ia perancangan yang
baik dan perlu diteliti kerajaan ne
geri dalam proses menggalakkan
penggunaan kemudahan awam,"
katanya.

Menurutnya, pembinaannya
kelak tidak menggunakan laluan

kenderaan sebaliknya
bahu jalan yang tidak
mengganggu peng
gunalain.
Beliau me

maklumkan pe
laksanaan masih da
lamperingkatkajian
kerajaan persekutu
an dan tempoh pe
laksanaan belum da
pat dipastikan lagi
namunpihaknyame
nyokong penuh dan
memohon ia disegerakaa

"Ia dalam proses pembentangan
kepada MPSepang dan Perbadanan
Putrajaya untuk perancangan pe
laksanaan dan laluan bersesuaian.

"Kemudahan ini dialualukan di
Cyberjaya kerana ia 'smart city' se
lain kita jangka kepadatan penduduk
di kawasan ini akan meningkat ber
ikutan penambahan pembangunan

darisemasakese

masar katanya.
Sebelum ini

akhbar melapor
kan Putrajaya dan
Cyberjaya ba
kal memiliki per
khidmatan trem
jika perancangan
dilaksanakan.

M e n t e r i

Wilayah
Persekutuan,

• Datuk SeriTengku
Adnan Tengjcu Mansor, sebelum
ini berkata kementeriannya ber
cadang mewujudkan perkhidmat
an pengangkutan awam itu dalam
masa tiga tahun lagL

Katanya, perkhidmatan peng
angkutan itu dilihat alternatif se
suai di kawasan mengalami per
tambahan penduduk di Putrajaya
dan Cyberjaya.

Kemudahan trem dialualukan di Cyberjaya bagi memenuhi keperluan pengangkutan awam.
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Kita faham jeritperih rakyat
SEKINCHAN  Bantuan Food
Stamp atau makanan asas yang
diperkenalkan Kerajaan Selangor
diharap mampu meringankan
beban kos sara hidup terutama
golongan berpendapatan rendah
di negeri ini.

Adun Sekinchan, Ng Suee Lim
berkata, bantuan yang dihulur itu
adalah sumbangan ikhlas daripa
da kerajaan negeri bagi membantu
golongan itu meneruskan ke
langsungan hidup terutama dalam
keadaan tekanan Cukai Barangan
dan Perkhidmatan (GST) yangdi
laksanakan kerajaan BN.

"Kita memahami jeritperih
rakyat bukan saja di bandar teta
pi di kampung. Mereka juga tak

terlepas dikenakan GST!' kata
nya pada Program Bantuan Food
Stamp di Balai Raya Jawatankuasa
Kemajuan dan Keselamatan
Kampung (JKKK) Parit 7 Baroh.

Suee Lim berkata, rakyat yang
menerima bantuan itu amat ber
terima kasih kepada kerajaan ne
geri yang begitu prihatin terhadap
nasib rakyatnya.

"Kita yakin bantuan ini adalah
sebahagian bukti kepada rakyat
bagaimana kerajaan negeri dapat
mengurus tadbir negeri ini dengan
oekapdantelus.

"Hasil yang diperoleh kerajaan
negeri ini dapat diagih semula ke
pada rakyat agar mereka mendapat
pembelaan sewajarnyai' katanya.

Suee Lim bergambar bersamasama sebahagian penerima di Balai
Raya JKKK Parit 7 Baroh.
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Kontraktor kutipan sisa pepejal wajib kursus  MBPJ
PETALING JAYA 27 Julai Majlis
Bandaraya Petaling Jaya (MBPJ)
mewajibkan semua kontraktor
baharu yang dilantik bagi men
jalankan kerjakerja kutipan sisa
pepejal di kawasan pentadbiran
nya menghadiri kursus.
Datuk Bandar Petaling Jaya,

Mohd Azizi Mohd Zain berkata,
langkah ini bagi meningkatkan
profesional dan kemahiran kaki
tangan kontraktor merangkumi
pelbagai peringkat sebelum me
mulakan kerjakerja di lapangan.
Menurutnya, selain pengu

rus turut diwajibkan penyelia

dan pekerja menghadiri Kursus
Asas Kemahiran Kontraktor Pen
gurusan Sisa Pepejal Dan Pem
bersihan Awam anjuran Jabatan
Pengurusan Sisa Pepejal Dan
Pembersihan Awam (JPSPPA).
"Kursus. ini penting bagi

memberikan gambaran kepada
pihak kontraktor terlibat men
genai budaya kerja dan peranan
mereka dalam mengendalikan
sisa pepejal sekali gus mampu
membantu pihak Majlis mem
berikan perkhidmatan cemer
lang," katanya dalam sidang akh
bar di sini.

Terdahulu beliau hadir roe
rasmikan Kursus Asas Kema
hiran Kontraktor Pembersihan
Awam MBPJ di sini.
Menurut Azizi, sebanyak 17

syarikat kontraktor dilantik bagi
menjalankan kerjakerja ku
tipan sisa pepejail bermula l Og;os
ini.
Katanya, skop kerja dan

kekerapan pengutipan samp.ah
di rumah flat kos rendah juiga
akan ditingkatkan sebanyak tiiga
kali sehari manakala kawas an
perumahan seperti taman tiiga
kali seminggu.

MOHD. AZIZI MOHD. ZAIN (kiri) beramah mesra dengan peserta Kursus Asas Kemahiran Kontraktor Pembersihan Awam
MBPJ. di Petaling Jaya. Selangor, semalam.  UTUSAN/FAISOL MUSTAFA
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Majlis Bandaraya Petaling Jaya (MBPJ) (Majlis Bandaraya Petaling 6 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



ISU

■ PASAR RAYA yang eriggan menjual produk
produk tempatan wajar diberikan amaran dan jika
perlu dikenakan tindakan uridarigundangsekiranya
ada peruntukari. Perbuatan mereka ini tidak boleh
diterima kerana boleh menjejaskan pendapatari
usahawan kecil tempatan kita.

SUKAFAMA

■ LAIN kali jika ada produksi luar mahu menjalankan
pengambarannya di negara kita, pihak kerajaan perlu
pastikan skrip dan jalan penceritaan sesuai dengan
prinsip serta semangat masyarakat majmuk di Malaysia.

013230XXXX

■ APA nakjadi dengan jalanjalan yang ada di negara
kita ini khususnya di sekitar Lembah Klang. Gambar
gambar kerosakan jalan raya yang dipaparkan di
Utusan Malaysia menjadi bukti tentang wujudnya
masalah tersebut.

PENGGUNA MOTOSIKAL

■ DALAM isu filem Kabali, saya kira kita terlepas
pandang hingga mengabaikan isuisu yang boleh
mengundang kontroversi. Jadikan peristiwa ini
sebagat pengajaran bagi mengelak kejadian sama
berularig pada masa akan datang.

SUKA FILEM HINDI

■ NAMPAKNVA isu rasuah terus berlaku di negara
kita meskipun pelbagai usaha telah dijalankan oleh
pihak berwajib terutama Suruhanjaya Pencegahan
Rasuah Malaysia (SPRM). Kepada SPRM jangan putus
asa. Kami sentiasa di belakanganda.

JIWA PATRIOTIK

■ PIHAK berkuasa khususnya JKR, DBKL serta PBT
berkaitan perlu bertindaksegera membaiki jalanjalan
yang rosak di kawasan jajahan mereka. Janganlah
berpeluk tubuh sahaja. Jangan nanti ada pengguna
yangcedera atau maut akibat kemalangan disebabkan
terlanggar jalan berlubang.

ANAS

■ HARAP pihak KPDNKK dapat memantau harga
makanan di kedai mamakyangdisifatkan sebagai
terlalu mahal dan melampau. Mungkin mereka
berani mencekik darah pengguna kerana kurangnya
penguatkuasaan daripada pihak berkuasa.

ORANGKAMPUNG

■ PENTADBIRAN negeri Selangor amat lemah
hingga membiarkan tanahtanah rizab Melayu dimiliki
oleh pendatangpendatang asing dari Indonesia.
Oleh itu tidak mustahil jika perkara ini tidak dikekang
serta tiada pengawasan sepatutnya tanahtanah rizab
Melayu akan tergadai,

017906XXXX

■ KERAJAAN perlu mengharamkan kemasukan
permainan video Pokemon Go kerana boleh
melekakan dan membuang masa. Kemungkinan
juga permainan ini boleh mendatangkan kecederaan
akibat terjatuh garagara terlalu obses mencari
pokemon yang tersembunyi.

SAYANG MALAYSIA
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DAPPKRterus
bercakaran
PULAU PINANG 27 Julai  Hasrat

i DAP mengadakan pilihan raya
negeri (PRN) mengejut bukan
sahaja belum menampakkan
hasil, malah meletakkan hubun
gan parti itu dengan sekutunya,
PKR semakin keruh.
Keadaan itu dapat dilihat se

lepas Penolong Setiausaha Pub
lisiti Wanita DAP, Syerleena Ab

l dul Rashid membidas Pengarah
g Komunikasi PKR, Fahmi Fadzil
. berhubung keputusan menga
dakan PRN tersebut.
Menurut Syerleena, pemim

pin PKR sebelum ini juga me
minggirkan pemimpin DAP da
lam keputusan mengadakan
Pilihan Raya Kecil (PRK) di De
wan Undangan Negeri (DUN)
Penanti dan Kajang serta Parli
men Permatang Pauh.
Dalam PRK DUN Kajang mi

salnya, kata beliau, keputusan
PKR ketika itu bukan hanya
untuk satu kerusi, malah turut
melibatkan pertukaran Menteri
Besar Selangor.
"Tindakan itu merupakan

implikasi yang besar, hampir
besar menyamai mengadakan

PRN," katanya dalam kenyataan
di sini hari ini.
Isnin lalu, Fahmi seperti

dilaporkan media membidas
Setiausaha Agung DAP yang
belum disahkan jawatannya,
Lim Guan Eng dengan menya
takan adalah tidak tepat untuk
membandingkan PRN negeri ini
dengan PRK yang didakwa di
gerakkan PKR tanpa berunding
dengan sekutu parti pembang
kang.
Ini kerana menurut beliau,

PRN jika diadakan di negeri ini,
melibatkan 40 kerusi, sekali gus
memberi implikasi kepada lebih
satu parti.
Dalam pada itu, Syerleena

yang juga Ahli Majlis Bandaraya V
Pulau Pinang (MBPP) mendak,, n
wa, walaupun tidak dirunding
terlebih dahulu dalam PRK.
sebelum ini, tetapi DAP tidak
membuat sebarang kekecohan. .
Sebaliknya kata beliau, DAP >

memberikan sokongan penuh
yang tidak berbelahbahagi ke
pada keputusan kepemimpinan
PKR demi perpaduan dan soli
dariti pembangkang.
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Najib digesa berterusterang  Azmin Ali
PERDANA Menteri Datuk Seri

Najib Abdul Razak digesa untuk
berterusterang berhubung ibu
segala skandal 1MDB berikutan
pengumuman Jabatan Keha
kiman (DOJ) Amerika Syarikat
untuk merampas aset yang di
kaitkan dengan dana pelaburan
negara itu.
"Perdana Menteri kini perlu

berterus terang tentang perkara
ini yang tidak dapat disembunyi
kan lagi.
"Beliau juga tidak boleh lagi

berpurapura yang skandal ini
tidak memalukan negara," kata
Menteri Besar Selangor Datuk
Seri Azmin Ali dalam satu kenya
taan.

DOJ memfailkan saman untuk
melucutkan hak sivil di Los An

geles kerana mahu merampas
hartanah bernilai kirakira AS$1
bilion (RM4 bilion) yang berkai
tan dengan 1MDB.
la sebahagian daripada dana

AS$3.5 bilion yang disalahgu

nakan dan aset lain yang terli
bat termasuk rumah agam dan
mewah, karya seni, jet peribadi
dan kutipan filem 'The Wolf of
Wall Street'.

Azmin menegaskan bahawa
DOJ berkata pegawaipegawai
1MDB memperlakukan dana pe
laburan negara seperti "akaun
bank peribadi" mereka dan "me
nyonglap berbilion dolar dari
padarakyat Malaysia".
"Akhirnya, setelah sekian lama

cuba menyembunyikan ibu se
gala skandal kewangan di Ma
laysia ini, kebenaran berkaitan
1MDB akhirnya terbongkar jua.
"Ia mengesahkan dengan jelas

bahawa sememangnya wujud
satu konspirasi untuk menipu
dan membersihkan berilion do

lar wang pembayar cukai yang
disonglap mereka yang rapat
dengan pemerintah tertinggi ne
gara," katanya.
Azmin berkata, keputusan

Najib memecat Timbalan Perda
na Menteri Tan Sri Muhyiddin
Yassin, kemudiannya menggan
tikan Peguam Negara Tan Sri
Gani Patail serta pegawai kanan
Suruhanjaya Pencegahan Rasu
ah Malaysia (SPRM) yang terlibat
akitif dalam penyiasatan 1MDB
memberi petunjuk jelas akan
konspirasi untuk menutup skan
dal ini.

AZMIN ALI
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4,038 jemaah
terpilih tunai haji
SERAMAI 4,038 jemaah
haji di Negeri Selangor
terpilih menunaikan
ibadah haji tahun pada
ini.

Pengarah Tabung Haji
Selangor, Syawal Abong,
berkata bakal haji mula
berangkat ke tanah suci
dengan penerbangan
bermula 4 Ogos dan
berakhir 5 September
depan.
Katanya, bakal haji

Selangor tahun ini ke
banyakannya terdiri
daripada bakal haji
yang pertama kali men
unaikan ibadah haji.
"Daripada 22,320

bakal haji, seramai
4,038 daripada Selangor
dan majoritinya adalah
jemaah yang pertama
kali menunaikan haji.

"Ia juga membabitkan
47 penerbangan kes
eluruhan daripada Ma
laysia," katanya ketika
ditemui Selangorkini
selepas Kursus Perdana
Haji musim 1437/2016M.
Kursus dianjurkan

Tabung Haji bermula
15 Julai hingga 31 Julai
diadakan secara ber

peringkat di seluruh
negara.
Sultan Selangor, Sul

tan Sharafuddin Idris
Shah berkenan mence

mar duli menyempur
nakan penutup kursus.
Hadir sama, Menteri

Besar, Datuk Seri Mo
hamed Azmin Ali dan

Pengarah Urusan dan
Ketua Pegawai Ekse
kutif Tabung Haji, Da
tuk Johan Abdullah.
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Rumah Selangorku
Indeks Bangunan Hijau pertama
PEMBANGUNAN rumah Se
langorku di Taman Puchong
Utama, dibina menepati konsep
Indeks Bangunan Hijau (Green
Building Index) dan ia adalah
yang pertama seumpamanya di
negara ini.
Menteri Besar, Datuk Seri Mo

hamed Azmin Ali berkata, kera
jaan negeri bersetuju menjalin
kan kerjasama dengan Hillcrest
Gardens berdasarkan rekod
cemerlang syarikat itu dalam
pembangunan hartanah secara
perkongsian pintar.
"Sebanyak 1,162 unit rumah

Selangorku akan dibina dan di
jangka siap dalam tempoh tiga
tahun.

"Yang uniknya ia menepati
ciri ditetapkan untuk menda
patkan persijilan Indek Bangu
nan Hijau yang dianugerahkan
buat kali pertama di Malaysia,"

katanya dalam sidang media
selepas Majlis Pecah Tanah
Rumah Selangorku Taman Pu
chong Utama, Puchong pada 19
Julai lalu.
Projek pembangunan rumah

mampu milik Selangorku ada
lah usahasama kerajaan neg

eri dan syarikat pembangunan
hartanah, Hillcrest Gardens
Sdn Bhd (Hillcrest Gardens) di
jalankan di kawasan berham
piran pembangunan bandar
Taman Puchong Utama dengan
pelbagai kemudahan antaranya
sekolah, terminal bas, pasaraya
dan sebagainya.
Projek pembangunan rumah

Selangorku di kawasan ini dibi
na tiga kategori iaitu B dengan
keluasan 750 kaki persegi, C2
(900kps) dan D (l,000kps) ber
harga antara RM100.000 hingga
RM220.000.
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Persekutuan
laksana skim sewa milik rumah — Menteri Besar

KERAJAAN Negeri mendahului
Kerajaan Persekutuan sejak dua
tahun lalu melaksanakan skim
sewa dan milik bagi membantu
golongan berpendapatan seder
hana dan rendah memiliki ru
mah.
Menteri Besar, Datuk Seri Mo

hamed Azmin Ali, berkata dasar
kerajaan negeri yang peduli
rakyat menyaksikan program
terbabit dilaksanakan dan ia
dimulakan di Pangsapuri Rimba
Jaya, Shah Alam, tahun lalu.
"Kerajaan negeri menyedia

kan peruntukan RM10 juta pada
2014 dan tambahan RM10 juta
lagi pada Ogos tahun lalu.
"Maka kita sediakan RM20

juta bagi membantu mereka
berpendapatan sederhana dan
rendah untuk memiliki rumah
melalui skim sewa dan milik
ini," katanya kepada media sele
pas Majlis pecah Tanah Rumah
Selangorku Taman Puchong Uta
ma 19 Julai lalu.
Mohamed Azmin berkata de

mikian menyentuh cadangan
Kementerian Perumahan dan
Kerajaan Tempatan bagi pelak
sanaan skim berkenaan yang
telah dipelopori kerajaan neg
eri.

"Ia masih cadangan dan ker
tas kabinet sedang disiapkan
tetapi kita telah mulakan skim
ini lebih dua tahun lalu," katan
ya lapor Selangorkini.
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Padang bola sepak
Arena MPSJ
PADANG Bola Sepak Arena
Majlis Perbandaran Subang
Jaya (MPS]) berjaya menda
pat pengiktirafan bertaraf
antarabangsa melalui pensi
jilan Konfederasi Bola Sepak
Dimia (FIFA).

Pegawai Komu
nikasi Korporat,
Jabatan Korporat
dan Pengurusan
Strategik MPSJ,
Muhammad Azli
Miswan, berkata
pengiktirafan dua
bintang itu dipera
kui oleh FIFA Qual
ity Pro selepas disenaraikan
di laman sesawang FIFA.
Katanya, penganugerahan

pensijilan itu bagi tempoh
satu tahun bermula pada 15
Julai 2016 hingga 14 Julai
2017.

"Penganugerahan pensiji
lan ini adalah sah bagi tem

poh satu tahun bermula pada
15 Julai 2016 sehingga 14 Julai
2017.

"MPSJ sedang menunggu
untuk mendapatkan sijil asal
daripada pihak FIFA," katan

k ya dipetik Selangor
 kini
Azlt berkata,

pengiktirafan terb
abit juga dilihat
sebagai salah satu
inisiatif MPSJ bagi
menyediakan ke
mudahan sukan
yang berkualiti
serta bertaraf anta

rabangsa yang boleh diman
faatkan masyarakat, golon
gan belia serta remaja untuk
menjalankan aktiviti sukan
dan riadah pada masa lapang.
Sementara itu, beliau

berkata Padang Bola Sepak
Arena MPSJ telah dibuka
sepenuhnya pada 1 Jun 2016.
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EXCO KESIHATAN TINJAU TAPAK PEMBIAKAN AEDES

Exco Kesihatan, Kebajikan, Hal Ehwal Wanita Dan Keluarga, Dr Daroyah Alwi mengadakan tinjauan ke
pangsapuri Bandar Baru Kundang yang menjadi lokasi hotspot pembiakan Aedes di daerah Gombak
dan mendapati 243 daripada 548 unit kediaman tidak berpenghuni dan dilabel sebagai bermasalah
selain dihuni warga asing.
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atasi banjir
PROGRAM pemban
gunan bagi mengatasi
masalah banjir giat di
jalankan oleh kerajaan
negeri sejak dua tahun
lalu.

Menteri Besar, Datuk
Seri Mohamed Azmin Ali,
berkata antara usaha di
jalankan adalah Jabatan

Pengairan dan Saliran
(JPS) dipertanggung
jawabkan bagi pengenda
lian kolam takungan.
"Kita memang mengam

bil inisiatif sejak kira
kira dua tahun lalu khu

susnya kolam takungan
yang sebelum ini tidak
ditentukan pihak mana

harus bertanggungjawab
sama ada JPS atau pihak
berkuasa tempatan (PBT).
"Kerajaan negeri mem

buat keputusan ia perlu
dikendalikan JPS dan kita
peruntukkan RM80 juta
bagi tujuan menaik taraf
dan menyelenggaranya,"
katanya mengulas men

genai banjir yang berlaku
khususnya Shah Alam
dan Klang sejak akhir
akhir ini.

Katanya lagi, proses
kerja dijalankan JPS se
dang bermula tetapi
tentunya tidak boleh se
lesaikan dalam tempoh
singkat.

"Bagaimanapun ter
dapat kawasan yang
kini diatasi masalah itu

manakala selebihnya se
dang melalui proses berk
enaan.

"Namun kita memang
tidak mahu masalah ban
jir ini berulang kerana ia
akan menjejaskan ekono
mi," katanya lapor Selan
gorkini.
Beliau menambah ter

dapat lebih 300 kolam
takungan di seluruh Se
langor dan keputusan
mengenai pengendalian
itu kepada JPS dibuat se
lepas pelantikan sebagai
Menteri Besar pada 2014.
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Suasana kemeriahan di sekitar Majlis Rumah Terbuka Aidilfitri Ahli Dewan Undangan Negeri (Adun) Kajang
yang juga Presiden KEADILAN, Datuk Seri Dr Wan Azizah Wan Ismail yang diadakan di Desa Jenaris, Kajang.
Turut hadir meraikan majlis ialah Menteri besar Seiangor, Datuk Seri Mohamed Azmin Ali, dan isteri Datin Seri
Shamsidar Taharin, pimpinan kerajaan negeri, pemimpin KEADILAN, dan ramai lagi.
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PKR leaders to discuss Penang snap polls?
GEORGE TOWN: PKR leaders
are gathering at a regular political
bureau meeting at the party
headquarters in Petaling Jaya
last night, and it is likely that they
might discuss the possibility of a
snap election in Penang.
Deputy Chief Minister I and

PKR Political Bureau member
Datuk Rashid Hasnon said he
would attend the meeting with
Penang PKR chairman Datuk
Mansor Othman.
"If the issue of a snap election

is raised, I'm hoping that it would

be something for the betterment
and as an option for us to fight
the Barisan Nasional," he told
reporters after attending the
Penang Development Corporation
Aidilfitri open house here
yesterday.
Rashid said the meeting was a

regular one to discuss all political
matters.
He said PKR also wished to

unite all the opposition groups
to join hands with the idea of
a oneagainstone fight in the
elections.

Rashid declined to confirm
whether the snap election issue
was on the agenda of the meeting,
which will be attended by PKR
President Datuk Seri Dr Wan
Azizah Wan Ismail, Deputy
President and Selangor Menteri
Besar Datuk Seri Mohamed
Azmin Ali and SecretaryGeneral
Rafizi Ramli.
A snap election is widely seen as

a move to validate Chief Minister
Lim Guan Eng's position ip the
light of the corruption charges he
is facing.  Bernama
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DAP gives PKR
time to mull
backing proposed
Penang snap polls
GEORGE TOWN: DAP is to
give time to its coalition partner
PKR to have consultations before
making a decision on backing a
proposed snap election in Penang,
DAP SecretaryGeneral Lim Guan
Eng said yesterday.
He said Penang was

administered by a Pakatan
Harapan government which was
made up of not DAP alone but also
PKR and Parti Amanah Negara.
Lim, who is the Penang Chief

Minister, said any decision on
a state election should be made
jointly in the spirit of Pakatan
Harapan cooperation by taking
into account the views of every
partner.
"We will give adequate time for

them to consider but, of course,
not forever," he told a press
conference here.
The press conference was held

after Lim held a meeting with
PKR Deputy President Datuk Seri
Mohamed Azmin Ali, PKR Vice
President Nurul Izzah Anuar and
PKR Election Strategy Director
Saifuddin Nasution.  Bernama
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Nada Sepakat
targets 70 per cent
sales by endJuly
KUALA LUMPUR: Nada Sepakat
Group is targeting a 70 per cent
sales by endJuly for the second
phase of its housing project on a
1.21hectare wakaf (endowment)
land in Jalan Abdullah, Section
30, Shah Alam, Selangor.
The project is part of an ongo

ing jointventure (JV) between
the company and Selangor Wakaf
Foundation, which is the first
wakaf land development in Se
langor.
Managing director, Kamsol Said,

said the second phase  Taman Im
pian Kasturi  consisted of 28 units
of doublestorey semidetached
(semiD) houses, with a builtup
area of2,032 sq ft and land measur
ing 35 feet x 74 feet (ft).
He said the houses, retailed from

RM772,162 per unit, were competi
tively priced against other similar
development in Shah Alam.
"We chose (doublestory semiD)

for this type of housing because we
want to develop the land value in
this area. Furthermore, the price
is about 20 per cent below market
value," he told reporters at the

company s Aidilfitri open house
and the launch of the project yes
terday.
Kamsol said the project has a

gross development value (GDV)
of RM21 million and todate, has
already recorded 30 per cent in
sales in the last three weeks.
A percentage of the sales pro

ceeds would be returned to Se
langor Islamic Religious Council
(MAIS), the wakaf administrator
and beneficiary institution for the
enhancement and expansion of the
wakaf practice.The project is sup
ported by Bank Muamalat Malay
sia Bhd and Bank Islam Malaysia
Bhd for endfinancing.
"In respect of the wakaf status,

the properties,are transacted by
using the the AlIjarah, or lease
concept for 99 years, and are only
for Muslim buyers," said Kam
sol.
The first project with a GDV of

RM19 million, named Taman Im
pian Kasih at Jalan Hj Taib, con
sisted of 12 units of oneandahalf
storey and 16 units of doublesto
rey semiD houses. — Bernama
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Khalid sues Hassan
on alcohol sale issue
in Selangor
KUALA LUMPUR: Shah Alam
member of parliament Khalid Abdul
has sued former Selangor PAS
commissioner Datuk Dr Hassan
Mohamed Ali for defamation.
The case centred on alleged illicit

sale of alcohol and existence of
gambling outlets and massage parlours
in Selangor four years ago.
Khalid who is currently a Parti

Amanah Negara (Amanah) committee
member, filed the suit at the High
Court registrar's office here on April
29 through Faiz Fadzil & Co, naming
Hassan as the defendant.
In his statement of claim, the

plaintiff claimed Hassan who was at
the time a Selangor state government
exco, uttered defamatory words during
a talk at Dewan Rukun Tetangga
Seksyen 17, Shah Alam, in 2013.
He claimed the video of the speech

was later edited and uploaded on
Youtube, which could be easily accessed
by the public. Khalid also claimed that
the words spoken by Hassan were
baseless, untrue and damaging to his
reputation, image and good name as a
PAS central committee member.
He alleged that Hassan's defamatory

statement implied that he was an anti
Islam leader and betrayed the religion
by defending the sale of alcohol, the
setting up of gambling centres and
massage parlours which were against
the teachings of Islam.
He is seeking general and aggravated

damages, a court order prohibiting the
defendant or his representative from
repeating the words; costs, interests
as well as other relief deemed fit by the
court.  Bernama
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Hold prayers
seeking
concert's
cancellation,
Selangor told
SHAH AlAM; Selangor executive
councillor in charge of Islamic af
fairs Datuk Dr Ahmad Yunus Hairi

has directed mosques in the state to
perform special prayer* to stop the
concert by pop Mar Selena Gome/
from proceeding on Monday.
"All mosques in Selangor have

been directed to hold special prayers
alter Friday prayers or at any con
venient time before the concert is
held.
"We do not condone any form

of pleasure and extreme lorm of en
tertainment that
could invite the !
wrath of God," he i
said yesterday. j
On Wedncs '

day. the state Pas 1
handed a memo

randum to the I
state govern
ment asking that
the concert he
canceled as it
was deemed in

appropriate. es
pecially as it was
scheduled to be held in the holy
month of Syavval.
The chief of the state party's

Youth wing. Hanafi Zulkapli, had
said the concert would be a negative
influence, promoting illicit rela
tions, sex. and the use of drugs and
alcohol.
Pas Youth dakwah committee

chairman Hafez Sabri had said
Gomez was sexy, and holding the
concert during Syawai was disre
spectful.
However. Menteri Besar Datuk

Seri Azmin Ali had said the state

government did not see any prob
lem in issuing a permit to the con
cert organisers as long as the show
adhered to the rules and regulations
of live performances.
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Datuk Dr
Ahmad
Yunus Haiti
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Unneighbourly habit
Illegal dumping is a problem in many neighbourhoods but with the help of
CCTVs, the culprits have been identified and they are the neighbours. >2&3

Gotcha!!: A resident is captured walking a short distance from her house to dump rubbish nearby a neighbours place despite having a dustbin outside her home. — ART CHEN/ The Star
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Serial dumpers
caught in the act
Residents who illegally throw rubbish have a lack of responsibility
and ownership of their neighbourhood, says psychologist

SHEILA SRI PRIYA

nicating with Sulo and her family.
Others still continue to dump their
waste outside her house.
"It is hard to talk to them because

they do not take it well. Some also
throw their waste at the playground
too. This bad practise has to stop,"
she said.
Sulo said the local council should

consider the shameandname meth
od to curb the problem.
Sara Chan, from Jalan SS2/3,

Petaling Jaya said the waste dump
ing problem started at her place
after her new neighbours, who were
young executives, moved in.
"They have a rubbish bin.

However, they would still walk to
my house and leave the bag of rub
bish beside my rubbish bin. My sis
ter told them off and they stopped
doing it," said Chan.
Similarly, Ruby Lim had neigh

bours who would dump their old
cupboards and other bulk waste at
the side of her house.
"Once my parents pushed the junk

back to the house that it came from.
That neighbour has since stopped
dumping waste at other people's
place," she said.
Susan Wong from Damansara Jaya

said her house was also a corner lot
and it seem to "attract" rubbish.
"My husband is so mad that he is

planning to install a CCTV to catch
the culprits," she said.
Resident June Yong said her neigh

bour would place food for the strays
outside his house.
"I told my neighbour to stop the

IT is only right to practise good
neighbourliness, however, it is tough
to practise this when you end up
having neighbours who simply lack
civicconsciousness.
Just like the thieves who appear

after dark; some neighbours will
sneak out when nobody's watching
and dump their pile of rubbish near
by their neighbour's house.
These unscrupulous neighbours

even coach their young children or
maids to be part of this unethical
practise.
Despite having a rubbish bin of

their own, some prefer to dump
their domestic, garden and bulk
waste elsewhere.
The problem is more apparent in

landed neighbourhoods.
. Sulo, who lives at a corner lot at
SS3 in Petaling Jaya, is a victim of
the waste dumping problem.
Her dustbin and the surrounding

area are the preferred areas for
some of her neighbours to dump
their waste.
Her husband once caught a neigh

bour in the act and reprimanded
him.
The neighbour stopped the "illegal

dumping" but also stopped commu

practise as it attracts rodents. They
can feed the strays from their house
compound but they won't. They are
just selfish," he said.
Petaling Jaya councillor Sean Oon

said besides individual houses,
common spaces in neighbourhoods
were also the target for rubbish
dumping.
He cited an extreme case in SS9A,

Sungai Way which turned into a
domestic waste dumping ground for
the residents. The culprits were
none other than the residents
themselves.
The spot, was constantly filled

with rubbish, within a day, upon
being cleared.
Onn installed a CCTV camera at

the end of last year and caught 31
people within a day!
"The residents used to tell me it

was the foreigners and outsiders,
who were dumping the rubbish at
the spot. However, from my CCTV
recording, it was the local residents
who were doing it," he said.
"Sometimes they he and say it is

not them. When I tell them I have
CCTV footages, only then they would
admit," he said.
The spot is now clear and the

incident became the talk of the
Sungai Way village.
Oon went through a rubbish pile

in SSI, Petaling Jaya to identify the
culprits who threw the stuff there.
"The rubbish usually contained

bills with their complete address
which made identification easier,"
he said.
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Oon said the reasons given by
the offenders were unacceptable
and sometimes "funny".
"Some actually tell me they do

not have a waste bin. One person
even told me he has been
dumping waste at the same spot
for 20 years and does not see it as
a problem.
"Some said their dustbins were

stolen and others just do not see it
as a problem because the waste is
collected by the council," he said.
Onn believes the residents knew

it was wrong to dump waste
indiscriminately. Their behaviour
only changes with strict
enforcement.

"All 31 offenders in Sungai Way
actually paid the summonses
issued by the Petaling Jaya City
Council," he said.

Why do they do it
Perdana University clinical

psychologist and lecturer at
Darlina Hani Fadii Azim said the
public must not assume that their
so called "bad" neighbours were
aware about their habits were
affecting ties with others.
Darlina suggested those who are

not in good terms with their
neighbours to send a note
expressing their concerns about
issues like dumping waste at
another's compound.
She said being friendly and

spreading kindness to neighbours
has its benefits especially in this

sort of instances.
"It is natural for people to want

to reciprocate. One is unlikely to
do bad things to those who are
nice to them," said Darlina Hani.
"A note can put time and

distance between you and your
neighbours. It provides time to
calm down and respond
rationally,".
It is also good to speak about the

problem in a rationale manner.
"Don't assume they know what

the problem is. Tell them what is
bothering you. Stay cool, calm and
be positive. Be direct when you
speak and back it up with
evidence, if any. Propose a
solution and be open to ask for
their input," she said.
Possible reasons for the action

can be due to lack of responsibility
and ownership of their
neighbourhood. Probably the
culprit does not see the effects of
littering. A dirty place also
attracted more rubbish, said
Darlina.
She said the "out of sight, out

of mind" saying could also
best describe the behaviour of
serial dumpers. Due to lack of
responsibility, these people do
not care what happens to their
waste.

"They do not care if the waste
lands in the drains or our rivers
and sea. Neither do they care how
the waste affects nature, land or
marine life. They do not think of
the bigger picture," she said.

What the authorities say
The Petaling Jaya City Council

(MBPJ) will issue summons up to
RM1,000 and a jail term not more
than a year when a person is
caught dumping rubbish at
nondesignated places.
The offencc falls under the

Local Government Act, 1976,
under the provisions for refuse
collection, removal and disposal
bylaws 2007.
Petaling Jaya mayor Mohd Azizi

Mohd Zain said the council
regarded rubbish dumping as a
serious offence.
He said residents who had CCTV

footage or evidence of offenders
dumping waste at nondesignated
places could lodge a report with
the council.
"We can take action and issue a

summon of up to RM1,000.
"We have caught many

offenders through CCTV
recordings and also through our
site inspection. We sometimes
place enforcement officers in
plain clothes who nab the
offenders redhanded," he
said.

From January to June, the
council issued 96 compounds
to those who dump construction
waste and other types of waste.
Three vehicles were seized and

seven offenders were caught in
the act. Four cases were brought
to the court.
In 2015, the council identified

12 locations with waste dumping
problem and has since declared 10
locations as resolved.

The council is monitoring Jalan
14/4, Jalan 17/31 and Jalan 21/19A
in Petaling Jaya for illegal waste
dumping.
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A CC7V recording of a resident throwing domestic waste at a corner of Sungai Way in broad daylight and in full view of others.
— Photos courtesy of Sean Onn
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1&2 The constant dumping of waste by residents at a spot in Sungai Way prompted Oon to instal a CCTV to identify the offenders. A total of 31 people were caught
committing the act within a day. The spot is now free from rubbish after the offenders were fined.

A homeowner's CCTV in Bukit Gasing capturing images of a neighbour dumping rubbish next to a neighbourhood park. Darlina says affected residents should
not reciprocate the act of illegal dumping.
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Stricter enforcement
MPAJ should take drastic meas
ures to shut down the business.
Fines are not enough to punish
these individuals who had not
only act against the law but also
harming the environment.
 Dennise
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Councillors: Show proof of lack of budget to fix riverbank
By VINCENT TAN
vincent.tan@thestar.com.my

THE erosion at the Sungai Kayu
Ara riverbank between Bandar
Utama and Kampung Chempaka
has gotten worse and has now
reached the main road.
Petaling Jaya city councillor

Tang Fuie Koh, who is in charge of
Bandar Utama and Kampung
Sungai Kayu Ara, raised the issue
during the council's full board
meeting yesterday.
Engineering director Ismail

Shafle said although the Drainage
and Irrigation Department (DID)
had stated the collapsed riverbank
fell under its jurisdiction, the
department had replied that it had
no budget for repairs.
The issue about the erosion at

the Sungai Kayu Ara riverbank
was first raised at the full board

meeting three months ago.
Other councillors, as well as

mayor Mohd Azizi Mohd Zain, said
DID's lack of budget needed to be
supported by documentation
before Petaling Jaya City Council
(MBPJ) could assist with its own
funds.
'This reply by DID is not accept

able. The erosion is a threat to
public safety and DID should show
documentation that they have
applied to the State Economic
Action Council for a budget before
giving this reason," said Section 5
councillor Derek Fernandez.
Another issue that was raised

was service manholes that were
not flushed with raised road levels
after road repairs.
PJ Old Town councillor Terence

Tan said the problem was a con
stant irritant for the council, as
utilities contractors would often

dig up roads which had just been
paved by the council.
Fernandez added that the coun

cil could be held legally responsi
ble if any motorists were to suffer
an accident on such poor roads.
During his opening remarks,

Mohd Azizi said as of July 22,
Petaling Jaya had recorded 3,452
dengue cases, with three fatalities;
compared to 33,883 cases for the
whole of Selangor with 50 deaths.
"On July 18, the Health

Department had a large scale oper
ation in 20 epidemic hotspots, and
this will continue for one month.
"From July 18 until July 22,16

hotspots have undergone 'search
anddestroy' operations, while
1,676 houses were inspected,"
Mohd Azizi said.
He added that 144 places were

found to contain mosquito breed
ing, with 54 compounds and one

notice issued, while two construc
tion sites were inspected and
ordered to shut temporarily.
Yesterday was also the final full

council meeting for veteran coun
cillor Lee Suet Sen, and new
lyjoined Lee Soong Yee; both who
had resigned and will serve until
the end of this month.

Both outgoing councillors
thanked the board for their assis
tance.

"I will miss Suet Sen's presence,
as his experience meant that he
knew how to get things done, and
his engineering background was
invaluable in getting the city's
Transport Masterplan moving.
"It is also a pity that Soong Yee is

leaving so soon after joining us in
March, as I do not think five
months is enough time for him to
show us his capabilities," said
Mohd Azizi.
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By OH ING YEEN
ingyeen@thestar.com.my

THE Subang Jaya Municipal
Council's (MPSJ) onthespot pay
ment method for summonses has
received lukewarm response from
the public.
Less than 10% of those with

summonses opted for the mPos
method which was launched last
year.
Speaking to the press after the

council's monthly full board meet
ing, MPS] president Datuk Nor
Hisham Ahmad Dahlan said this
might be caused by the public's
lack of confidence in paying with
credit or debit cards even though
receipts were issued.
"It is a convenient and safe way

to pay summonses. This is in line
with MPSJ's efforts towards the

Less than 10% use MPSJ's onthespot
payment method to settle summonses
'zero counter' goal and to encour
age online transactions.
"Through mPos, those with traf

fic compounds can pay on the spot
to MPSJ enforcement officers
onsite with their credit or debit
cards," he said.
In addition, the council is plan

ning to offer online registration for
business licences by September or
October.
Currently, online registration

was offered only to Ramadan
bazaar vendors.
MPSJ Licensing Department

director Azfarizal Abdul Rashid
said this in response to councillor
Wong Siew Ki, who highlighted the

grouses of those wanting to apply
for licences for the Pasar Borneo
morning market at the Seri
Kembangan Business Centre.
The market, comprising about

20 stalls, was launched on April 9.
On the issue of foreign workers

at the Selangor Wholesale Market
in Bandar Putra Permai, Seri
Kembangan, the council suggested
that a task force be set up by the
Selangor Agricultural Development
Corporation (PKPS), which runs
the market.
Nor Hisham said the taskforce

would be joined by MPSJ and the
Royal Malaysian Police (PDRM).
It was reported in StarMetro

that MPSJ had found about 70% of
the traders operating at the market
were foreigners ("Misuse of busi
ness licences rampant, says MPSJ",
Nov 25, 2015).
"The council is only responsible

for issuing business licences to
market traders.
"The onus is on PKPS to monitor

that the stalls are managed by
locals and ensure lots were not
rented out to foreigners.
"The attitude of Malaysians that

we cannot live without foreign
workers has to change," he said.
The council can terminate busi

ness licences if Malaysian traders
rent out their stall lots to foreigners.
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Selangor launches project
to replace old water pipes
Programme to start in 12 areas facing frequent disruptions

story by
YVONNE
NATHAN

yvonne.n@thestar.com.my

SELANGOR, Kuala Lumpur and Putrajaya can
expect fewer water disruption problems by
2019 with the implementation of the Old
Water Pipes Replacement Programme.
The programme, launched by Selangor

Mentri Besar Datuk Seri Mohamed Azmin Ali
in Taman Melawati, Hulu Kelang, will be car
ried out in stages, beginning in 12 out of 84
hotspot areas identified as facing frequent
water disruptions.
The areas include Taman Melawati,

Gombak, Gombak Setia, Taman Sri Gombak,
Brickfields, Kampung Cheras Baru, Bandar
Tun Razak, Jalan Meru, Persiaran Kayangan,
Kampung Tasik Permai, Bandar Rinching
Sections 2 and 5, as well as Country Heights.
The programme is an initiative by state

owned company Pengurusan Air Selangor
Sdn Bhd (Air Selangor), and the first phase is
expected to be completed by December 2017.
The 59.5kmlong stretch of new pipes cov

ering the 12 areas will cost RM50mil and is
expected to reduce water loss, also known as
NonRevenue Water (NRW), said Azmin.
"Selangor, Kuala Lumpur and Putrajaya

still have almost 6,000km of asbestos cement
pipes that were installed around 30 to 40
years ago," said Azmin.
"This programme is an important step in

reducing NRW, an issue that must be
addressed in a holistic way.
"Our main priority is to ensure water man

agement services are efficient and costeffec
tive.

"But water loss not only happens because
of burst pipes and leakages, it is also caused
by water stolen by industries and domestic

households."
Azmin urged local councils.to take an active

role in preventing water theft with more
stringent enforcement against individuals and
companies.
The holistic approach to water manage

ment also involved two proposed water treat
ment plants in Labohan Dagang and
Semenyih 2 at a cost of RM800mil.
The plants will be built to meet demand for

a steady supply of water and to make up for
the delay in building the Langat 2 plant that
was originally scheduled for completion by
2011, said Azmin.
He said the state government also wanted

to promote water conservation through a
green campaign.
"Industries are taking advantage of low

water tariffs by using treated instead of recy
cled water.

'The campaign will also educate household
users not to waste treated water for activities

such as washing cars and gardening," he said.
Among the types of pipes that will be used

under the programme are ductile iron pipes,
highdensity polyethylene (HDP) or polyvinyl
chloride (PVC) pipes, depending on the area.
The locations of the upgrade was decided

after research on areas most affected by burst
water pipes, said Air Selangor Asset
Management head Sanusi Sulieman.
"The old pipes are now no longer able to

withstand high water pressure and this has
resulted in more incidents of burst pipes,"
said Sanusi.
"Most of the pipes were installed by the

roadside about 30 years ago.
"With rapid economic development in

Selangor, the roads have been widened but
the pipes were not designed for heavy traffic,
which is another reason for the frequency of
burst pipes."
He gave Taman Melawati as an example as

the area had 43 waterrelated cases between
January 2014 and June 2016, with almost two
every month.
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A ductile cement pipe
being lowered into the
ground to signify the
launch of the Old Water
Pipes Replacement
Programme in Taman
Melawati, Hulu Kelang.
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PAY ONLINE
Shah Alam City Council is having a
campaign to encourage online
payment for assessment tax and
compounds, through theJomPAY
portal until Aug 31. For details, call
035522 2882 or 035510 5133 ext
1477,1657 and 1658, or visit
www.mbsa.gov.my.
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Health concerns
This illegal business is causing all
sorts of trouble to nearby resi
dents. It is not only affecting the
environment but also the health

of the residents staying nearby.
Act on it MPAJ.  Steven
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Health carnival draws
Petalingjaya folk
Hundreds take part in various fitness activities, health checks
BRISK walking is good for all, especial
ly those above 50 as people who walk
regularly have slimmer waistlines
thus increasing overall fitness.
Selangor Health, Welfare, Women

and Family Affairs Committee chair
man Dr Daroyah Alwi said 30 min
utes of brisk walking a day could help
a person maintain a smaller waist
and strengthen their cardiovascular
health.
"Senior citizens who have been

active in sports, but still do brisk
walking and cut down their sugar
intake, enjoy good health compared
to those who lead a sedentary life
style. We don't need a gym member
ship; just walk briskly in the park and
sweat it out," she said.

Dr Daroyah said keeping a moder
ate pace and increasing the speed on
a gradual level would burn the same
amount of calories instead of jogging
which could cause injury.
Dr Daroyah was recently launching

the Selangor Health Carnival at the
Civic Centre in Jalan Yong Shook Lin,
Petaling Jaya which rang loud and
clear through its 10,000 Steps; a walk
fromthe Civic Centre to Bukit Gasing
in Section 5.
Organised by Petaling Jaya City

Council (MBPJ), the health carnival
saw a few hundred people taking
part in the walk while some cycled to
Bukit Gasing.
At 8am, there was an aerobic

dance session. The participants were

joined by MBPJ Health and
Environment Department director Dr
Chitra Davi N. Vadivellu and State
Economic Planning Unit deputy direc
tor Mas Sakdah Kamaruzzaman.
"This is a community health fair

for PJ residents that has brought the
people together to have their blood
sugar tested, blood pressure checked
and Body Mass Index calculated.
"Our aim is to get the message

across to people to eat a healthy diet
and exercise," said Dr Chitra.
Dr Chitra Davi added that MBPJ

wants people to stop smoking as well
as cut down on sugar and salt intake.
"It is good to include more fruits

and vegetables in our diet," she
added.

Residents from
around Petalingjaya
taking part in the
aerobic session

that kicked off the _
Selangor Health
Carnival.
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1 Participants of the Selangor Health Carnival cycling from Civic Centre in Jalan Yong Shook Lin to Bukit Gasing, Petalingjaya.
2 Dr Daroyah (seated) having her blood pressure checked at one of the 18 booths during the carnival while Dr Chitra Davi and
MBPJ councillor Shatiri Mansor look on. 3 Section 10 Residents Association members (from left) James Chow, R. Gunaseelan and
J.S. Henry getting an energy boost with Milo. — Photos: ROHAIZAT MD DARUS/The Star
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MPAJ to penalise business owners
who throw rubbish beyond the limit
By SHALINI RAVINDRAN
shaliniravindran@thestar.com.my

BUSINESS owners, who dispose of more than
their share of rubbish, will be penalised by
the Ampang Jaya Municipal Council (MPAJ)
beginning September.
Council president Abdul Hamid Abdul

Hussain said many businesses were found to
be generating abnormally high quantities of
rubbish, more than the cost of collecting and
disposing them.
"At present, we estimate each premises

should dispose about 2.5kg of rubbish a day
on average. But, in reality, they are throwing
away almost 15kg a day.
"This is putting a strain on the contractors

to pick up and dispose of the rubbish," he said
at MPAJ's full board meeting.
According to Abdul Hamid, owners could

be charged either RM604.80 for six months or
RM1,209.60, a year, should they go beyond the
limit.

"We are finalising the details of the ruling.
We hope this will motivate people to start
recycling or composting instead of just throw

ing rubbish away," he said.
Types of businesses that will be affected

include supermarkets, restaurants, hotels, fur
niture stores and electronic shops.
Those operating in shopping malls will not

be subject to the ruling.
On another matter, Abdul Hamid said MPAJ

had discovered a restaurant in Taman Seraya
with a forged health certificate.
"We came across the restaurant during a

routine operation last month and noticed that
the Grade A that was 'given' did not match the
cleanliness of the premises, which should
have been a Grade C.
"MPAJ is currently investigating the matter

and will not hesitate to take stern action," he
said.

Updating on the dengue situation, Abdul
Hamid said there had been eight denguere
lated deaths within the municipality this year.
Until July 21, 2,219 cases have been report

ed with three hotspots remaining  Taman
Ukay Bistari, Pandan Indah Commercial Park
and Kampung Cheras Baru.
Ampang Jaya residents are advised to pay

their second term assessment tax by Aug 31.
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Leaders take their fight on social media
PETALING JAYA: The fight between
DAP and PKR over the planned polls
has turned nasty and is out in the
open with leaders from both sides
snapping at each other on social
media.
Selangor DAP chairman Tony Pua

vented his anger against what he
called were "friends who left you
feeling naked" only to be scolded by
PKR's legal bureau chief Latheefa
Koya who said they should not
"strip first and then complain".
DAP Wanita national assistant

publicity secretary Syerleena Abdul
Rashid also turned her guns on PKR
communications director Fahmi
Fadzil over his claims on byelec
tions contested by his party.
Pua sounded frustrated when he

took to social media to complain.
"Sometimes, you wonder what

type of friends you have. When they
are in a crisis, you backed them to
the hilt, come what may," he said on
his Facebook account yesterday.
"Then at a time where we would

' v.

Not backing down: Latheefa hits
back at Pua after his Facebook post.

(which strangely you insist that you
have not lost). Then you say it's not
about your leader's (Penang Chief
Minister Lim Guan Eng's) charge.
"And now you are saying it's

about a referendum against (Prime
Minister) Najib (Abdul Razak) based
on the latest (US) DO] (Department
of Justice) expose.
"Perhaps, you should all make up

your mind first... then consult with
us and convince us," she said.
"Do not expect PKR to ask 'how

high' whenever DAP screams
'jump'," she added.
Latheefa also questioned who

was the first to publicly announce
the possibility of snap poEs without
consulting other coalition partners.
She also noted that DAP had

made a unilateral announcement
declaring Pakatan Rakyat dead.
"Don't strip first and then com

plain about being left naked," she
said in a Facebook post.
Fahmi entered the fray by saying

the two Permatang Pauh byelec

appreciate their support, they leak
everything to the media first leav
ing you completely naked.
"Or announce to the whole world

openly before they bother talking to
us," Pua said in what looked like a
reference to PKR's refusal to go
along with DAP's proposal for snap
polls in Penang.
Latheefa hit back saying DAP

kept changing its reason for snap
polls.
"First, it was to get back the

socalled mandate of the people

Hons, in 2008 and 2015, were cen
tred on PKR de facto leader Datuk
Seri Anwar Ibrahim and that PKR
had consulted with DAP and other
Pakatan Rakyat leaders on the 2014
Kajang byelection.
He said these were singleseat

byelections where the immediate
impact was only on PKR.
Syerleena, however, retorted that

her party only found out about the
byelections when it was published
in an online media.
She pointed out that the Kajang

byelection did not involve just a
single seat, as it anticipated a
change of the Selangor Mentri
Besar.

"This has huge implications,
almost as big as holding a state elec
tion," she said.
Syerleena, who is also Penang

Island City Council (MBPP) council
lor, claimed that despite the lack of
consultation, DAP gave full and
undivided support to the PKR lead
ership's decision.
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Well provides residents with
steady source of spring water
RAWANG: Residents of Bandar
Tasek Puteri and its surrounding ar
eas are enjoying what is believed to
be spring water direct from its
source.

For the last 14 years, the residents
have been coming in droves to a well
in the area, filling up water bottles
and large containers to be brought
home for use.
Pensioner Mohamad Noor Yusoff,

61, said more than 1,000 people
came to get water there every week.
"Most of them come after working

hours and the crowd continues until
3am.
"The well is not only used by res

idents here but also those in the
surrounding areas.
"Restaurant operators claimed

that the water makes fresh produce
last longer."
Noor said the "spring" was dis

covered 14 years ago.

He said a developer, who wanted
to build a playground in the area,
had no choice but to scrap his plan
when the soil was deemed unsuit
able because of the underground
water reservoir.
"The field was always flooded.

Consequently, the residents built a
well with a depth of 1.5m to solve the
problem."
Noor said he and other residents

spent almost RM3.000 to build four
water retention tanks and two re
serve tanks and to purchase
polyvinyl chloride pipes, as well as
hiring a backhoe to dig the ground.
"The spring water flows naturally

to the surface and there is no need
for residents to install water
pumps."
He said the well helped the res

idents during the Selangor water cri
sis in 2014 as its did not run dry.
"During the water crisis, most ar

eas in the state faced water ra
tioning. However, this neighbour
hood continued to receive fresh wa
ter supply from the well.
"The twomonth water rationing

exercise saw people from nearby ar
eas coming to get water here."
He said the Gombak Drainage and

Irrigation Department inspected the
well as they thought there was a
ruptured main pipeline.
"They found the water originated

from the ground and was free of
harmful elements, such as sulphur
and chlorine."
Another resident, Aliyah Sijari, 60,

said she was informed about the nat
ural water source by a neighbour
two years ago.
"I usually take the water from the

well during weekends for my daily
use.

"The water is fresher than what I
get from the tap at home."
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RAWANG: Residents of Bandar Tasek Puteri and its surrounding areas are enjoying what is believed to be
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the area, filling up water bottles and large containers to be brought home for use. Pensioner Mohamad Noor
Yusoff, 61, said more than 1,000 people came to get water there every week.



Selangor, Johor princes discuss youth issues
JOHOR BARU: Tengku Mahkota Jo
hor Tunku Ismail Sultan Ibrahim re
ceived a royal visit on Friday from
Selangor Youth Community (SAY)
royal patron Raja Muda Selangor
Tengku Amir Shah Sultan Sharafud
din Idris Shah.

Tengku Amir Shah, who was ac
companied by his cousins, Tengku
Shakirinal Amin Shah and Tengku
Salehuddin Ismail Shah, visited var
ious places in Johor accompanied
by Tunku Ismail.
The princes visited the official res

idence of the sultan of Johor, Istana
Bukit Serene, the Johor military
forces headquarters, Royal Johor
Polo Club, Istana Pasir Pelangi and
the Johor Darul Tazim FC (JDT)
training centre.
At the JDT training centre in

Padang Seri Gelam, they spent a few
hours discussing current issues, in
cluding those related to youth, foot
ball development and racial integra
tion.

Tengku Amir Shah also had
a meetandgreet session with JDT

players and visited the Kilang Bateri
cafe here on the second day of
his trip.
Tengku Amir Shah lauded its pre

mium outlet concept, which was
founded by the youths of Johor
Baru.

SAY was founded by Tengku Amir
Shah, aimed at developing Selangor
youths.
The organisation identifies prob

lems among the youth and provides
a platform to enable them to con
tribute to the state's development.
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Raja Muda
Selangor Tengku
Amir Shah Sultan
Sharafudditt Idris
Shah (centre) with
Tengku Mahkota
Johor Tunku Ismail
Sultan Ibrahim
(right) during a visit
to the indoor training
centre of Johor Darul
Tazim FC at Padang
Seri Gelam in Johor
Baru on Friday. Pic
courtesy of Selangor
Youth Community
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PAN hiding behind PKR, DAP
'WE'LL WAIT': Party
to adopt Pakatan
Harapan's decision,
says Mat Sabu

that can be used as a waiting area), "
he said.

That was not the problem.
The problem was that Mat Sabu's

fourminutelong stop has yet again
failed to shed light on his party's
stand towards DAP's plan to hold
snap polls in Penang.
This was, however, not very sur
prising. A ■'•"V*" '
A question was posed to Mat Sabu

on his party's thoughts on the need
for snap polls in the DAPled state.
All he could say was: "We will wait

until the Pakatan Harapan presiden
tial meeting and the coalition's de

cision will be our stand." .
Unlike PKR, which made it ciear it

was not yet convinced of the need
for snap elections, why is PAN so
afraid of stating its stand?
It could be that this Pas

breakaway group is not yet HW
able to stand on its own two BBPL,
feet, having to rely on their WW
twc? "big brothers" in the If ^
opposition coalition.
It is also apparent that p J

PAN seems to be always left
out from decisions and dis
cussions made by their
Pakatan Harapan allies — Moha
PKR and DAP. Sabu
Even when DAP made

the announcement for possible snap
polls.. PAN leaders had said they on
ly knew about it through media re
ports.
It seems as though RAN is being

treated as a third wheel in this PKR
DAP relationship.

A SMALL group of journalists
sat by the curbside outside
Wisma Amanali in Selayang

yesterday, .some waiting patiently
for almost three hours for Parti

Amanah Negara (PAN) president
Mohamad Sabu, or Mat Sabu as he is
fondly known, to end their meeting
and say a word or two.
Slightly after 2pm. a part)7 worker

pushed open the creaky glass door
and "o'i Journalists that Mat Sabu
was on his way down.
"Sorry. masalahnya defeat sini tak

ad.i man? menunggu (Sorry, the
problem is that there's no space here

S .
Mohamad
Sabu

f the polls do go on as planned, it
uld be PAN's third attempt — the

first being the 11th Sarawak elections
and twin byelections in Sungai Be
sar and Kuala Kangsar.

Despite its resilience
and high spirits, PAN, un

ately,, had failed to
e its mettle in all

ee.

he party was wiped out
m the Sarawak elec

ns, losing in all 13 seats
ontested as well as los
 its deposits in all but
r state seats.

n Sungai Besar and
ala Kangsar, PAN was
 a huge majority by BN

candidates.

andidate in Sungai Be
hukor, was even mis
s'candidate.
ate for Kuala Kangsar,
ermizi Ramli, is a 61

yearold former nuclear scientist
who could barely command the at
tention of the audience at its ce
ramah.

So even if the Penang snap polls
were to happen, what makes them
think that a barely
1vearold party can beat the odds
and go up against Barisan Nasional
or Pas?

This fledgling party barely has a
footing in Penang, with little (if any)
grassroots support.
While PAN party members are se

nior and seasoned politicians, their
name has not gained traction, still
hiding behind the shadows of PKR
and DAP.
It would take PAN a lot more than

just publicity from their friends in
the coalition to beat other parties
who have a strong standing.
If at all the snap polls do take

place, PAN will likely be the biggest
loser in the race.
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Azmin irrTwitter war over Saari's remarks
KUALA LUMPUR: Cracks within the
Pakatan Harapan opposition pact in
Selangor widened yesterday when
embattled Menteri Besar Datuk Seri
Azmin Ali returned a salvo launched
by Selangor Parti Amanah Negara
(PAN) deputy chief Saari Sungib.
Azmin, in a tweet, asked Saari,

who is also Hulu Kelang assembly
man, if he was "begging" for an ex
ecutive councillor post following the
latter's recent statement that the

PKR deputy president was employ
ing "palace politics" to keep Pas in
the state administration.

"@SaariSungib nak jadipengemis
untuk jciwatan Exco ke? (Do you
want to be a beggar for an exco po
sition?)" said Azmin.
DAP Segambut member of par

liament Lim Lip Eng joined the fray
and called for a truce.

"OMG! Cease fire please. @Azmi
nAli @SaariSungib," said Lim.
Azmin has long been accused of

favouring Pas over its splinter PAX
despite the setting up of the new
opposition pact.

PKR and Pas have since formed a

side pact to maintain Selangor's po
litical stability.
His decision to keep Pas members

as state excos last year was further
challenged when PAN began push
ing for the Islamic party to be re
moved from the administration's
roster.

PAN had been consistent in re
jecting Pas' role in the current state
government, which the former
claimed is held by the Pakatan Hara
pan pact, although it was formed by
the nowdefunct loose alliance
Pakatan Rakvat in 2013.

Later when met at a forum, Azmin
said it was important for elected rep
resentatives to uphold the people's
mandate and principles of democ
racy.
"I am here to defend the people's

mandate, which was given to us to
develop the state (and) not to quar
rel. So it is not about my choice or his
(Saari's) choice (on who should be in
the government).
"I hope no party will come out

with statements that can divide the
present interest. PAX was not
around at that time (during the 13th
General Election), there was Pas.
"But although we have Pakatan

Harapan now, PKR remains a part
ner to Pas. In Selangor. we must
show an example of inciusivity for
the sake of the people."
He also reminded certain quarters

not to drag the palace into politics.
"Do not drag the palace into pol

itics. We must be grateful that the
royal institution in Selangor dees
no: interfere with the state admin

istration and political affairs.
"Do not make any statements that

can create (adverse) perception to
wards the palace)."
However, Azmin remained coy on

his tweet against Saari.
When met at the same event, Saari

in an immediate response, con
firmed that he had indeed made the

statement against Azmin, and chal
lenged the latter to prove that he was
not employing "palace politics" to
keep Pas in the state government.

»

Selangor Menteri Besar Datuk Seri Azmin Ali speaking at a forum in the annex building of the state legislative
assembly in Shah Alam yesterday.
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Khalid sues

Hassan on

alcohol

sale issue

in Selangor
KUALA LUMPUR: Shah Alam Member of
Parliament Khalid Abdul has sued former
Selangor PAS commissioner Dat.uk Dr I las
san Mohamed Ali for defamation.
The case centred on alleged illicit sale of

alcohol and existence of gambling outlets
and massage parlours in Selangor four
years ago.
Khalid who is currently a Parti Amanah

Negara (Amanah) committee member,
filed the suit at the High Court registrar's
office here on April 29 through Faiz Fadzil
& Co, naming Hassan as the defendant.
In his statement of claim, the plaintiff

claimed Hassan who was at the time, a Selan
gor State Government Exco uttered defam
atory words during a talk at Dewan Rukun
Tetangga Seksyen 17, Shah Alam, in 2013.
He claimed the video of the speech was

later edited and uploaded on Youtube, which
could be easily accessed by the public.
Khalid also claimed that the words spo

ken by Hassan were baseless, untrue and
damaging to his reputation, image and
good name as a PAS central committee
member.

The plaintiff also alleged that Hassans
defamatory statement implied that he was
an antiIslam leader and betrayed the reli
gion by defending the sale of alcohol, the
setting up of gambling centres and mas
sage parlours which were. against the
teachings of Islam.
He is seeking general and aggravated

damages, a court order prohibiting the de
fendant or his representative from repeat
ing the words; costs, interests as well as
other relief deemed fit by the court.
In his statement of defence filed on June

27, Hassan claimed the words he used in
his talk were a general phenomenon in the
political scenario in Malaysia where par
ties criticise each other for their own polit
ical interests.
He said the words used to refer to Khalid

as Shah Alam member of parliament were
fair comment.

High Court Judge Datuk Hue Siew
Kheng fixed Aug 24 for case management
after it was mentioned in his presence
today. Khalid was represented by counsel
Muhammad Faiz Fadzil while Hassan, by
counsel Elina Abdul Rashid.  Bernama
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PKR leaders to discuss

Penang snap election?
GEORGE TOWN: PKR leaders are gathering
at a regular political bureau meeting at the
party headquarters in Petaling Jaya Tuesday
night, and it is likely that they may discuss
the possibility of a snap election in Penang.

Deputy Chief Minister [ and PKR Political
Bureau member Datuk Rashid ITasnon said
he would attend the meeting with Penang
PKR Chairman Datuk Mansor Othman.

"If the issue of a snap election is raised,
I'm hoping that it would be something for
the betterment and as an option for us to
fight the Barisan Nasional," he told reporters
after attending the Penang Development

Corporation Aidilfitri open house here,
Tuesday. Rashid said the meeting was a reg
ular one to discuss all political matters.

He said PKR also wished to unite all the
opposition groups to join hands with the
idea of a oneagainstone fight in the elec
tions.

Rashid declined to confirm whether the
snap election issue was on the agenda of the
meeting, which will be attended by PKR
President Datuk Seri Dr Wan Azizah Wan Is
mail, Deputy President and Selangor
Menteri Besar Datuk Seri Mohamed Azmin
Ali and SecretaryGeneral Rafizi Ramli.
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Proposed Penang snap polls: DAP
gives time to Pakatan partners

GEORGE TOWN: The DAPled Penang gov
ernment will give time to the DAP's part
ners in the Pakatan Harapan pact to have
consultations on the proposed snap elec
tion for the state, said Chief Minister Lim
Guan Eng.

He said at a press conference at Kom
pleks Tun Abdul Razak here Wednesday
that any decision on a snap election should
be a joint one in the spirit of Pakatan Hara
pan cooperation by taking into account
the views of every partner.

"We Will not take any unilateral deci
sion; we will continue with the consulta
tions with our partners (PKR and Parti
Amanah Negara).

"We will give adequate time for them to
consider but, of course, not forever," he
said.

PKR Deputy President Daluk Seri Mo
hamed Azmin Ali, PKR Vice President
Nurul Izzah Anwar and PKR Election Strat
egy Director Saifuddin Nasution were also
present at the press conference.

After the press conference, Lim had an
audience with Penang Yang Dipertua
Negeri Tun Abdul Rahman Abbas at Seri
Mutiara here.
, Lim, who was accompanied by State
Secretary Datuk Seri Fan/an Dams, was at
Seri Mutiara for almost an hour, but it was
not known what was discussed.

The Penang state legislative assembly
has 40 seats, of which 19 are held by DAP,
to by PKR, 10 by Barisan Nasional and one
by PAS.

Local media recently reported Deputy

Chief Minister II P. Ramasamy as saying
that DAP had listed two options as the re
sponse to the two corruption charges filed
against Lim, who is also the DAP secretary
general.

The first option was to hold a snap elec
tion to gauge the people's response to the
charges against Lim, and the second was to
wait for the next general election due in
August 2018.

Lim was charged in the High Court on
June 30 on two counts of corruption re
lated to conversion of an agricultural zone
to a housing zone as well as the purchase
of land and bungalow at below market
price.

At the press conference, Lim said DAP
would continue consultations on the state
election and that it would not be called
unilaterally so as to maintain trust in the
pact.

Azmin said PKR appreciated the DAP
stand which gave room for Pakatan Hara
pan partners to have consultations without
making a unilateral decision,

"To be fair to Keadilan (PKR), we never
said no but we are yet to be convinced on
the state election. I will return to Kuala
Lumpur and hold discussions with Keadi
lan and defend the spirit of coalition," said
Azmin who had earlier met Lim, along with
Nurul Izzah and Saifuddin.

Azmin said their meeting with Lim was
fruitful and went well.

The PKR political bureau met Tuesday to
discuss current political issues, including
the proposed snap election.  Bernama
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Salena show is on with 'top security' assurance
PETALING JAYA: The Malaysian concert by international
pop star Selena Gomez (pic) will be held next Monday as
planned, with police ready to increase security controls to
prevent any untoward incidents.

Shah Alam Police Chief ACP Shafien Mamat on Wednes
day confirmed that the Shah Alam City Council (MBSA) had
approved the organisers' application to hold the concert.

According to a report by Oriental Daily, the organisers
will station at least 30 security and Rela officers both inside
and outside Stadium Malawati Shah Alam.

A Sin Chew Daily report, meanwhile, said police had yet
to release a permit for the concert and was awaiting MBSA's
reply. Selangor Menteri Besar Mohamed Azmin Ali was re
ported Tuesday night as saying the organisers submitted a
permit application 10 days ago and that the city council

would approve it if they adhered to all the regulations set.
This comes after the initial outcry by PAS Youth urging

the authorities to stop the concert for fear it would damage
the faith of Muslims and tarnish the month of Syawal.

PAS Youth Dakwah Committee Chairman Hafez Sabri
also urged the Selangor Islamic Religious Council (MAIS)
to release an official letter on the matter.

Hafez said the State Government should refer to the en
tertainment guidelines published by the Department of Is
lamic Development (Jakim) before approving any concert
application.
In the meantime, PAS Youth scheduled an event on

Wednesday to protest against the concert and deliver a
memorandum on the matter to the SUK building in Shah
Alam.
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Prince: Army training good for youths
MALACCA: Military training is tough, foul Selangor
Crown Prince Tengku Amir Shah sees il as a way for
youths to fouild selfdiscipline and teamwork.
Tengku Amir Shah, who received his letter of cre

dentials along with four other military officers during
a ceremony at the Eighth Battalion oldie Royal Ranger
Regiment at the Terendak army camp here Tuesday,
said he was proud to serve in the armed I'orces.
"I choose to foe here and it has been a great experi

ence for me to be part of the prestigious armed
forces," said the 26yearold royal, who completed his
army training at the Royal Military Academy Sand
hurst in Britain.

The letters of credentials were handed over by

Army Chief Jen Tan Sri Raja Mohamed Affandi Raja
Mohamed Noor.

Tengku Amir Shah, who was commissioned as Lt
Muda in the elite 17th Battalion of the Royal Malay
Regiment, said that after undergoing a tough training
regime, he would now complete his air training.
"As part of the Selangor youth community, I see the

army as a good training ground for youths to build a
high level of selfdiscipline and be a team player," he said.
Also present during the ceremony was Selangor

Ruler Sultan Sharafuddin Idris Shah, Malacca Gover
nor Tun Mohd Khalil Yaakob, Chief Minister Datuk
Seri Idris Haron as well as Malaysian Armed Forces
chief Jen Tan Sri Dr Zulkifeli Mohd Zin.
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Tcngku Amir Shah (centrc) performing a demonstration
along with other military officers during the ceremony
at the Terendak army camp in Sungai Udang, Malacca.
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AMANAH yet to decide on Penang
snap polls  Mat Sabu

SABAK BERNAM: Parti Amanah Negara (Amanah) has yet to
decide on the proposed snap election in Penang.

Its President Mohamad Sabu said the matter was deliberated
among party leaders this morning and the party will hold a meeting
again tomorrow at the party's headquarters in Selayang to discuss
the matter.

Asked why they have not decided on the snap election, he said,
there were many agendas and issues that need to be reviewed.

"We had to postpone our discussion because we have a lot of
matters to consider or take into account. We decided to continue the
meeting tomorrow and inform what we have agreed upon," he told
reporters at Amanah's Hari Raya open house in Sungai Besar, here,
yesterday.

Penang Chief Minister Lim Guan Eng had on Wednesday said
the DAPled Penang government will give time to DAP's partners
in the Pakatan Harapan pact for consultation on the proposed state
snap election.

The proposal to hold an election was among the^two options
available, the other to wait forthe next general election, in response
to the two corruption charges faced by Lim.

Meanwhile. Seiangor UMNO Liaison chief Tan Sri Noh Omar
said it looks like the DAP were willing to retain Lim as the Penang
Chief Minister because the party lacked leaders.

Noh was speaking to reporters after attending a Hari Raya
Aidilfkri oren house nested bv the Seiangor chapter of the
Malaysian Count1! of Former E'ec.ec; ReDrecentatives :Mubarauu
at the Seco^u "" Cu;r~;SA Be!;a. nrra. y Bemama
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Bank Islam, UME ink RM15.5 million
waqf land development financing deal

KUALA LUMPUR: Bank Islam Malaysia Bhd
on Monday signed a financing agreement with
developer Urus Maju Ehsan (M) Sdn Bhd
(UME) for two waqf land development projects
worth RM15.5 million.
The two projects, on 485.62 hectares of land

in Selangor, are die bank's first waqf land
development projects the bank is financing, and
are expected to begin this year and be completed
in two or three years.
The first project comprises 164 condominium

units and 12 shoplot units in Shah Alam
covering 1,000 sq ft with a leasehold price of
about RM350,000.
The second project involves the construction

of 13 units of shop offices and 34 bazaar units in
Klang.
The shop offices, covering 3,024 to 3,780 sq

ft, have leasehold prices of between RM861,840
and RM1.1 million, while the 888 sq ft bazaar
units are priced at RM250,000 each.
Speaking to the media on Monday, Deputy

Chief Executive Officer Khairul Kamarudin
said the financing agreement is the first col7
laboration between the bank and Urus Maju
Ehsan.

"We hope to expand this relationship to partly
finance the waqf land projects.
"In whatever projects the company is doing,

the main focus is still on housing, and this is one
of the ways for us to monetise the land and at the
same time address the need for housing," he
said.
Bank Islam will provide project financing as

well as endfinancing for the purchase of the
condominium, shop house and shop office units
through its AlWaqf Home Financingi prod
uct.

This initiative is one of the bank's con
tributions towards expanding the waqf industry
in Malaysia and boosting Muslims' asset hold
ings, he said.
Meanwhile, UME Executive Chairman Azli

Md Yusof said the developer is also involved
with agriculture and education projects.
"All these projects are in three phases, and

will be completed within five to six years' time,
with a Gross Development Value of RM300
million," he said.
UME, a fullyowned unit of Perbadanan

Wakaf Selangor, is entrusted with developing
waqf land in the state. Bernama
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Latheefa hits back at Pua's
Facebook jab over snap polls
KUALA LUMPUR: DAP leader Tony
Pua's thinlyveiled jab to a pact ally
has seemingly earned the wrath of
PKR central committee senior mem
ber Latheefa Koya.
Pua, who is Selangor DAP chair

man, has taken to social media to
express his frustration against
"friends" in a posting which appar
ently targeted PKR's fresh snub
over the proposed snap polls in
Penang.
"Firstly get your facts correct —

who went and unilaterally an
nounce for snap polls? Or wait...
Who also unilaterally announced
the death of Pakatan Rakyat?
"Or wait... who also announced

the formation of Pakatan Harapan
— all to the press before the final
decision?" she said in a Facebook
post that did not mention DAP or
Pua.
Latheefa criticised the inconsis

tent reasons used to justify the
Penang snap polls, including a pur
ported call to regain the people's
mandate and concerning DAP sec
retarygeneral and Penang Chief
Minister Lim Guan Eng's graft
charges.
She questioned why the snap elec

tion had become a "referendum"
against Prime Minister Datuk Seri
Najib Razak following a civil com
plaint commenced by the United
States' Department of Justice, which

is to recover billions of dollars in
assets linked to IMalaysia Develop
ment Bhd.
"Perhaps, you should make up

your mind first, which is which and
then consult with us and convince
us.

"Come on la, we are a political
party that is accountable to the elec
torate and our members," she said.
Latheefa seemed to suggest that

DAP should stop taking PKR for
granted.
"Don't scream 'jump!' and expect

us to say how high? Don't strip first
and then complain about being left
naked!" she wrote.
In his posting, Pua prodded

"friends" who tend to turn their
backs against those who appreciated
them.
"Sometimes, you wonder what

type of friends you have. When they
are in a crisis, you backed them to
the hilt, come what may. Then at a
time where we would appreciate
their support, they leak everything
to the media first leaving you com
pletely naked.
"Or announce to the whole world

openly before they bother talking to
us," he wrote on his Facebook page
yesterday.
Lim had expressed unhappiness

that news of possible snap polls had
been leaked even as highlevel dis
cussions were ongoing.
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SWIMMING

Selangor make big waves
SELANGOR added four more gold
medals and one meet record on the
final day of the swimming compe
tition to cap their domination at the
pool in the Malaysia Games.
Victories in the men's 1,500m

freestyle through Yeap Zheng Yang
(16:10.27s), Caroline Chan (1:06.42s)
in the women's 100m backstroke
and the men's (3:49.98s) and wom
en's (4:23.54s) 4x100m medley re
lays yesterday saw the state ending
the tournament with a massive 20
gold, 15 silver and nine bronze haul
out of the 38 gold on offer.

It is the highest number of gold
medals won by a state in one sport in
the history of the games, surpassing
the previous best of 17 gold, 12 silver
and seven bronze achieved by the
Federal Territories (FT) swim team
in Malacca in 2010.

Selangor team manager Mark
Chua attributed the state's victory to
a comprehensive talent develop
ment programme in place since
2006.

"Previously, our best perfor
mance was 14 gold in 1998 from
which 11 gold came from one swim
mer (Marilyn Chua), so this is def
initely a special achievement for

us, said Mark.
"Nine out of the 20 swimmers we

had in the squad were competing in
their first Malaysia Games and they
did tremendously well while the
more senior ones showed improve
ment as well.
"We do not depend on superstars to

rack up the medals, we have strength
in depth which we proved by winning
five out of the six relays here."
Hosts Sarawak ended the compe

tition a distant second on 634

while FT were third, 5149.
Zheng Yang, who ended the com

petition with six gold to his name,
was the standout man for Selangor
yesterday with his 1,500m freestyle
victory after which he anchored a
comefrombehind win over Johor
in the relay.
The quartet, which included Jor

dan Yip, Shaun Yap and Chan Jie,
won in 3:49.98s, erasing Selangor's
own games record of 3:53.90s set in
2012 (Pahang).
The other final day events saw Jo

hor's Tern Jian Han (57.19s) taking
the men's 100m backstroke while
FT's Keith Lim (23.57s) and Elynn
Tan (27.17s) of Penang won the men's
and women's 50m freestyle.

Raja Muda Selangor Tengku Amir Shah Sultan Sharafuddin Idris Shah (centre) with the state swimming team who won 20 gold, 15 silver and
nine bronze medals in Kuching.
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►

RURAL and Regional Development Minister Datuk Seri Ismail Sabri Yaakob
waving to reporters before the start of a press conference yesterday.
PHOTO: BERNANA
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The Red Giants
start defence
on winning note
KUALA LUMPUR: Defending
champions Selangor edged arch
rivals Kuala Lumpur 10 in a Group
B Malaysia Cup Klang Valley derby
at the Shah Alam Stadium Tuesday
night as MLeague matches kicked
after almost a monthlong break.
Selangor, winners of the title a

record 33 times, and meeting Kuala
Lumpur who were winners of the
title for three years in a row from
19871989, after almost five years
in a Malaysia Cup match, struck the
winner through youngster Adam
Nor Azlin in the 88th minute.

In another Group B match played
at the Sultan Mohd IV Stadium in

Kota Baharu, Kelantan edged 2014
Malaysia Cup champion Pahang
10 to stay on the heels of Selangor
courtesy of a third minute goal from
Wan Zaharulnizam Wan Zakaria.

Starstudded Super League
champions Johor Darul Ta'zim
(JDT) surrendered a 20 lead to
PKNS FC to share the spoils in a 22
draw at the Larkin Stadium in Johor
Baharu.

JDT took the lead in the 47th
minute through Safee Sali before
Juan Martin Lucero from Argentina
added the second in the 56th minute

but another Argentine import
Gabriel Guerra threw a lifeline for
PKNS FC with a 81st minute strike

before another Argentine import

Juan Manuel Cobelli scored from
the penalty spot in the 89th minute
to rescue his team from defeat.

In Group A, Terengganu FC II
or formerly known as TTeam who
hosted JDT II at the Sultan Ismail
Nasiruddin Shah Stadium in Kuala

Terengganu, also shared the spoils
after a 22 draw against the team
from Johor.
Uzbekistan import Dilshod

Sharofetdinov and Mohd Nor Hakim

Hassan had given the home team a
20 lead in the 5th and 16th minute

but JDT II clawed back to share the
points when Mohamad Zaquan
Adha (46th min) and Brazilian
import Paulo Rangel (50th min)
scored.

In Group D, newcomers Melalca
United pulled off a major upset by
beating Terengganu 21 at the Hang
Jebat Stadium while Felda United
crushed Negeri Sembilan 31 at
the Tun Abdul Razak Stadium in

Jengka, Pahang to emerge as the
biggest winner on Tuesday.
Melaka United took the lead

after Ilija Spasojevic scored from
the penalty spot in the 54th minute
while R. Surendran made it 20

four minutes later but Terengganu
managed to reduce the deficit
when Canadian import Issey Farran
Morgan Nakajima scored in the
73rd minute.  Bernama
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發起捐舊

社區中心
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(本报诗巫12日讯）诗巫柏拉旺社区中心发起"一人一本书"报赠旧书活动，同

时也公开招募志工，加入服务社区的工作，共同打造一个更美好的索园！

行动党柏拉旺区州议员黄

培根今日在该中心召开的一项

新闻发布会上，亦呼吁退休教

师能加入这个社区服务团队，

每周抽出一些时间为孩子们义

务补习，回馈社会。

他说，今年6月的砂州立

法议会期间，曾向首长阿德南

提出仿效雪兰莪州政府，在每

个州选区设立社区服务中心，

以政府的资源及人民的绅税金
回馈州内社会。因为许多贫困

学子无法参与校外补习，课业

表现亦受影响。

"若雪州政府可以做，为

何砂州政府不能？今天我只是

一个人民代议士，缺乏足够的

资源却仍然可以开设社区中

心，那为何州政府不能落实执

行？政府不应只是口里说说，

却缺乏声际行动协助人民。"

他强调，贫穷家庭的孩子

们唯一的出路即是透过教育，

缺乏良好的教育水平，无法改

善他们未来的前途。

"目前我们决定在中心内

开办小学一至三年级的免费数

学及英文补习班，并吁请志工

们加入这个行列。同时也将开

办摄影班、绘画班及伊班语
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班。

"伊班语班一定要成功开、
办，现有1、2个确定人选可以

负责指导。因为砂州最多伊班

同胞，但我们只能透过国语与

他们沟通交流，而非他们的母

�'这是十分可惜的，而欲了

解一个民族的文化，必须从学

习他们的母语开始。''

他表示，诗巫柏拉旺社区

中心内除了辟有其个人及助理

们的办事处，亦将设有社区图

书馆及容纳50至80人的开放式

多用途讲堂，以及民生投诉角

落。�..

1 "我们欢迎非营利团体申

请使用多用途讲堂，作为举办

活动场地，包括投影机及大荧

幕等设备。"

除了政治工作以外，他希

望能好好运用此平台，透过各

个层面接触并服务民众，并希

望社区服务不带有太浓厚的政

治色彩，而是多一些温馨的社

会关怀与服务工作。"一直以

来，行动党不论种〖族、宗教及

政治立场，皆一视同仁为人民

共月艮° "

\ '、"目前的概念是每两个月
_办1个活动项、目�' >而现有计

划中的补习班及行政工作，已

确定分别由我的助理周俊毅与

刘会文负责，诗巫国会议员林

财耀则负赍摄影班的开办。"

他吁请诗巫民众"一人一

本书，将家中的任何适于成

人及儿童阅读的旧书捐赠予社

区周书馆。此外，也呼吁父母
亲们将孩子送往社区中心担任

义工，每周只须或2小时的时

间，让孩子从服务工作中学习

付出与自我纪律。

"现于京飯大厦即星光2

楼的黄培根服务中心将于本月

20日关闭并迁入这个社区中心，

预计于8月份开始运作，而各项

课程于9月份开办。有意加入义

工团队或捐赠书籍者，皆可拨

电019-8685885联系我本；^ '

或016-8910607刘会文、016-

8005838周俊毅。" ：

%
v } ' \

社区中心内其中一幅少女手持书

本的壁画，潜移默化地灌输人们

、"阅读埔进智慧"的思维。
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辟为社区图书馆的偌大空间'也将同时作为免费补习班的场地
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高庭諭令馬航新馬航

27曰II入 mm
(吉隆坡13日讯）高庭

今曰谕令马航及新马航针对.

MH17空难事故不幸罹难的6名

机组人员家属诉讼，在7月27

曰前入禀抗辩书。

家属起诉马航及新马航疏

忽及违法合约，导致其家人在

2014年7月17日从荷兰飞往吉

隆坡途中丧命，因而要求赔

偿《

方答辩人提呈抗辩书，起诉人

代表律师马里尼及答辩人代表

律师赖慧芳皆在场。

莫哈末沙菲益也择定8月

29曰，在法官拿督邱秀琼面前

进行案件管理。

在6月2日，6名机组人员

旳家属把马航及新马航列为第

一及第二答辩人，起诉答辩人

疏忽导致MH1 7在武装冲突地

区的领空上飞行，造成空难发

生。

副主簿官莫哈末沙菲益在

内庭择定上述曰期，并要求两

他们指控马航违约，没有

确保机组人员的安全、健康及

福利，没有对机组人员及操

作人员提供足够的风险评估

培训，包括规划及敲定飞行路

线。

他们援引1974年航空运输

法令、1999年蒙恃娄公约和

1956年民事法律法令，追讨普

通赔偿、特别赔偿、加重赔偿

及惩戒赔偿，包括补偿痛失家

人后的精神与经济损失。
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Wm 東道主跳水無敵

� 雪5金急迫砂
(古晋27日讯）8届马运会霸主雪兰莪，周三上午在田径和射击赛

场夺得5金，目前以36金43银36铜紧追奖牌榜领头羊砂拉越（37金20

银33铜）。

在周三上午阶段田径项目所产生的3金当中，雪兰莪包办了男女

800米金牌。其中，阿斯夫（1分54秒41秒）和布特拉阿兹鲁'（1分

54. 80秒）包办男子前二 ；莎温德尔以13秒77的成绩在女子项目封

后。.

在射击赛，曾兰莪组合女达、诺希达雅及诺祖奈拉，在女子10米

气手枪团体赛中联手射出1099环的夺金成绩；苏克里、眙费兹与阿

菲克以1747环称霸男子50米步枪卧射。

霹男足惊险晋4强'�^
在跳水收官日，国手骆佳宜毫无意外地以265. 10分的成""绩赢得女

子3米跳板金牌1这也是佳宜继10米跳台后，在本届马运会的第二

至此，本届马运会跳水项目决出了 10金，东道主砂拉越臥3金3银5

铜的表现力压雪兰莪（3金2银3铜)，成为本届马运会跳水总冠军。

本届马运会在周二无一全国纪录诞生'举重、.游泳和射击选手们

写下了6项赛会纪录。在此当中，游泳赛就破了3项大会纪录，而且3

项都是雪兰莪泳将所创下。

苏格兰和大马混血儿林俊良，在男子200米蛙泳以2分19秒12夺

金，打破谢俊道在20年前所保持的2分19秒17秒大会纪录。陈杰在男

子100米蝶泳以54秒,80夺金|刷新此前的55秒04纪录；而雪兰莪在男

子4X200米自由泳中游出7分43秒6了的金牌成绩，一举把旧纪录提升

m晃的露
足，通过点球战胜i道
主砂拉越，惊睑挺进4�

强 > 霹雳和砂拉越在正

赛战平1比1 '地时打成

2比2。卫晃冠_军在_^球
大战以3比0取胜。霹雳4�

强将战此前爆冷以2比0�■

淘汰上届亚军柔佛的沙

巴 0�

另两场赛事，彭亨以2

比0战胜雪兰莪'联邦直�

辖区在以2比1气走森美�

苎。�

砂拉越 .�36�-2032 '

雪兰莪�33�43�36

联邦直辖区�24�28�24

登嘉楼�23�18�27

槟城.�16 .�8�.15

沙巴�11�19�15

柔佛�；8 . 13�15

森美兰�8�4�19

马六甲. ：�7-�1.1�14 �

彭亨�7�10�10

吉兰丹�7�6�5 —

吉打�6�2�10

霹雳 T�5�7�12—

玻璃市5�410

汶莱�0�13"~

(截至 27 日 3.00pm)
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不再是林冠英說了算

0刘汉良（编务顾问）

有想到，真的没有想到，林冠英看来绝对没

/■X有想到�他和民主行动党这回不得不看盟党

的脸色行事o

也就是说，林冠英及行动党是否如愿提前解散槟

州立法议会，而为闪电举行槟州选举铺路，还须由

人民公正党"说了才算"。

槟岛近来常降阵南，在没有闪电的前晚，林冠英

想必在第一时间获悉I由公正党主席旺阿兹莎主持

的该党最高理搴会特别会议否决行动党欲在槟州闪

电举行州选举的建议。

误判形势低估公正党

这是于短短的一周内，林冠英和行动党的"一厢

情愿"第二度受挫；在上周三，公正党署理主席阿

兹敏、副主席努魯依莎和选举局主任赛夫丁与林冠

英"密谈"后，也是雪兰莪州务大臣的阿兹敏透

露，他们在聆取林冠英的解释后，公正党未被対方

所提出的槟州闪电举行州选举之理由所说服，而林

冠英则表示行动党决定让希望联盟盟党继续讨论此

事，直至有了最终决定（同意槟州闪电举行州选

举.）才宣布。

换句话说，林冠奠和行动党若要如愿在槟州闪.电

举行州逸举，仍须设法跨过公正党所设的门槛，也

意味随蕃行动党展延党选而得以续任该党秘书长的

林冠英，即使可在该毙内"一人说了算"，但身为

槟州首席部长的他看来绝对没有想到如今在槟州希

盟政府内已不再是他"一人说了算"，而在希盟领

导层更不再是他"一人说了算"。

从某个角度来看，林冠英和行动党这回显然因未

正确评估林冠英把他所面对的贪污案转化为受到

"选择性提控"甚至"政治逼害"议题后他和行动

'党所获得的民众支持能否化为选票，以致沉溺于

"自信心爆棚"而误判形势'，以及希盟虽然表态力

挺林冠英续任槟首长以示反击当权者对他的"选择�

性提控"或"政治逼害"，但林冠英和行动党却低

估了盟党尤其是公正党对尊重民意和维护本身政治

利益的"坚持"。
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解散槟议会缺正当性

公正党至今仍不认同槟州有必要举行俨如对林冠

英"信任公投"的闪电州选举，等于不信服行动

党所声称绝非"拯救林冠英"而是旨在"还政予

民"，交由槟民裁决是否愿意给予希盟尤其是行动

党强有力的委托，以继续执政槟州。

再者，公正党强调该党也考虑到公民社会的意见

才一致作出有关决定，此举一定程度上反映该党重

视舆论在这段期间对槟州欲闪电举行州选举的"否

定"反应，即没有出现宪制危机，希盟依然掌控大

多数议席的优势以及槟首长不曾被投不信任票的情

况下，槟州提前解散州议会委实缺乏正当性；若是

林冠英和行动党执意闪电举行槟州选举，不啻是犯

下挟持民意及滥用民主以挽救个人的政治前途，罔

顾公众利益地把个人的官司与闪电州选举绑在一

起，包括"牺牲"盟党以贯彻本身或本党的"隐"

政治议程，况且有迹象显示来届全国大选可能最迟

于明年提前举行，此时此刻不同步地举行槟州选

举可说是劳民伤财和浪费国家资源，让人民"埋

单，，.。 1

但无可否认的是，公正党也基于"党意"，考量

该党整体利益而暂不点头闪电举行槟州选举，其

一林冠英被提控贪污疑涉"政治逼害"的政治效应

未必能在半城乡及乡区发酵，这对专攻马来选区及

以马来选民占多的混合选区的公正党来说起不了催

票作用；其二若是伊党搅局而出现多角战，分散马

来选票，这将让巫统坐收渔翁之利，反使公正输掉

2013年大选所贏得的部分议席；.其三经过在砂拉越

州选举和"双补选"连续受重挫以来，反对党阵营

一方面元气仍未复元，另一方面尚待整合，若在槟

州闪电州选举中再出现"自己人打自己人"，恐将

再度打击选民对希盟的信任，其结果可能冲击希盟

的选情包括未能达到行动党所渴求的对林冠英"信

任公投"目的，也会使希盟的战绩打折，进而削弱

希盟一旦胜选后的执政地位，这一切正可解读为何

公正党对槟州闪电举行州选举"仍不具信心"。

由于公正党将于近期内派出高层代表团向行动党

解释该党的立场，一定程度显示该党对槟州是否闪

电举行州选举仍有所保留，不知是否意味一旦行动

党愿意在某方面妥协尤其是议席的分配，而与公正

党对"政治利益输送"达致共识，不排除公正党可

能改变初衷而同意闪电举行槟州选举，所以仍存在

变数。

无论如何，林冠英个人说了倉"的权威罕见

地受到挑战，可视为公正党传达某个政治信息：行

动党不能在希盟"独大"，槟州希盟政府不再是

"一人政府"，各盟党应真正共享话语权与决策

权。
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雪不閃電州選

鄧章欽：未曾討論

E H

L_3 CJ

(巴生27日讯）雪州高级行政议员

拿督邓章钦斩钉截铁声称，雪兰莪州

并不存在闪电州选的课题，无论是希

望联盟各党或州政府成员党，皆没有

人讨论过此事。

他说，雪州大臣拿督斯里阿兹敏也

特地于今早的行政会议上向所出席者

澄清此事，并强调州选课题只是空穴

来风，绝无此事，藉此平息这项传

"我也是州政府的一员，我确定我

们由始至终并没有讨论过此事。" 
邓章软今曰在雪州政府大厦移交非

伊斯兰教宗教团体拨受询及此事

时指出，从来没有人建议或提议过，

纯粹是谣言。

不过，提到槟州闪电州选一事，他则表示不愿置评，

"这由希盟高层处理。" （CLL)�

言。 ■邓章钦：k也
是州政府的一

员，我确定我们

由始至终并没有

讨论过此事。
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iSi�門牌稅
讯

和拖欠多时的门鸺

税，地方政府将化被动成主动。

面对拖欠门牌税多时的业者，地方政府

可说用尽所有软硬兼施的办法，包括一般

程序的发出通知信、援用地方政府法令，

再到登门造访、举办活动让民众了解门牌

税的用途等，但仍有部分人士不为所动。

《中国报》针对门牌税抽样电访各地方

政府时，得知目前仍有不少业主拖欠门牌

税，惟整体上的税收率还在平均以上。

打出"親民牌"

他in说，相比过去等待业主上门缴付，

如今地方政府必须更积极，包括上门追回

拖欠的税务。

部分地方政府为鼓励人民准时缴付门牌

税，更会派发小礼品，但多是先到先得。

受访市议员说，一些廉价组屋单位拖欠

门牌税多时，对此官员会上门追收，同时

了解业主的经济环境。

"除了依据法律行事，会打出'亲

民牌，透过活动让居民了解门牌税用

途。"

他们指出，如今官员主动出击后，税收

的成绩明显出现增长。

有者说，为加强效率，官员在非上班时

间也能向拖欠者追收门牌税，成功者可获

得奖励及表现加分。

他们强调，还是有人冥顽不灵的话，执

法组只好上门充公移动性的产物。
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接信2週内須繳清
�x—：：：

★瓜议员陈乙铭

r^对||欠门牌税多时的人士，县议会
m官员会直接上门造访，此举获得不

俗的反应。

一般上，会发出通知信给业主，要对

方在两周内缴清。

J

獎勵成功收回官員

★巴生市议员李富豪

丨、1牌税本来就该缴付，市议会有数个
I j方法追讨，最后一步就是上门充公

可移动产物。�'

我们也有一个计划是让官员，在非上

班时间以合法行为收取拖欠多时的门牌

税，一且对方成功收回，将获得奖励做

�为鼓励。

.以上计划得到近60人参与。

送準時繳付者禮品

★八打灵再也市议员李学森

八年依然会送出小礼品给准时缴付门
�7牌税的业者，以示奖励。

早前市政厅刚设置分局，面对不愿缴

付的人士，市政厅会毫不犹豫援引地方

法令。

先發通知信再登門

★士拉央市议员游佳豪

&收的效率不差，平均都会在70%以

面对i欠多时的业者，会先发出通知
信，之后再登门了解对方拖欠的原因。

用做投资的单位，是拖欠门牌税的类

别之一。

直接採取法律行動

★加影市议员黎潍倡

付拖欠多时的业主，我们会直接采

^取法律行动。

拖欠市议会庞大门牌税的人士，能上

门面谈，从而尝试豁免部分费用。
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定時清理排水系統倒樹

速行動時候命
议员，得知多个部门已准

备应对倒树或水灾投诉，

以在第一时间解决问题。

他们坦言，排水系统和

倒树是造成闪电水灾的原

因，所以例常工作是扮演

重要角色。

他们指出，排水系统需

要定时清理，部分树龄过

旧的树木也需时刻观察和

修剪，因做好这些工作能

减低发生水灾的机率^

"当然降雨量不在控制

范围以内，人们的心态也

不例外。"

他们说，处理公共卫

曾健聚1

(吉隆坡26日讯）面对

雨季可能造成闪电水灾，

地方政府除依靠"快速行

动队" （PANTAS)随时候

命以外，一切利常工作也

需加强效率，不让管辖地

区变为"水城"。

在获得过去闪电水灾的

经历后，受委的承包商将

勤于清洗排水系统，园艺

组则专注区内的大树，在

这雨季防范于未然。

《中国报》抽样访问市

生的费用极高，民众不改

变心态，闪电水灾只会重

演。

°为了防范水灾，一些非
地方政府管理的范围，也

会主动处理，负责的承包

商会当履行社会责任。

他们也说，单是地方政

府难以应对水灾，因为人

手和器材均出现不足，所

以多会配合其他部门展开

行动。

"下起豪雨时，我们

会要求水利灌慨局监督水

位，而发生倒树事件后，

消拯局也会从旁协助。"
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豪雨暫沒帶來破壞 要求全画監督水位

★巴生市议员李富驀

E要求水利灌溉局全面监督水位，以应

对水灾情况。

最近一次闪电水灾在上周，当时几乎整

个巴生区都受到影响，对此市议会将委任

水利工程师，研究当地的排水系统。

除了这些准备工作，市议会不忘专注排

水系统，惟一些主要的排水系统，是需要

水利灌溉局和公共工程局去处理。

★瓜雪县议员陈乙铭

面對人手器材不足

★加影市议员黎潍倡

#丨丨树是闪电水灾的原因之一，惟市
1太!1议会正面对人手和器材均不足的

问题。

只要是能处理的工作，市议会都会

尽量处理，例如非管辖范围的士毛月

大街，会要求承包商履行社会责任，

屏开措法丁作

市议会努力。管理公共卫生，但民众
.必须改掉能乱丢垃圾的习惯，否则闪

电水灾还会重演。

閃電水災難以估計

★八打灵再也市政厅市议员李学森

L周至少有10宗倒树投诉，园艺组是无

_1一法处理所有问题，因此必须额外委任

承包商。

在非上班时间是由快速行动队处理倒树

或水灾，行动会获得邻近消拯局配合。

一直有鉴定须修剪的大树，但有时会面

对款项问题，因为额外承包商，将削减了

常年拨款

上週接10倒樹投訴

★士拉央市议员游佳豪

■一旦收到倒树投诉，快速行动队就会赶

到现场展开清理工作。

7^雨季来临前几个月，市议员已要求市
政厅勤于清洗排水系统和修剪树木，

因为水灾原因往往是例行工作没做好。

闪电水灾难以估计，惟暂时没收到水灾

投诉，相信快速行动队能应付水灾投诉。

■砍

为下

免树

大龄

树豆
遇老

上空
狂大
茛树
时。

被

吹

倒

方

政

府
□

5?
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加影道路檔案系統撥款

採切出點投標�W
劉淑

(士毛月26日讯）加影市议

员黎潍福指出，市议会今年总

共获得5550万令吉的大马道路

档案系统（MARRIS)拨款，原

本第一阶段工程将耗费2020万

令吉，不过市议会基于采用@
出点（Cut Out Point)的投标

方式，省下28知剩余款项将作

为其他用途。

他向《中国报》指出，加影

市议会的工程主要分为几个项

目，分别是2万令吉以下、50万

令吉以下和50万令吉以上，而

2万令吉的工程是无需公开招

标，并使用市议会内部所拥有

的承包商，毎个承包商轮流接

获工程。�.

他说，至于50万令吉以上

或以下的大型工程就需公开

招标，有兴趣的承包商可根据

市议会定下的条规填写表格申

请�=

"每项工程是根据公共工程

局（JKR)工程估计

小组的条规估计工

程费用，不过估计

開會商討善用餘額

费是不能向外界公布，而市议

会最终是采用切出点来进行投

票，而这个方式也为我们省下

了至少20至28%的费用。"

黎潍福指出，大马道路档案

系统今年共拨出5550万令吉给

加影市议会，加影市议会获得

4030万令吉、5个州选区的州议

员获得1500万，即每个州议员

有300万令吉、园艺的美化工程

有200万令吉，所有工程将分为

3个阶段进行。

他说，根据预算案的估计，

第一期的40项个工程将耗费

2020万令吉，不过经过投标后

只需耗费1440万令吉，总共省

下了580万令吉，即2.8%。

他指出，省下的款项可额外

展开另10项工程，不过市议会

都是统计了 3个阶段工程所剩下

的款额，再在会议中商讨如何

善用。
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沒充分理由■免勞民傷財

uk林淑O
Swwr iP- �■ w. itmmr

K府
并不可能获得也是州B府一份子的伊党，甚至是

其政党的支持，提前举行州选。

过去，伊党已表态极力反对槟州政府提前举行

州选，包括阿兹敏的阵营，也通过媒体网络发表

立场，不赞成行动党在槟州提前举行州选。

B

隆坡26日讯）根

析，雪州政府没有

的理由尾随槟州政

脚步，提前解散州

1■义

°槟州政府上演"政治
害"的戏码，即针对槟州首长林冠英的购屋风

波，需要通过全民力量向国阵政府表达立场。

如果没有充分解散州议会的理由，阿兹敏阿里

先釐清耗盟伊黨關係

因此，在无法说服全同僚的情况下，雪州政府

并没有筹码提早州选。

更何况，根据默迪十民调中心于5月至6月的一

项调查显示，阿兹敏向里获得雪州子民支持的民

望部达65%。

否認接指示準備預算案

既然目前阿玆敏阿里已获得大部分雪州人民支

持，又何必劳民伤财，为了事不关己的槟州风波

而选择提早选举？

一且在毫无基础的情况下提前大选，分分钟会

引起人民反弹，未必保得著政权。

尤其公正党必须在大选自丨]，首先厘清希盟和伊

党的合作关系，避免再次出现三角战的局面，这

绝对会造成票源分散，让巫统渔翁得利。

此外，阿兹敏阿里出任雪州大臣的任期未满一

届，当时他是经过重重难关才成功向前大臣丹斯

里卡立逼宫，照常理，也会先坐稳大臣宝座至届

满。

州行政议员否认接获雪州大臣

g指示，著手准备州选经费预算
案。

°雪州政府行政人员，包括伊党高
级行政议员拿督依斯干达、行动党行

阿兹阿敏有意准备州选经费预算案，

将会在明日召开的行政会议中提出。

无论如何，一些雪州巫统议员针对

政议员欧阳捍华接受《中国报》电访

时，都表示毫不知情。

根据了解，如果雪州大臣拿督斯里

有关传&也表示惊讶，但不愿置评。

受访的巫统伯马登区州议员苏莱曼

和刚中选为大港区国会议员的双溪班

让区州议员布迪曼皆认为，那是未经

证实的消息。
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84熱點區涉及422公

耗4億分階段I

拉肀蒂花园共有43次水

管破裂和118次漏水、斯

里鹅唛有30次水管破裂

和44次漏水，及鹅唛斯

迪亚则有23次水管碑裂

和42次漏水。

"雪州水供管理有P艮

公司根据水管破裂和漏

水投诉记录，选择这3个

地区率先动工，共耗资

912万令吉，需耗时12个

月时间方能竣工。"

5000万令吉，在12个热

@区当中，美拉华蒂花
园(Taman Melawati)

的F路、J路和K路、

鹅唛斯迪亚（ Gombak

Setia)和斯里鹅唛

(Seri Gombak)会率先

动工。

他说，从如14年1月至

今年6月的投诉记录，美

玆敏阿里形容工业业

P⋯者利用净水作为工业

用途，是种浪费的行为，建

议他们使用循环水（Water

Recycle)作为替代方案。

他指出，雪州的水费便

宜，但是用作工业用途是

不妥当的做法，在日常生

活上，也有民众喜欢频密洗

(鹅唛26日讯）雪州水供管理有限

公司（Air Selangor)将分阶段，替换

雪州、吉隆坡和布城84个陈年水管热点

区，涉及422公里的水管，预计2019年完

成所有替换工作。

这项替换工程预计需要耗资4亿令吉，

目前第一阶段已锁定12个热点区，替换

59.5公里水管，让1万1934个水供户头、

4万8000人口受惠。

雪州大臣拿督斯里阿兹敏阿里指出，

无效益水是一种亏损，目前雪州的无效

益水甚高，达34%至35%。

他坦言，无效益水的原因不仅是水管

破裂和漏水，偷水活动亦是原因之一。�

成的压力，容易出现破

裂和漏水情形。

"为了确保水供稳定

运伊，第一阶段的替换

工程即时展开，第二阶

段工程已锁定11个热点

区^渉及85公里水管，

明辟开始动工。"

-他解释，完成第一

阶丨段的替换工程需耗资

车、浇花或者使用泳池。

他坦言，在新加坡和澳洲

等国家，浪费净水会遭到开

罚单。

不过，他强调，雪州并没

有因此采取开罚单的政策，

反而透过教育运动的方式，

呼吁民众改变用水的方式。

讓水管易破裂漏水

建議用循環水作工業用途

關注偷水行動

階億

"我呼吁各县市议会，关注辖区内是

否出现偷水行动。"

他今日出席替换陈年水管推介礼时

说，雪州政府的目标是，在2025年，将

无效益水降至25%。

出席嘉宾尚有雪州秘书拿督阿敏、雪

州行政议员再迪、武吉加星州议员拉吉

夫和雪州水供管理有限公司总执行长苏

海米等

阿玆°敏阿里指出，雪州接手水务管理
具有严峻挑战，包括应付气候的变化。

艾尔尼诺（El Nino)现象的乾旱，候影

响水坝水位，州政府认证看待和展开应

付措施，包括人造雨、控制输水量、从

蓄水池（Kolam takungan)输水等。

"我们也与环境局合作，确保水源没

被污染。"

g昏州水供管理有限公
m司资产管理组主任

沙努斯苏莱曼指出，有

6000公里水管被装置在

雪隆和布城住宅区，当

中许多已是超过30年的

陈年水管，有些甚至已

40年。

他坦言，太老旧的水

管无法负荷高水压，部

分水管是装置在马路底

下，旧时候的水管设计

并不能承担高车流量形

■大臣在巡视承包商安装新水管S下坑

检査。2016年雪州更丨

美拉华帝花园�i�9.

■腿並�丨�2.1 1
Wmmm '�「⋯3.6 ：：

干頭�_■!�3.9 ；
蕉_六画荷�厂�3.6

W&WW�！�iT "T'"i
8.1

顧妄路�！�1.1

镧打昔栢运�了�10.1 1

宁_窜：=：医]⋯⋯4：4 "—n

8：8 j
宁_镇箩丽�「�3.》
永罾总长S�59.5
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强制性要求他们向八打灵再也市政厅注

册。他说，若情况未有改善，不排除会

在清洁承�商的垃圾车安装卫星导航系

统（GPS)以追查垃圾车的踪迹。

他说，灵市今年共委任个垃圾承包

商，新承包商将于8月1日投入服务。

他说，市政厅固体废料管理及公共清

洁组举办此课程，是为拉近承包商和市

政厅人员的关系，提高承包商的专业和

技术，望能达到少过2 � 5卫生指数的目

标。

■八打炅再也市政厅固体废料管理及公共清洁组举办固体废物清洁承包商课程，望能借此统_；0提高承包商的工作。前排左
起为阿兹里、艾米玛丽娜、甘丹梯、李立贤、佐哈里、阿兹兹、阿末阿海尔、哈利米、黄月玲及�万兴。

靈市長：保持環境衛生

100 USUI款級 ■
共清洁组主任李立贤、市议员阿末阿海

尔、黄月玲、阿兹里、艾米玛丽娜、甘

丹娣、哈利米及课程讲师王万兴。

阿兹兹早前致词时指出，因为灵市

发展蓬勃，市政厅清理垃圾费用超出负

荷，不得已才委任承包商接手垃圾清洁

工作。

清潔承包商需註冊

他说，为了杜绝清洁承包商的恶习，将

(吉隆坡邡日讯）八打灵再也市

长阿兹兹指出，灵市政厅今年拨出

100万令吉，添置近1万个固体废料

垃圾桶，放在辖区垃圾问题较严重

的地方,減少垃圾问题。

阿兹兹说，暂时只有2016年预算案中

有这笔添购垃圾桶的预算，若想在2017

年延续则需额外申请。

他说，灵市新委任的固体废料清洁承

包商，会每日前往廉价组屋收取垃圾，

因为廉价组屋区人口较多，垃圾量较

大。�.

承包商每週3次收垃圾

"其他垃圾量较少的住宅区或商业

区，承包商会毎周3次前往收取垃圾。'，

他出席志持八打灵再政厅固体=

废料清课程窗幕仅式这么簾1

出。其他出席者有八打灵再也U政厅副

市长佐哈里、市政厅固体废料管理及公

m市私人企业聘请的清洁承包商需向

市政厅注册。

阿兹兹指出，现有许多受委于私人业者

的清洁承包商因为贪图方便，把垃圾载走

后随便处理，如把垃圾丢弃在河边。
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市政厅也已发布文告促请市政厅范围内

的住宅单位报名参加，共同推动绿色减碳

的活动，符合资格者将可享有100、或最

多500令吉的门牌税回扣，视何者为低。

市政厅固体废料管理及公共清洁组主任

李立贤接受《中国报》记#电访时说，凡

灵市政厅管辖范围内住宅单位,凡有任何

符合绿色减碳的条件，皆可以报名参加。

他说，市政厅从2011年开

始推动绿色减碳门牌税回扣活

动"，从2011年迄今总共有527

位业主参加。

他指出，即使从2011年至

2015年都获得门牌税回扣的

业主，只要是在参与项目中有

增加和改进，今年仍继续的增

加。

鼓勵更多業主參加

■房屋单位符合绿色减碳条件的业主，可在8月31日前向市政

厅提呈申请。（档案照）

 (八打灵再也

26曰讯）凡住家

进行任何減碳活

动，包#装有储

水雨水器m、減

少用水用电量、

拉圾分类、使

用超过70XLED灯

等，可报名参加

八打灵再也市政厅的"绿色減碳门

碑税回扣活'动"，。:，�'
■；：八打M再也市叙厅再度挺动"绿色减碳
门牌税回扣活动" a房屋单位符合绿色减

碳条件的业主可在8月31曰前向市政厅提呈

+请。

薩

I^�h1

LtM

I家i
■最多500令吉■下月31日前申請

腰

他说，只鼓励原本已参加的

房屋今年继续参加，也希望更

多业主也参加，只要家中有任

何i项活动是能减碳包括储存

雨水，都可以参加。

"参与今年活动的申请者，

只要市政厅检查和发现符合的

话，其门牌税将可于明年获得

回扣。"
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5
立贤重申，业主可在能源、

〒水源、固体垃圾、交通和生

物学等五个项目中的各项活动可获

得回扣。

他说，在5个项目中还列出许多

可参加的活动，毎一个项目最高可

获得最高30%至40%，业主可选择参

加其中一些活动。

他指出，当业主选择了其中一些

项目后，评审人员将会来到检査，

再做出评分，以鉴定可取得多少巴

仙。

"如果他们住家装有储存雨水

的器皿，我们将会到来检查是否

有效的使用，或者是鉴定是否有

安装超过70%的led灯，还是讲他们

走路或者是搭脚车等，我们都会逐

一查证，以鉴定业主可取得多少巴

項

巨

供

業

主

串
S主

5月

仙。"

能灘�'回扣最多40* 、

1.安装太阳能热水器�20%

2.使用太阳能发电或使用最新科20%

技

3.安装至少70Xled灯�节省用电205S

4.使用已被大马能源机构列为五星%

的电器用品、器具，除了风扇以外

5.ROOF�INSULATION�20%

6.用电量是少过于112KWATT�小时 按月分计算25X

1.安装储存雨水的容器�20%

2.再循环使舰的水�20%

3.水使用量少过于202公升�每天/25S5

4.节省使用水的用具（减少使用/最少）20SS

5.装置少过于6公升的flush�box�20%

1.拥有和使用电动车黾岫摩哆天然气汽年�2Q%
Si使用公共交通'走路 结18^作为上班和。.-20%

休闲用途

. i

1■堆肥�25X�1.超过房屋的50S5面积20!K

(环保_素）�是绿化

2.再循环�25X�2.明显的种植量 2055

(垃圾分类作为�（有楼层的房屋）

再循环用途）�3.在屋前有种植等绿20X

3■重親使用 25S! 化活动，或者种有至

4.减少�2535 少2公尺以上的树木

根据市政厅的文告，该活动只是

公开予居宅业主申请，分别是独立式、半

独立4�^组屋、丑管M寓、J3@
公寓、能碰欠^

只有靥住在该单位的业主可揭呈申请

但一些已把住宅单位出租的业主也可提呈

申请，但还是要评审人员的最后决定。

申请者必须要准备文件如身分证复本、

最新的门牌税复本、最近三个月的水费和

电费单等，评审人员将会到住宅查访和鉴

定情况"

公i可到市政厅的固体废料管理及
公共清洁俎索取报名表格，或者是在

WWW.MBFJ.GOV.MY下载表格，再呈报表格到

柜台、传真或邮寄。
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士拉央整頓商業區衛生

I�
I�■ ■ B ■ ■

II市窗大取維
■对

执公

法众

组造

充成

公不

摆便

放。

在

公
±t

车

位

的

摊

位

m

免

的情况。"

他说，许多违例扩建的业者，导致承

包商无法有效清洗沟渠，造成卫生糟糕不

已，因此相关部门抖召开会议寻求对策。

他坦言，士拉臭管辖区内的数十个商

业区，没有一区的=i生令人满意，所以希

望整顿百美园，成为他区的模范。

■黄伟强希望透过取缔行动，整顿商业

区的整洁。右为法依沙。

B(甲洞2 6日

讯）士拉央市

议会配合整顿

商业区卫生计

划，拉队到百

美园（WangSa

Permai )展开取

缔行动，对3间违反使用五脚基条例

和公共泊车位的商店升出8张罚单。

接获罚单的有2间茶室及1间五金店，业

者触犯条例包括摆放在五脚基的物品已超

出标准、摊位占用泊车位、在沟渠上非法

建筑等。

'以上由执照组副主任法依沙领导的队

伍，今午联同市议员黄伟强、工程组、固

体废料组、执法组、城市规划组到百美园

采取的行动，也充公了一家非法洗车店的

帐篷。

法依沙指出，根据条例，申请使用五脚

基的商家，必须让走廊保持2公尺的行走空

间。

他说，每张罚单是250令吉，业者能在

改善五腳基情況

14天内缴付相关费用后，向执法组索回被

充公的物品，而非法扩建的商店，已暂时

被扣押执照直到改回原有的设计。

黄伟强指出，市议会已是第4度到该区展

开取缔行动，目的是整顿卫生，并计划让

垃圾承包商的罗厘驶到后巷收取垃圾。

"之前的取缔行动针对后巷后，商家的

凉棚已被业者缩短，如今还要改善五脚基

■用作非法经菅洗车服务的帐籩，全被官员拆下并充公。
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大臣=
(鹅唛26曰讯）雪州大臣拿督斯里阿兹

敏阿里澄清，雪州不会提前举行州选举！

他今日出席替换陈年水管推介礼时，被

媒体追问雪州是否与槟州一起提早举行州

选举，作出上述回应。

阿兹敏也是公正党署理主席和雪州主

席，他说，雪州执政联盟没有针对提前

州不提前州選
州选举进行讨论，也没有议决要提前州选

举o

°至于是否g槟州提前选举，他则说，
此事会在今晚ft党会议进行讨论。

"这不是我个人课题，是党的课题，今

晚公正党的会沒，会讨论行动党提出槟州

提前选举的建议。"
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(古晋26日综合电）吴堇澂、李盈盈会沖

女单4强，明日将在马运会重演世青赛决赛

一幕！

马;ii会今日会产生35面金牌，其中金牌大户田
径掀战就颁出6枚，游泳继续产生8枚；射击6枚、

举重4枚；同时跳水、脚车、藤球和法式滚球（桕

^通）各2枚，还有保龄球1枚。

^ 羽球赛继续展开各单项争夺，国手苏德智
A在男单首圏轮空下，今日以21比14、21比

R ^ 11击盹吞墓榑的法伊茲.陆后将卜哞与釗

画唐剑涵在男子200公

尺蝶泳打破16年前由林

景烈创造的赛会纪录。

I

■马六甲武术

女将陈昌敏连

续两届播扫女

子南拳3面金

牌。

女单方面，协助槟城夺得女团冠S

m的吴堇微一曰双赛，先后淘汰吉打甶
K翁馨柔、柔佛的叶睿真，明日4强将进

_战李盈盈。2号种子何艳美意外落马，L

以1比2输给雪兰莪选手蒂娜。

今日掀战的田径赛，东道主选手黄俊扬：

在男子链球抛出50公

U�刀卞 M |lfc|-rc. Jl. I � ！ M ISA "

11击败登嘉楼的法伊兹，随后将上阵与丸

玉明争晋4强。

k 男单2号种宋浚洋、联合3/4号种子材

I志咏和詹浚为都顺利闯过次圏。

1�何艷美意外落馬

周貽尉跳出2金

雪兰莪还在男子4X200公尺自由泳接力以新大会纪录7分

43秒67，苒增添金牌；惟女子接力赛游出8分52秒97，输

给东道主砂拉越（8分46秒68)。

在跳水赛场，国手周貽尉继男子3公尺跳板后，今曰以

349.80分称霸10公尺跳台，夺得个人本次的第2枚金牌。

女子3公尺跳板双人赛，雪兰莪组合许慧艳与陈纬玲以

31.36分排名第一，主队黄芊萍与艾丽莎则排名第3。

在脚车项目，登嘉楼继续强势表现，阿斯拉夫和努艾莎

在男女公路赛称王封后。进入第7个比赛曰以来，除了开

赛前两曰，登嘉楼已经横扫10面金牌。

尺82，添得金牌，协助砂拉越在总奖

牌榜上突破31金，领先次席雪兰莪6面

金牌；柔佛的诺沙菲在男子跳高，以2

公尺10的成绩摘得金牌。

游泳再决出8金，雪兰莪抢获5面金

牌，至今已经揽入16金。4名泳将叶绣

慧、叶振扬和陈杰都各自夺取金牌，

以及林俊良在男子200公尺蛙泳以2分

19秒12的成绩夺金，同时打破20年前

由谢俊道在关丹赛会所创造的2分19秒Z

(古晋26日讯）马六甲武g
术女将陈昌敏再度复制横扫3 gy gg
金的一幕！�777

马运会武术赛昨日落 卜rff
幕，18岁的陈昌敏连续3�1 "

天比赛，分别在女子南一 S±S

拳、南棍和南刀实现金；ea
r 牌大包揽。她在上届玻UD

璃市赛会，同样表现强势

橫扫这三个项目的金牌。

同时，她也协助马六甲队.

在本届赛会武术项目共夺得

6金11银7铜，将6届"盟主"砂拉越挤下第2

位。东道主本次收获6金4银6铜，没能如愿完

成7连霸。

陈昌敏表示，"很高兴能够再次包办南拳

3个项目的金牌，不过我的表现并没有想像中

的出色。我在训练中的表现还要更好，而以

我在马运会的水平表现，并不足以为我带来

一枚东运会奖牌。"

同时也是国家°队员的陈昌敏，将联同其余
队友一同参加于9月26日至10月2曰的保加利

亚世青赛。�f

金银铜

砂拉越�36�20�30

雪兰莪�31�41�34

登嘉楼�23�17�26

联邦直辖区21�28�24

槟城�16 7�14

沙巴�11�18�13

柔佛�8�13�15

马六甲�7�11�14

彭亨�7�10�10

森美兰�7 4�17

吉兰丹�6 5�4

吉打�6 1�10

mm�5 6�12

玻瑰市�4 4�10

汶莱�0 13

注：汶莱为逝谓队。
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. 、女子4;o公尺自iir
i金：詹翠妃（砂）4分29秒49

f银：王敏芬（直）4分32秒25

'铜：刘菲比（直）4分43秒51

*男子400公尺自由淥

'金：叶振扬（雪）3分59秒51

'银：黄俊彬（直）4分07秒59

铜：唐剑涵（柔）4分08秒41

*女子100公尺媒泳

.金：叶绣慧（雪）1分03秒94

-银：膽翠妃（砂）1分05秒86

铜：刘程欣（雪）1分06秒39

*男子100公尺蝶泳

、金：陈杰（雪） 54#80 (大会纪录）：

银：林吉胜（直） 55秒44

铜：陈云鸿（雪） 55秒96

*女子200公尺蛙泳

s金：江嘉嘉（砂）2分39秒23

银：许嘉宜（雪）2分43秒99

i铜：陈安琪（雪）2分46秒51

*男子200公尺蛙泳

'金：林俊良（雪）2分19秒12 (大会纪录）：；

银：王荛康（柔）2分19秒29

铜：黄思捷（雪）2分25秒13

*女子4X200公尺自由灘力

3金：砂拉越 8分46秒68

�银：雪兰莪 8分52秒97

铜：联邦直辖区9分10秒61

*男子4X200公尺自由泳接力

？ 士 �雪兰莪 7分43秒67 (大会纪录）S

—联邦直辖区7分49秒75

■r铜：砂拉越 8分02秒66
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流。他说，贫困及弱势群体应持.

续获得补贴，不过当局应把补貼

专注在福利援助和可负担房屋方

^,o

随著政府陆续取消汽油、白

糖、食油和电费补贴，现在是

时候正视并解决可负担房屋问题

了。.

兴建数百万间房屋并非轻易

之举；但是，千里之行，始于足

下。-

在新加坡还未于1960年成立建

屋发展局（HDB)之前，住在政

府组屋的新加坡人少于9%。通过

全面措施，该局在今天已兴建超

过100万间房屋,■ .80%的新加坡人

就住在公共组屋，其中90%住户

拥有自己所居住的单位。

我们了解，我国政府已先后

推行各项措施，为人民提供更多

可负担房屋，不过这方面的努力

仍可再加强。希望我们不需要花

上90年的时间，来追上澳洲的步

伐。

fe如政府能够把省下的补贴用
在可负担房屋方面，并确保各个

机关根据原本的计划有效执行任

务，相信让人民居者有其屋的理

想，将指曰可待。

贴用在对的目标群体身上。

财政部的数据W.示，单单在

-'OOo-ff-辛2013'十:，政府在汽油补

贴的n:销就接近woo亿令卩n

试想象，我们能够丨丨川i00亿

令占书做什久？假如政府能够为

每间25万令吉的房屋提供10万令

吉补贴，1200亿令吉将足以补贴

人民120万间售价15万令吉的房

屋,-,

由于补贴汽油措施有欠公平，

受惠者包括了那些驾驶豪华轿车

者；为此，取消汽油补贴实属明

智之举，因为政府将有机会把这

笔省下的补贴转移到真正有需求

的方面，如补贴可负担房屋。

遘可加強努力

.你知道吗？马来西亚是本区域

拥有最高补贴的国家之一！除了

低廉的汽油价格，国人在政府实

施补贴合理化计划之前，所支付

的食油、白糖和面粉开销，一直

都冠本区域最低。

首相署表现管理及履行单位

(PEMANDU)总执行长拿督斯里

依德利斯较早前曾指出，国家

要减少不断增加的债务和确保成

长，就必须合理化补贴和开源节

補貼真正需要的

JCW, RX.�I^UTW

#在上一篇撰文里谈到，我
%国目前的平均每户4.4人，

是澳洲90年前，即1927年的平均

家庭人口。数名友人对我们该如

何增建340万间房屋，以迎头赶

上澳洲今天的每户平均2.6人感

到纳闷。

乍看下，这似乎是一项艰钜的

任务；可是，我相信只要能够对

症下药，并善用现有方案，问题

还是可以解决的。

政府已先后成立多个机构并实

施多项举措解决住房问题，例

如设立州经济发展机构、国家房

屋公司（SPNB〉及推行一马人民

房屋计划（PRIMA)。令人遗憾

的是，过去这40年来的努力，并

无法达成理想中的成果。

犹记得当我在1974年加入雪

州经济发展局（PKNS)成为董事

时，该局的首要目标是兴建民房

及解决可负担房屋短缺问题。

然而，雪州经济发展局在近

期刊登的一则新闻指出，由于资

金不足，该局必须投资高级住宅

发展才能补贴廉价房屋项目。这

已无法避免地偏离该局当初设下

为民众提供更多可负担房屋的主

旨。

因此，政府必须时刻检讨各项

措施的初衷，并资助相关机关确

保它们履行提供可负担房屋的初

衷。

政府可通过近年来陆续实施

的补贴合理化计划，包括取消汽

油、白糖、食油、电费及其它方

面的补贴，来满足人民的住房需

求。这绝对是很好的举措，大前

提是，政府必须能够将省下的补
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(双溪毛糯27曰

讥）：双_溪毛糯漸村仅

有一个路口，供每天

逾万辆车出入，最近

正进行3项工程，以

致道路狭窄和交通拥

挤，村民扭心一旦3

项工程建竣后会加剧

交通拥挤情况。

双溪毛糯新村内有超过

2000间工厂及近6Q0间住

家及为数不多的店舖，入

日超过1万人.

该新村路Q正在进行

3项工程，分别是两项公

寓工裎，及捷运站人行

夭桥的楼梯工程，全都

位于新村福利路（Jalan

Welfare)的出入口处。

捷運站樓梯也設路口

双溪毛糯新村村长何

淑云告知《中国报》记

者，虽然新村共有两个路

口，一个是在福利路，一

个是新村苔鲁路（JalM

Baru) o

"不过，苔鲁路路口于

年前双溪毛_路.(Jalan
Sg. Buloh"道中间建

"t分界堤后，只能供从梳

邦再也方向前来的车辆进

入新村。"

她说，虽然欲前往甲洞

及吉隆坡方向的驾驶者仍

可使用崙鲁路的路口，但

从这路口出去后仍会经过

福利路的路口，才能前往

吉隆坡及甲洞方向，还需

面对长长的车龙。'

她指出，村民为方便都

会选用福利路的路口，导

致该出入口的交通流量极

大

°她说，据了解，两项兴
建中公寓的出入口，是设

在福利路，公寓泊车位无

法应对住户需求，已是预

料中事，担心公寓住户入

住后，住户会将车泊在福

利路旁，届时将加剧交通

阻塞o

她k为，捷运站天桥楼
梯设置在新村路口处，一

旦捷运站竣工后肯定会有

许多德士司机在该处上下

客，恐福利路的交通情况

会变得如双溪毛糯火车站
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■驾驶人士现已鲜少使用答魯路的路口，主要是该路口只供梳邦再也方向的驾驶者

进人新村。

何淑雲=

淑云说，新村道路狭窄，村内有许多

|^工厂罗厘进出，若有汽车或罗厘停泊

在路边，将使整条路交通瘫痪。

她指出，曾有罗厘故障停放在路旁，导

致交通严重瘫痪，所有车辆动弹不得。

家具廠逐步遷離

717溪毛糯新村内过去吸引不少家具厂进
驻，但随著经济不好及该区的环境影

响而逐步迁离。

何淑云指出，双溪毛糯新村现已是全马

第二个最多家具厂聚集的地方，工商活动

繁忙，可是，道路条件远不如其他地方。

她说，近年来越来越多家具厂搬离新

村，无可否认，有一部分是受到当地交通

及道路的影响。

■何淑云（左）向本拫记者讲述新村所

面对的交通问题。

致函發展商及捷運公司

要求開會iTF袁

会受到影响，可至今没有消息。"

她说，在新村路a兴建捷运站i天

桥楼梯根本不适合，即不惠及村�民

还严重影响交通，应要拆掉。

"即便没有工程进行，单是一个

出入口对新村村民来说，仍是不足
Yph*淑云曾致函给相关公寓的发展商及捷
lwj运公司，要求和三方共同进行一场会

议，以寻求解决方案，确保村民日后进出

不会面对问题。

"我们希望对方能派遣代表来详细解释

他们工程竣工后的规划，确保村民曰后不

够的。�*

她说，曾向掌管地方政府、非法工厂漂

白及新村事务的雪州行政议员欧阳捍华反

映上述问题，可至今没有解决方案。

她希望新村能重开崙鲁路的路口或另觅

他处并设新路口，減低福利路出入口负荷。

_福利路的出人口四周都被路障所包围，加剧路d拥挤情况。
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■村交

双民通

溪担阻

毛心塞

ir
运德

站士

的司

人机

行停

桥福

楼利

梯路

设旁

Si
路，

口加

，剧

■福利路交通流量大，却极其窄办，每次^能勉垣俄2辆轿车来回行€ '
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■BluWater estate高级别墅住宅区居民要求发展商尽快提升集水)fc解决逢雨必灾

的问题。左为王建民。

高置
級昌

亜

求

墅提

水S
<<<果

火水

人
吉隆坡271 讯）

BluWater estate高级别

堅住宅区（Mines Resort

City South Lake)疑因

集水池不符合规格，在过去四五年面对逢

雨必灾的梦魇，要求发展商尽快提升集水

池，终结200多户居民的噩梦！

当地还有一所国际学校，学生人数约

1000人，同样饱受逢雨必灾的困扰。

基于集水池的位置正好坐落住宅区的进

出口附近，居民首当其冲。

.有关集水池也是造成新街场大道，靠近

沙登火车站频频淹水的主要肇因。

民主行动党沙登区国会议员王建民指

出，发展商所兴建集水池太小，不符合规

格，才会导致逢雨必灾。

他说，梳邦再也市议会曾指示过发展商

必须提升集水池，但经过19日视察，不仅

发现发展商没有挖深集水池，还擅自在当

地填土。

"发展商在没有获得市议会、土地局、

国能及水利灌溉局的批准下，进行一项廉

价组屋计划，市议会将发出停工令。"

他说，居民要求发展商马上和市议会协

商，展开提升集水池的工程。

"我也会继续向州政府争取，要求收购

集水池地段，由我们自行管理及提升。"

此外，根据居民投诉，有关该不符合规

格的集水池带给居民极多不便，去年共有3

辆轿车在一场大雨后损坏，维修费介于1万

至10万令吉。

■水淹让居民面对汽车损坏的窘境。

(居民提供照片)

■附

集近

水，

池一

的下

位大

置雨

正，

好住
坐宅

住堡居
宅蒉民
区当提

的辱撰
进沖照
出。片

口 。
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(巴生27"日讯〉雪州

政府子公司达鲁益山集

团（KDEB)接手垃圾清

理工作引诟病，市议员

频接投诉。

该公司从本月1曰开始

接手巴生垃圾清理的承包

建

接手垃圾工作沒做好

魯雄山

表現無法達標

覆。"

工程，但接手时碰上开斋

节，也面临技术问题，以

致垃圾清理工作无法顺利

展开，巴生市议会必须从

旁协助0

巴生市议员阿茲茲、李

富豪及梁德志等人，今早

在市议会常月会议上，反

映新承包商无法妥善处理

垃圾问題，导致居民投诉

不断。

梁德志指出，雪州政府

子公司达鲁益山集团从4月

开始筹备接手巴生垃圾清

理工作，若对方表现无法

达标，将让市议会的形象

受挫。

"各区市议员都因为

该公司无法妥善完成垃圾

清理工作，而不断接获投

诉。"

李富豪则说，该公司未

■莫哈末亚希（右）展示雷州政府子公司达魯益山集团

准备投入服务的罗厘。

针对雪州政府子公司

达鲁益山集团的设备，

他透露，对方目?If是租借

其他承包商的罗盧投入服

务，但他们已准辆罗

厘，一旦获陆路5通局批

准上路，即可投入很务。

定期清理垃圾，：�曾发生

只清理垃圾桶内0垃圾，

垃圾桶外的垃圾S之不理

的情况。

"当承包商无去如期清

理垃圾，一些垃吸桶便爆

满，我们必须厘靑垃圾桶

外的垃圾，是否;F在该公

司的服务范。"

巴生市议会主f拿督莫

哈末亚希解释，目前，市

议会将给予该公W3个月缓

冲期，3个月后若限务不达

标，将受市议会对付。

"相关合约已交给

对方，但对方a未有答

画奠哈末亚希（左2)主持巴生市议会常月会议。

E生市议会著手
改善巴生水灾提

升■

承

1
1

1
圾

8月份

柜台缴付罚单，就可以享有

大优惠，即原本350令吉的

罚单（普通轿车），一律只

需15令吉；至于重型交通工

排

水

系

統

防

水

災
具原本1000令吉的力单，则

只需缴付200令吉。

他说，上述优惠^包括将

轿车停泊在残障人土专用泊

车位的罚单。

合国庆日到来，巴生

HL居民可从8月1曰至31

曰，享有交通罚单优惠。

莫哈末亚希说，从8月1曰

起至31日，公众只要前往各

问题。

莫哈末亚希透

露，目前，提升

和修复排水系统

的工程正进行，

这些工程的经费

分别来自市.议会

或大马道路挡案系

统（MARRIS)的拨

款。

°他说，市议会也
会通过増设水泵、

派人24小时看管水

坝等方式，试图进

一步改善巴生水灾

问题。

他指出，目前，

提升和清理排水系

统的工作持续进行

中。
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建廟基金saw
萬撓感應亭吁捐獻

(万挠打日讯）挠百年古庙感应亭曰

前举办筹募建庙基空及美化工程千人宴，

大会主席马瑞福呼f善信们慷慨解囊，确

保这项耗资230万令g"的重修工程能顺利完

成，使宝刹重光。

他说，感应亭拥fl47年的历史，是万

挠华社的珍贵文物产，曹经经

修，此次的重修工I受到来自中国的建筑

材料价格日益高涨，目前尚欠万令吉的

建筑费。

晚宴出席者包括

士拉央国会议员梁

自坚、万挠区州议

员颜贝倪、交通部

长拿督斯里廖中莱

代表拿督吴亚岭、

马来西亚兴安会

馆总会长拿督翁清

玉、雪隆三教堂主

席拿督庄玉霖、拿

督王荣丰、拿督林

添才及陈师明等。

翁清玉致词时

促请国阵及希望联盟，应针对宗教

场所制订发展的机制，协助宗教场

所的兴建及重修，以减轻人民的负

担。

確保族群政治代表權

—他指出，国内华人庙宇的建f

重'修都来自华社民间捐款，这是一

项非常沉重的负担，因为华社百年

来都在全力支撑著国内61所独中及

千多所华小的生存与发展。

颜贝倪致词时承诺将向州政府争

取3万令吉的宗教用途拨款给感应

亭。她说，雪州民联政府在2008年

执政以来，给予非回教团体的拨款

从毎年的300万令吉增加至600万令

吉。 .

梁自坚致词时促请首相针对美国

司法部兴讼一马公司的案件，给予

人民清楚的交代。

吴亚岭致词时说，华人人口比例

一再下降，华社应深思如何运用智

慧，来确保族群的政治代表权。
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I ■邓章钦（左8)移交模拟支票，给获得拨款的非伊斯兰宗教团体。

(莎阿南27日讯）雪州

高级行政议员拿督邓章钦

强调，从来没有人提议雪

州提前州选举，这只是坊

间传言。

他说，大臣阿兹敏阿里

在今早主持行政会议时，

也表明没人建议提前选举

的事宜

"大°臣和我都没有讨
论，还有谁在讨论？"

他今曰移交非伊斯兰宗

教拨款後，询及传出雪州

或提前州选一事，这么指

都章欽：行政會議沒討論

雪提前州選只是傳言
出o

^�对槟州提前州选，邓
章钦认为，希望联盟最高

领导人会做出决定。

询及阿兹敏阿里早前暗

讽国家诚信党署理主席沙

阿里祈求雪州行政议员一

职，他说，这只是场小风

波。

他也不愿回应国家诚信

党是否曾提出，要求行政

议员职位。

"若国家诚信党要行

政议员一职，不会与我

商谈，反之对象应该是大

臣。"|

立的，不能隶属会馆或庙

宇，因为这会出现拨款重

叠的问题。

"至于重修或维修的

庙宇，在申请拨款时必须

提呈照片和承包商的估价

申：-" if.二 I:;

他说，非伊斯兰教团

体应踊跃申请，因为财

政预算案发现此拨款的余

额後，或会影响之後的拨

款。

询及以雪隆名称注册的

单位可否申请，邓章钦指

出，只要对方的活动范围

聚集在雪州，州政府就会

考虑。

"若有关团体活跃于吉

隆坡，州政府将难以向纳

税人交代。"

申請
吉拨款给非伊斯兰教团体

时说，或许宗教团体议为—

申请此拨款的程序不复

杂，因此缺乏紧迫性。

最遲10月申請

邓章钦提醒欲申请的团

体，有关拨款的户头会在

12月暂时停止，申请者最

迟必须在10月提呈申请，

因为还要经过他和财政组

审核。

他强调，申请孟兰胜

会拨款的单位必须是独

體速
命州高取行隊这a氣
S?督邓章钦指出，目

前非伊斯兰宗教拨款只批

出一半，州内非伊斯兰宗

教团体能赶在10月前踊跃

申请，把拨款用在庙宇硬

体、教育或庆典上。

他说，州政府在今年批

出360万令吉的拨款给佛

教、道教或庙宇，今年的

进度明显比去年慢。

"孟兰胜会将至，至今

申请拨款的单位竟不到10

家。"

他周三移交76万4800令

非伊斯蘭團

撥款只批了一半
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商業高峰CEO下月離職
(吉隆坡27日讯）商业高

峰(PUNCAK, 6807，主要板建

筑）宣布委任阿兹兰沙罗查里

出任代董事经理，从8月3曰起

生效，以取代以健康因素为由

辞职的拿督赛希山。

该公司向马证交所报备，现

年30岁的阿兹兰沙将辞去公司

执行主席兼主要股东丹斯里罗

查里的替任董事职务。阿兹兰

沙是罗査里的长子。

至于赛希山是在去年11月6曰

出任董事经理一职。

阿兹兰沙在汽车领域有丰富

经验，曾加入Hicom公司，并在

第二国产车担任营销服务副经

理，才加入商业高峰担任业务

部高级经理。
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市

馬來甘榜收垃圾工作

議
(加影27日讯）马

来甘榜自行处理垃圾

的方式，或导致非法

垃圾问题恶化，市议

会因此有意接管甘榜

垃圾清收工作。

加影市议会副主席

查曼尼指出，市议会

已向州政府建议接管

甘榜的垃圾处理，但

州政府未有决定。

他说，�传�统甘榜

过去通过村长委任私

人承包商自行处理垃

圾，引起许多垃圾问

题，甘榜垃圾更是非

法垃圾来源之一。

他指出，市议会无法确保负

责清收甘榜垃圾的承包商，把

垃圾倒到合法垃圾场。

他今午主持市议会投诉会议

时，这么指出。

"透过私人承'包商，甘榜

金右音接管
曰 F3 JSilA B

毎户居民每月的垃圾费是30令

吉，但若透过市议会，垃圾费

每月只是5令吉，对村民来说

更经济。"�*

他指出，市议会管线区内目

前有约60个华人新村和传统甘

榜，市议会常常在甘榜发现非

法垃圾堆，最后还是由市议会

协助清理。

伊斯兰党加影市议员莫哈末

占在会议上建议市议会，采取

行动对付杜顺大（Dusun Tua)

路边非法小贩。�'

他说，这些路边小贩有20%

是非法外劳，一些售卖季节性

水果的小贩，在水果季节过后

便离开，弃下有如破木屋的烂

摊位无人收拾，严重影响卫生

及市容。

他举例竹筒饭小贩，在路

边烧烤竹筒饭之后，也常常留

下烂摊子，为所欲为，也无人

理。
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9年前謀殺妻子罪成

醫生上訴得直獲釋
莫洽末沙菲宜；主控官是东

姑阿米尔副检察司和韩旦韩

查副检察司。

吉维星原本被判表罪不成

立，获无罪释放；控方上诉

后，联邦法院于2013年被推

翻高庭及上诉庭的裁决，谕

令他需出庭在高庭自辩。

经过自辩审讯，高庭于

20]4年6月20曰改判他罪名成

立，改判死刑。吉维星上诉

到上诉庭。

有维星被控于2007年10月

223，清晨7时至上午8时10

分> 间，在万挠的住家谋杀

妻子仙朵卡乌（46岁），因

此抵触刑事法典S02 (谋杀）

条文下。�'

(吉隆坡27日讯）锡克裔

男医生涉嫌于9年前谋杀妻子

罪成死刑，今日上诉得直，

获上诉庭改判无罪释放。

以拿督莫达鲁丁、拿督

东姑麦润及拿督哈密达组成

的上诉庭三司，作出一致裁

决'宣判上诉人吉维星医

生，无罪释放。

上诉庭认为，上诉人被定

罪的裁决靠不住，且定罪的

证据分量也不足，这已引起

严重怀疑死者是否死于他

杀。

上诉人吉维星被判无罪

后，事后不愿多说，只表示

终于证明自己是无辜的。

上诉人代表律师是丹斯里
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比g顶目�联络人 I报名教止曰期t
涂鸦冠军赛 03-563602798月1日

藤球公开与宿将赛019~2794001 8月10日"
016-6203394

011-11608630

�03-56210060

艺术文化活动~012-2902916�1

"乐团之战"

艺术文化活动 012-6577605�1 一

"歌咏比赛"

艺术文化活动 017-3407651 -

"西方圣歌比赛"

取总值7700令吉的奖金奖品。

至于"艺术文化活动"曰期则

落在20曰和21曰，分别有"乐团之

战" （Battle Of Band)、歌咏比

赛和西方圣歌比赛。

梳邦再也市議會

下月舉辦3活動

(梳邦再也27臼讯）

梳邦再也市议会在8月共

安排"涂鸦冠军赛"、.

"藤球公开与宿将赛"

和"艺术文化活动"，

欢迎民众踊跃参与。

涂鸦冠军赛设在8月6日和7曰，

在3C广场进行，参赛者会被分成4

个组别。

藤球公开与宿将赛于13日和14

曰，在3K广场举行，参赛者被分为

公开组或宿将组，优胜者有机会贏
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雪批發巴剎
市會促農業局配合打擊

發172小販執照

(梳邦再也27曰讯）

雪州批发巴刹（Fasar

Borong Selangor)有

外劳小贩摆卖，梳邦再

也市议会促请雪州农业

发展局（PKPS)收紧出

租摊位条件，并与警方

联手成立行动小组，打

公司，也是雪州批发巴刹建筑

物的业主，负责出租摊位给小

贩。

"当局将小贩的名单交给市

议会，市议会则负责发出营业

执照，目前一共发出172张巴刹

击外9?摆卖活动。�小贩执照。，"

' �梳邦再也市他'坦言'，外劳摆卖的现象

席拿督诺希山指出，位存在多年，市议会已有数个应

于布特拉柏迈（Putra�对方案，包括与雪州行政议员

Permai)的雪州批发巴刹占地再迪和雪州农业发展局巡视巴

约20亩，共有349个摊位，是雪刹、分发传单、成立行动小

州唯一的批发巴刹，隶属雪州组、与当地小贩进行对话会，

农业发展局管理。�以及建议小贩将张贴了照片的

他主持常月会议时说，雪执照悬挂在摊位。

州农业发展局是雪州政府宇�他说，根据1976年地方政府

则可以。

法令的2007年小贩条令阐明不

可以聘请外劳叻理，而2007年

巴刹条令没有阐明不可以聘请

外劳助理。

"针对外劳摆卖现象，有

些执照持有人狡辩有关外劳是

其员工，而不是转租执照，故

各造有必要与小贩们进行对

话O "

°他说，外劳的管制不在营业
执照的范围，故若小贩聘请外

劳，市议会亦不能就此撤销其

执照，惟若证实是转租执照，

"要打击雪州批发巴刹的外

劳小贩课题，必须由雪州农业

发展局主导，因这是当局管理

的巴刹。"
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■■(吉隆坡27曰
讯）马青总团法律

^局促请雪州行政议

员欧阳捍华，尊重

情人桥餮馆业者律

师代表权，以专业

态度处理公务。

阳捍华欠缺处理公

务的专业态度，拒

绝业者^^同代表律

师一起出席相关会

i义。

°他说，早前他以.代表律
师身分发给瓜冷区土地局

和欧阳捍华的公函，当局

也三番四次绕过律师与事

主口头沟通，至今不愿给

予律师任何官方回应。

發函邀業者開會

"委任代表律师是每个

公民的基本权益，尤其在

里�大的■
胃题，业者绝对有权在
作出任何决途或签署任树

文件前，得到充分的律师

咨询，雪州政府在处理公

务方面应该展现更专业态

度，给予代表律师基本尊

重和配合。"

他针欧阳捍华日前通

过其高级机要秘书，发函

邀请丹绒士拔情人桥两间

老字号华人海鲜餐馆业者

出席今日召开的相关逼迁

会议，发表文告。

吴健南也挑战欧阳捍华

回应，其举措是否要向人

民尤其雪州子民传达一个

荒谬讯息和逻辑，既只要

任何律师有政治背景，当

局就不会给予专业对待？

"此逻辑若成立，是否

代表我国司法单位和法官

也可以以拒绝将问题政治

由'振掘敏離何由

行动党的法律局丰任哥宾
童所代表的案祥厂"

此外，他促请欧阳捍华

尽快回应，早前马青总团

长张盛闻质疑雪州政府在

没有进行环境影响评估报

告和取得环境部批准的情

况下，在丹村进行有关填

海工程。
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公正党趁火打劫 令张闻

g动党建议槟州闪选，态度坚决，公正党却仍未放
1 J行，有其理由。

从505州议席选举成绩剖析，行动党全胜19议席，公正党

赢10席输6席，伊党胜1输5，其中竞选的一席公正党也参战。

行动党赢得的席位多数票在5020-2万5719之间，公正党

1805-1万,1900 ；行动党总得票37.69%.，公正党23.67%，论

势力及州选举成绩表现，公正党都输行动党许多。若闪选|行

动党再次囊括19席可期，公正党却感到不安，尤其是伊党立

场暧昧|若暗助巫统，公正党可要赔上几个席位。

若看巫统贏得的10个议席(竞选15议席)，多数票在

357-1662之间，总得票率16.95% ,也有输掉几个席位的可

能，巫统也未占一点优势。、�,�■

伊党总秘书达基尤丁已表明不参战公正党攻打的议席|为

投桃报李，公正党自然就不能让诚信党竞选伊党席位。那么，

问题如何解决？行动党又如何肯背弃诚信党？

据传，公正党有条件支持闪选，提出要竞选18席�叫行动党

及伊党各让出一席；诚信党虽然在4个议席中活动|也只能象征

式竞选一个议席。对于公正党|宁可得罪诚信党|也不可放弃伊

党，考虑的是雪州政权的安稳，以及与伊党合作可获得的选票回

馈o .�......

一'诚信党的一席来自何方？若传闻属实，火打

劫，要求行动党席，又如何肯让一席给诚信党？行动党

作为槟州老大'是自挫锐气，党员持者如何服

气？尤其槟州是行动党堡垒，也是唯一华人有机会、首长的州

崑，如何能让公正党跨越？

公正党有许多发展及开拓疆土的空间�行动党已接近极

限，当今公正党贪图小利，趁机向行动党"勒索" I是不耻及

贪楚行为。行动党在雪州能给公正党全面配合，何以它反过来

为难槟州行动党？

公正党未如行动党般获得绝大多数华裔支持i.在巫裔选票

方面，公正党则必然比行动党占优势，2党若能精诚合作，互

补所短,，对巫统是个威胁；若加上伊党，要據倒国阵联邦政权

本为期不远*只是伊党让宗教思想冲昏了头，破坏了反对党的

团结，伊党主席哈迪阿旺反倒成为巫统及国阵的救赎者。

这闪选计划是木能收回的了,就只看槟州行动党、公正

党、伊党及诚信党如何妥协及安排。要合力对抗巫统I伊党诚意

受怀疑，行动党与公正党互信不足�是问题的症结所在。马哈迪

旳新党若来得及成立及注册，协助反对党竞选「多少也有帮

助；若个人站台，实际效应则不彰显|看月前2补选可知。#
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为，假如他是林首长，当会贯

彻始终去保持着简约节俭之

风，住老家驾旧车一如往昔，

公私分明地成为人民的楷模。

政坛上的一种常态，就是

"换了位子，就换了脑子"。这

似乎也佐证了在波谲云诡的环

境里，搞政治者通常是不讲求

原则的。只因为遵守原则所需

付出的代价甚至牺牲实在太大

了，政客是绝对不会浪费自己

的时间和欲求的。唯权力是王

的政坛上，捧人为神的奉承术

是双赢之道，而能随机变通的

原则才是政客们生存硬道理。

在神台上摔跤了跌倒了，意

思是指犯了不容有错之事。这

个难度太高了，许多人宁作太

平犬。于是乎，能够真正被供

上神台的人微乎其微；更多的

是充斥整个舞台的虾兵蟹将和

牛鬼蛇神。这才是政坛的真正

面冃，举世皆同。

人类的造神游戏，可说是现

代社会的一道奇观。这些在各

自领域上有着辉煌成就与过人

风采的偶像，他们享有的不是

人间烟火，而是来自万千拥直

们的掌声和情意。这些被粉丝

们全力供上神台的人，大抵都

知道自己绝不可有半点行差踏

错之举。因为，神是永远完美

的。

然而，他们毕竟都是凡人而

非神仙。要在万下粉丝面前保

持着完美无缺的形象而数卜年

不变，确实不容易。不管一个

人的道德人品如何高尚、言行

修养如何深厚，总会有其自制

不了的人性弱点和习气。

迈克杰逊等许多神级人物，

终究敌不过毒品等的诱惑和妝

害而隔落，正说明了一失足成

千古恨的道理。

男神女神一旦不小心自巖其

丑'外在一切如何华丽的包装

应贯彻简约之风

完美形象难保持

在我国，许多名字轰动一时

的政治人物，都曾在道德修养

路上摔了跤；远的不说，闹得

全国沸沸扬扬的基官案与英宅

案，就便两名叱咤风云的一州

之泣狠摔了一跤：前雪州大臣

基尔贪污罪成立，判囚一年惟

半年后获得假释；槟城首长林

冠英也因类似案件被控，重蹈

他人覆辙，仍难逃贪贿之嫌，

无异于在薄冰上自陷其足。

对这名反对党强人执政槟州

后段作出的成绩，有位忠实支

持者表示敬重有加，不过对英

宅案的发生却露出一副活该有

此教训之态。他语重心长地认

都将在刹那之间破功，让隐藏

于后的面目在撕碎的纸屑中现

出原形一而他们所需付出的代

价'足以将他们过去所建立的

成就毁于无形。

楚汉■自由撰稿人

_为填补和满足本身心灵里那

块缺了口的遗憾、空虚所失却

的快感，现代人特别爱神敬

神，除了宗教和英雄情结外，

更善于在信仰以外的领域造

神。在影艺圏、体坛乃至国际

政坛内，对于那些忠心的粉丝

而言'，他们心目中的偶像，几

乎都可以,像神一般的存在。

在神台上摔了政
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传雪槟同步解散州会

消息指希盟三党达共识

散州议会，举行州选C
报道：卓欣仪

雪拟州选经费预算案

【北海25日讯）槟州闪电州

选天天吹新风，最新传闻指

希盟昨晚达致雪兰莪和槟城

同步解散州议会的共识。

根据《南洋商报》探悉的

最新消息，虽然槟州首席部长

林冠英早前否认希望联盟主席

理事会在昨晚开会，不过可靠

消息指出，希盟三党领袖已在

昨晚商以槟州闪逸课题，初步

结�雪兰蕺和捧

州政府在民联瓦解后，还与伊

斯兰党保持友好关系感到非常

不满，因此开腔要求公正党与

伊党切割关系，然而公正党方

面并未给予任何承诺。

据了解，民主行动党与公

正党在昨晚的会议上达成初步

协议，将会交换4个议席。

无论如何，公正党实权领

袖拿督斯里安华在获知此事

后，今日上午曾捎来消息，要

求增加多一个议席，因此两党

之间的协议一度陷人胶着状

态，必须重新讨论。然而在短

消息来源透露，雪兰莪州

务大臣拿督斯里阿兹敏阿里今

日上午下令着手准备州逸经费

预算案。

种种迹象显示，雪兰莪州

政府似乎有意在最后关头，与

槟州政府一同宣布解散州议

会。�.

内部消息也说，国家诚信

党对于闪选并没有太多意见，

短数小的后，即传来公正党已

在准备;H选经费预算案的消

息。�，

林吉#料上阵槟州选

一名不愿具名的行动党领

袖向《掉洋商报》证实，行动|
党振林li区国会议员林吉条

会在即稍来临的闪选上阵。 |

但他也同时告知记者，由議

于希盟三党之间商讨的结果天、

天生变因此最新达成的协

议，也羊可能隔日又换个新说

.法氧-At.�� ,

rt. '
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阿兹敏阿里{左三）出席"自由资讯讲座会"闭幕仪式，左起欣蒂

雅及杨巧双，右起为里克�斯内尔，沈志强和史帝文迪鲁。

阿兹敏不放弃伊党
贤W甘大/^|� 1

(莎阿南25日讯）maH务

大臣拿督斯里阿兹敏阿里'

会继续和伊斯兰党合作。

他说，皁期民联三党没有

诚仏党，之耵诚丨,Y党成、y.ifif组

成希望联盟，但他仍会继续和

f片党保待&作,丨丨_希中迪过这

种）作校式■ ii: f丨州政府成为

其他州属的模范，同时也促请S

所☆人^汎这个丨,1)势-

他说�1州人持叱联

三党组成的州政府，因此政

必须不忘所托，坚决捍卫民1BI

阿兹敏阿里今日在雪州政

府大厦出席"自由资讯讲i :

仝" ww仪式)r;这么桁出■■

对暗讽沙阿里不知情

询及他在推特暗讽雪州謹丨：：

信党署理主席沙阿里乞求雪州

行政议员一职的课题，阿^^

阿hi.友尔+知�而打又推文

mh;他人代笔，他则没回

：：警：.,":濯.f編：'.

日前，阿兹敏阿里在其推.：

特留言："你要成为雪州行政：：

员职乞丐吗？ "并直接标签

@SaariSungib，暗讽他乞求雪

州行政议员职。之后，行动党

泗岩沫区国会议员林立迎也留

言要求两人"停战"，而沙阿

里也回应说他和_同僚皆没提出

要求行政议员职，惟希望闭队

可以有更大发言权。

, 此外，阿兹敏也说，州政

府必须积极发展雪州，不希望

其他方面发表影响现有政府机

制的言论，而且也庆幸雪州苏

丹没有插手政治。

出席座谈会的嘉宾，包括

梳邦再也州议员杨巧双、澳洲

塔斯马尼亚州大学法律系副院

长里克斯内尔、C4中心创始

人辛西娅加布里埃尔、槟城研

究院董事兼大山脚区国会议员

沈志强，大马律师公会主席史

：華文 _■。、屬
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蔡金星：无法置身事外

回刑法必影响各行业
(吉隆坡26日讯）马来西亚华人

行业总会（行总）会长拿督蔡金

�星上议员说，哥打峑鲁市某商场

钟表店张贴由相关品牌提供的海

报，也触犯法令而接罚单，证明

无论神权主义或回刑法会影响各

族人民，各行各业更是首当其

冲。

他吁各行业业者，站稳立

场，反对在我国落实回刑法或以

神权,、民政等j
国阵华基政党在中央政府严厉把）

关，避免各行业受到冲击。

蔡金星发文告说，丹州哥打

崙鲁市议会周一对上述钟表店开

出罚单，原因竟然是基于产品海

报模特儿穿着性感而触犯条例，

这明显是神权主义渗透行政体制

而对各行业造成冲击。

他说，丹州种种回教化条例

已对各业造成负面影响，从早前

的理发业、电影院业者，到现在

钟表业都成了受害者。雪州政府'

之前针命售卖酒类饮品制定条例

也曾影响杂货店和中药店业者_，

上周更有伊斯兰党的雪州行政议

员，公然促回教徒以宗教祷告的

』量会#办，"响

,演唱'会相雜者。�、

"神权主义或回刑法的抬头，

对人民及各业影响深远，非回教

徒群体根本无法置身事外，任何

有关这些政策只影响回教徒的言

论，都是自欺欺人的。"
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主席长子阿兹兰沙接任

(吉隆坡26日讯）商峰

(PUNCAK，6807，主板基建股）

宣布，出任董事经理大约9个

月的拿督赛希山赛瓦兹尔辞

职，将从8月3日开始生效。

根据文告，他以健康为

由，而辞去董事经理一职。

同时，执行主席丹斯里罗

查里的长子阿兹兰沙担将出任

代董事经理。

现年30岁的阿兹兰沙自今

年1月6日起，担任罗查理的'

替代董事。

他直接持有商峰38万9400

r �iii Vi tl 't;- ' i4j�, i 丄'jv�.v. , xm」

赛斋山辞商峰董事经理

股。 阿兹兰沙
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阿

雪不与槟同步闪选

敏： 公正党没讨论

(安邦26日讯）雪州大臣兼人民公正党署理主席拿督斯

里阿兹敏阿里否认希望联盟有达致雪槟同步解散州议会

的共识，并表明雪州不会提前州选举。

他指出，诚信党已宣布支

持槟州提前州选的建议，目前

只缺公正党的决定。他相信公

正党今天（星期二）会公布该

党的决定。..'

他恳请公正党能同意州

选，并相信公正党今天会公布

该党的决定。-

咋晚也出席该汇报会的国

家诫信党主席莫哈末沙布会后

受询时指出，他原本打算在希

盟召开记者会时，才宣布支持

槟州提前举行州选，但没想到

林冠英率先在汇报会上作出宣

布°

诚信竞宣布支持

开的会议上讨论。

"今晚的会议是讨论行动

党的建议，但这不是我个人的

事，而是党的事项。"

槟州首席部长林冠英周一

晚出席槟城前景汇报会时，并

没如他早前所说般，宣布解散

槟州议会，以提前举行州选

举。

他说，公正党内部既没针

对此作出讨论，也没有要提前

州选。

阿兹敏今午出席美拉华蒂

花园第一阶段更换水管工程主

持推介仪式时，回应媒体追询

雪州是否有意与槟州同步解散

州议会，以举行闪电州选时，

这样指出。

不过，他说，有关槟州提

前州选的建议，、则将在今晚召

阿兹敏：公正党内部没讨论

雪州要提前州选。
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黄俊扬链球称王东道主破31金
《古晋26日讯）马运会田径赛

今日掀战幔，东道主的黄俊扬

在男子链球拋出50米82摘金

牌，协助砂拉越在总奖牌榜突

破31金，领先次席雪兰莪6

金o 同

柔佛的唐剑涵在I子200

米蝶泳，以2分02禾93抡

米自由泳接力队夺得，其中男

队以3分28秒22改写大会纪

录。

兀-，

唐剑涵200米蝶泳破纪录

时打破16年前由沙巴名将林

景烈在摈城赛会创造的2分03

秒91寨会纪录。

唐剑涵也是400米混合泳

的全国纪录保持者，是在去年

东南亚分龄赛缔造⋯^

柔佛的诺沙菲则在男子跳

高以.2米10夺得金牌。

脚车赛，登嘉楼继续强势

表现，阿斯拉夫和努艾莎在男

女公路赛称王封后。

除了开赛前两日，登嘉楼

已经横扫脚车10面金牌。

跳水赛，国手周贻尉继男

子3米板后，又以349.80分称

霸10米台，夺得个人第2

金。

女子3米板双人赛，雪兰

莪组合许慧艳与陈纬玲以

231.36分勇夺金牌。

游泳昨日决出7金，雪兰

莪再扫3金，至今已经收狀11

金。

苏德智吴堇激开门红

羽球单项赛

羽球赛进行单项赛，男女头号种子苏德智、吴堇微都

开门红。

国手苏德智在男单首圈轮空，次轮以21比14、2丨比

11击败登嘉楼的法伊兹，将与刘玉明争晋4强。

第2种宋浚洋、联合第3/4种子林志咏和詹浚为都顺

利闯过次圈。

协'助槟城夺得女团冠军的吴堇激也在首圈轮空，次圈

落两局淘汰吉打的翁馨柔，将在8强对阵柔佛的叶睿

真。晋级8强的包括届手何艳美、李盈盈和李梓瑜。

吉曲

打弓

女以

射350

箭分

手打

法破

拉全

阿国

^纪
丽录

亚。

欢

庆

在

女

子

30

米

反

雪队3金由叶家祖（男子

50米蛙泳）以及男女4X100

柔佛泳手唐剑涵在男子200米蝶泳游出2分0_2秒93打破保持

了 16年之久的大会纪录，赛后振臂示庆。
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三苏依斯干达（左三）与众领袖召开新闻发布会，指开斋节茶会
锥袖古卜封悉会昍蚶。

答株安南佳林园村委虽阻扰

公正党23日照办茶会
的阻扰，但该党仍然会如期举

行该案会，预计会有超过5000

人出席。

"这是一场领袖与民众的交

流活动，+欢迎各界人士参与。"

三苏依斯干达强调，该党已遵

循条询，在活动10天前照会警

方，而开斋节茶会的主办单位

也不会退缩，将如期举行。

"马哈迪与阿兹敏当天将先

后抵达现场与民众交流，但希

望这项活动不会遭到村委会的

阻扰及破坏。"

另一方面，三苏说，人民公

正党同时也将在佳林园举行开

斋节茶会一事，向其他单位包

括汉都亚再也市议会提出书面

通知。出席新闻发布会者包括

该党署理主席魏世德、武吉卡�

迪国会选区助理尤索夫等。

(马六甲19日讯）人民公正党

将于本月23日（星期六）在崙

株安南佳林园举行开斋节茶

会，但却遭当地村委'会阻扰，

但该党决意照原定计划进行。

邀敦马阿兹敏出席

该党武吉卡迪区国会议议员

三苏依斯干达透露，有关开斋

节茶会于当天下午2时至6时

举行，并邀请前首相敦马哈迪

及雪州大臣阿兹敏出席，不过

消息传出后却遭村委会阻止。

他日前在记者会说，村委会

向警方投报，阻止该党在该处

举行开斋节茶会，此举令人感

到遗憾和失望。

"这只是一项庆佳节的活

动，不解为何会遭人从中作

梗。"他说，尽管面对村委会
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八打灵再也27日讯|灵市

美惠花园一间著名大型美食中

食中心

大

"実鼉化园一问省芒7：型美茛甲

�心-明天美食中心，或将让路

业大楼发展，惟目前事情还未有最新进展，

这间陪伴居民长达16年的美食中心是否还有「明天」？

美食中心的未来将何去何从，仍是一个未知数。

位于美嘉花园的「明天美食

中心」于2001年开始营业。以海

边、沙滩、椰林和色彩为主题的

座30层楼高的综合性商业大楼，

惟此计划引起当地居民和商家的

强烈反对，因为当地发展过于密

集，倘若再增设一座30层楼高的

公寓，将进一步加剧当地的交通

阻塞问题°

灵市美嘉花园的「明天美食中心」盛传将拆除作为兴建住宅及商业大楼用途，惟目前未有最新

进展，美食中心是否还有「明天」仍是一个未知数。�-除龙分

在同片土地卜兴建另一个美食中

官员来测量土地

露天美食中心，深受灵市居民喜

爱0
心。惟--切还未落实。

美食中心业者也曾告知小

贩，指最迟将在明年5月确定是否

拆除，若要拆除则将协助小贩搬

迁。

美食中心共有63个饮食摊

位，除了备有大马美食外，也有

其他同家的美食。应有尽有的选

择、舒适的环境再加上合理的价

格，是民众解决三餐的好去处。

据了解，从5年开始就谣传

美食中心即将拆除一事，而灵市

政厅于2年前，已在美食中心隔壁

的篮球场旁设置告示牌，通知居

民和商家，有关美食中心和毗邻

的篮球场及中崮风商店的土地，

将用于公寓和商店的发展用途。

美食中心和毗邻的篮球场及

中国风商店的土地预计占地3英

亩，发展商欲将土地作为兴建一

另外，百乐镇州议员杨美盈

接受《东方曰报》访问时表示，

发展商的确曾句市政厅提出申

请，并已与居民和商家召开听证

会 > 但市政厅要求发展商呈交改

善交通的计划，并增设和提升当

地的基设，但截至目前，发展商

仍未提呈相关文件。「待发展商

呈交新的计划书后，市政厅会再

依据程序审批，但不代表发展商

的申请一定会通过。：(411 )

虽然美食中心将让路发展的

消息已盛传几年，却截至目前仍

迟迟未有最新公布，因此美食中

心内的小贩仅能带著猜疑和担忧

过曰子a根据当地的商家表示，

上个月也有官员到现场测量土

地，似乎已i!E实拆除的说法。

此外，据了解美食中心的

合约暂时还未到期，地主有意愿

将土地收回，彳曰业者的意愿似乎

是还想继续经营，而发展商或将
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八打灵再也27日讯|八打灵再也市

长阿兹兹指出，截至今年第29周（'本月23

曰），在灵市内共有3452宗骨痛热症病

例，当中3宗为死亡病例，但与去年同期的

7751宗病例，以及15宗死亡病例病例，今

年病例共下降36%。

他说，于本月18日至22日，灵市政厅

卫生组在灵市20个骨痛热症疫情黑区，展

开严厉的检举行动，并对1678间住家进行

检査，当中有144间住家被发现有孑孓繁

灵逾3千蚊症病例夺3命

殖，并发出54张罚单。在检举行动中，另

有两个工地因卫生不达标而遭下令停工。

「另外，市政厅在6月共接获1138宗

废车投诉，而我们也分别在本月14及15

曰，派遣官员前往PJU10区展开拖车行动，

共充公13辆废车，成功解决677宗投诉，目

前还剩461宗投诉正在处理。」

他今曰在主持灵市政厅常月会议上如

此指出。他也提及，更改川行路线后的灵市

免费社区巴士PJ04，将涵盖住宅区范围，并

从8月1曰开始，进行3个月的实验期。

他说，PJ04的路线是在今年1月18曰

正式推行，并将途径SS3/80路、SS3/29路、

SS8/29路和SS3/39路。
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n 能省難 灵4教摩Df巡m队上B
八打炅再也27日讯|灵市政

厅推出电动摩哆巡逻队（Eco-

Scooter)，在灵市部分地区进

行交通巡逻和执法工作，市政厅

更预计明年增加17至20辆电动摩

哆，扩大巡逻队伍的执勤范围。

灵市长阿兹兹说，市政厅今年先购买5

辆电动摩哆，每辆摩哆价值1万8000令吉，

即共耗费9万令吉。

他说，原本市政厅打算向电动摩哆公

司租借摩哆，不过，却得符合指定的条规

和细节，非常麻烦，因此，市政厅决定直

接购买属于本身的电动摩哆，再从明年的

财政预算中，拨款购买更多电动摩哆。

他说，为达致降低25%二氧化碳排放量

目标，市政厅采取各种节能减碳措施，也

获不少国际奖项，包括「地球一小时」城

市奖、最可持续发展奖项（99% )及.「低碳

城市架构及评估制度」（I..CCF )奖项等。

-伍信隆-

并与佐哈里（右）一同试驾阿兹兹（右2)为电动摩哆巡逻队主持推介仅式，

电动摩哆。

他今曰为电动摩哆巡逻队主持推介礼

后如此表示。出席者包括灵副市长佐哈里。

阿兹兹说，电动摩哆充满电源后，能

行驶100公里的路程，采用电动摩哆的好处

除了能减少废气排放，也能达到控制生态

平衡及提升灵市居民的生活水准。

他指出，电动摩哆巡逻队的工作范围

包括交通巡逻、维持交通次序、确保灵市

路面情况良好、协助清理交通事故现场、

协助警方调查罪案、向阻碍交通的交通工

具开出罚单和锁车行动，以及汇报路面损

坏情况（路洞、公路出现障碍物等）。

他说，巡逻车队今年先在灵市52区、

邓普勒路、加星路.、雪兰莪路、东部主要

道路、西部主要道路及第8区执行任务，明

年将扩大巡逻范围。（405丨

明年扩大巡逻范围

他指出，为持续迈向低拔的生活模

式和发展，市政厅今年开始采用电动摩咳

车队，让执法人员驾驶节能省碳的交通工

具，在灵市辖区内执行任务。
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卢诚国（左起）、黄思汉、苏亚水、郭廷坤、萧斐弘、黃基全与杨巧双以切

金猪方式，为双威镇关帝庙的「关帝圣君千秋宝诞」拉开序幕。�-梁振江-

双威镇关帝庙争取扩大面积

会，作为常年活动经费，获得一众庙宇信

众热烈鼓掌支持。

庙宇理事会主席郭廷坤坦言，庙宇现

有土地较狭小，每逢主办盛大活动时都饱

受场地不足问题困扰，因此盼望雪州政府

认真考虑理事会的要求。

受邀出席的格拉那再也国会议员黄基

全则表示，这是他第3次出席双威镇关帝庙

的盛事，而关帝圣君以忠义形象著称，追

求正义与视荣誉尊严为基本普世价值。

其他出席贵宾包括金銮州议员黄思

汉、前格拉那再也国会议员卢诚国、双威

镇关帝庙理事会顾问苏亚水，与马来西亚

弘德体育会狮艺总监萧斐弘等。（406 )

八打灵再也27日讯|梳邦再也州议员

杨巧双承诺，继今年4月雪州政府正式颁布

双威镇关帝庙土地为宗教用途后，接下来

会协助庙宇理事会极力争取毗邻土地，扩

大庙宇面积至1万平方尺！

杨巧双表示，雪州土地局今年4月正

式宪报颁布，让1990年迀至现址PJS7/13路

的双威镇关帝庙为「庙宇地段」，并交由

关帝庙理事会负责管理。

「根据梳邦再也地方发展蓝图，庙

宇旁的空置幼儿园保留地原定作为民众会

堂，我将协助全力争取改为宗教用途，让

关帝庙拥有更舒适的环境。」

她也当场宣布拨款1万令吉予理事
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Pi兹敏从itiJI敌
谢诗坚

�时事评论员

当1998年安华被革职

后，阿茲敏就没有再见马

哈迪，直到2015年在马哈

迪召见下，并获得安华的

同意，才首次与马哈迪面

对面交谈。换句话说，隔

了 17年，他和马哈迪才重

新欢聚。

$兰莪州务大臣阿兹敏阿里，于2014年上
^任以来，其政治影响力和政治地位也随

著水涨船高。

如果没有记错的话，这位52岁，仍然风华

正茂的阿兹敏是安华阵营中，可能是最后一位

没有背弃安华的较有影响力和忠坚的支持者。

当安华春风得意时，阿兹敏是他的机要秘

书。吊诡的是，当阿兹敏在80年代后期，从美

国留学归来后，是马哈迪推荐他给安华的，后

来得到安华的信任，成为亦师亦友的同志。

1998年，安华被马哈迪革除官职，也被

革除党籍后|安华马上开展他的烈火莫熄运

动。那时追随他的人不少，但非巫统领袖，而

是中下层的马来份子。

阿兹敏也在那时选择追随安华，还有安华

(财长）的政治秘书依占及（副首相）的政治

秘书曼梳。当然重量级人物有詹德拉慕斯扎化

(时政评论家，Aliran团体的创办人）及企业

家卡立和来自各族的知识分子。

在当年，阿兹敏已和马哈迪关系密切，但

为何不选择留在巫统，而是跟随安华而去。这

个谜阿兹敏并没有和盘托出，但在今时今曰看

来倒是正确的选择。反之，无法与安华共同斗

争的，都先后离开了安华。

阿兹敏当年（1988 )结婚时'他已是安

华的秘书，也得到马哈迪首相的参加和祝福。

而在2015年12月13日，马哈迪又受邀参加阿

兹敏长女的婚礼，出席者也包括柔佛和雪州苏

丹及慕尤丁等。这意味著阿兹敏登位才两年，

已成为被看好的国家未来领袖。

角逐署理主席

正因为坊间有传说阿兹敏是马哈迪的义

子'而马哈迪是阿兹敏的义父，但不争的事实

是他们一直保持良好的关系。当然在当年安华

与马哈迪斗法时，阿兹敏也被牵连其中，所幸

没有影响到他参加大选。

阿兹敏没有「背叛」安华，他说当1998

年安华被革职后，他就没有再见马哈迪，直到

2015年在马哈迪召见下，并获得安华的同意，

才首次与马哈迪面对面交谈。换句话说，隔了

17年，他和马哈迪才又重新欢聚。

当然这时阿兹敏已不是小人物，而是举足

轻重的政治领袖。因为他没有脱离公正党，当

詹德拉慕斯扎化及赛胡先阿里先后卸下党署理

主席后，阿兹敏就角逐署理主席，他面对的对
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手先是再益依布拉欣（曾任首相署部长），在

胜出后，阿兹敏在党内的地位进一步提升。

在2008年，他首次参加雪州的国州选举，

结果连中二元。更令人震惊的是，反对党竟

然拿下雪州政权，也就由公正党人出任州务大

臣，安华首选卡立担任大臣。由于表现不错，

由反对党组成的「民联」也在2013年和大选中

保住雪州政权。

虽然阿兹敏一向与卡立不咬弦，也勉为其

难出任州行政议员，但他打从心里就不服卡立

的领导。他投诉安华应撒换州务大臣，但安华

有些左右为难，他不能一下子推上阿兹敏取代

卡立，即使阿兹敏在党选中，面对卡立的挑战

时，依然稳坐党内第二号人物。私底下，安华

促成加影州议员辞职，展开「加影行动」，让

安华参加补选，胜出后担任雪州州务大臣。

谁料人算不如天算，安华在提名前夕被判

「鸡奸」案有罪，失去了提名资格，也就由其

夫人旺阿兹莎代夫上阵。结果也是顺利当选，

只是安华也没有想到，由其夫人担任州务大臣

却是阻力重重，先是伊党不认同，后是雪苏丹

不同意。就这样意外地造就了阿兹敏的崛起。

阿兹敏出任州务大臣后，他在党内外的势

力进一步膨胀；尤其是安华身陷囹圄期间，他

的任务就更加吃重，最明显的例子是在5月份

雪州大港和吡叻州江沙国席补选时，阿兹敏出

面劝说一人参加一席，但不为伊党同意，最后

在行动党的介入下，形成诚信党代替伊党的地

位，提名参加两个补造。

正因为鹬蚌相争，渔翁得利，也就让国阵

以更大的多数票保住两个国席，这也说明了反

对党在分裂底下|是不容易取胜执政党的。

第二个例子也是今年5月马哈迪率领其人

马展开《公民宣言》，以迫使纳吉辞职的运动

中，阿兹敏代表公正党与会，并和马哈迪并排

而坐，从而衬托出阿兹敏的地位已再升高。

阿茲敏成关键人物

现在马哈迪说他要组成新政党以便与反

对党合作来取代国阵，自然也会得到公正党的

-欢迎，旺阿兹莎认为除了要倒纳吉外，也应进

行政改和争取释放安华。基于阿兹敏的特殊身

份，他e成为马哈迪的最好联络人及促成反对

党联合的关键性人物。

如果说，阿兹敏当年追随马哈迪弃安华，

将在第一时间获重用而成为部长，但在马哈迪

退休（2003 )后，他是否还会被重用，不得而

知。也因为「死性子」跟著安华，在阴错阳差

中，成了新一代的政治明星。他的未来作用，

就是要协调马哈迪与安华的关系而冰释前嫌。

不过，当前的第三个例子是槟州如果要闪

选，希联又如何排阵？伊党会搞成三角战吗？

公正党与行动党之间存在的矛盾，都需要阿兹

敏解决。

因为时间紧迫，阿兹敏恐怕要分身乏走术

了，主要是行动党认为在这个时候闪电州选会

居于主动地位，就不知公正党会有把握保住原

席吗？因为阿兹敏还要调解伊党与诚信党的矛

盾和冲突，这真是不简单的任务。
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阿兹敏（右）追随安华多年，但其与马哈迪也保持著良好的关系。
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跳水落幕砂重当霸主

古晋27日讯|本届马运会跳

水赛进入收官日，虽然没有奖牌

进账，但东道主砂拉越跳水队仍

以3金3银5铜的战绩，不负众望地

问鼎全场总冠军；这也是砂队继

2008年登嘉楼马运会后，重登跳

水全场总冠军宝座。

今曰跳水赛颁出最后1枚金

牌，由联邦直辖区的国家队代表

雪兰莪全场第2

广第18臞5撞会

霹雳的黎蓓怡以248.80分获

银，铜牌落入获得203.85分的雪

兰莪选手陈纬琳手中。砂拉越的

黄倩萍以200.80分排名第五，队

友爱丽莎以188.65分位居第六。

随著最后一项女子3公尺跳

板项目结束后，经过5天角逐的

本届马运会跳水赛也宣告圆满落

幕，砂拉越最终力压群雄，成为

全场「老大」。

值得一提的是，砂队客卿教

练肖霞赛后还被两名男选手曾威

杰和西威斯特合力抱起扔进游泳

池，疯狂庆祝。

雪兰莪则以3金2银3铜名列

全场第二，霹雳以2金1银1铜屈

居第三，只以1铜仅次于霹雳的

联邦直辖区则位居第四。分别拿

下3银、1铜的沙巴和森美兰，排

在第五和第六位。�.

骆佳宜夺得，她是在早上进行的^

女子3公尺跳板决赛中，以265.10

分的成绩击退其余9名选手，为队

伍带来第二枚跳水金牌。

■

国家队代表骆佳宜在最后一

个项目一女子3公尺跳板，为

联邦直辖区队带来第2枚砘水

金牌。
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隆坡共运会创下的10秒30全国纪录。

10秒18破全国纪录

第15：! 7：马运C会笑辑境

雪兰莪

砂拉越

槟城

沙巴

彭亨

柔佛

玻瑱市

马六甲

甲新星凯鲁膺男飞人

队伍

8^^5~W

古晋27日讯I新一代男飞人

^=5

部―
豳雳

区 26 31 一 2

^23

年寮国东运会创下的10秒17东运

纪录，只慢0.01秒；由此可见，

他有机会在明年举行的吉隆坡东

运会，冲击男飞人头衔。

东道主砂拉越飞人佐纳登-

奈耶巴以10秒36的成绩，获得银

牌；另一位来自马六甲的男飞人

巴德鲁-希山虽然也跑出10秒36

的成绩，但经过电眼判决后，他

仅能获得铜牌。

值得一提的是，巴德鲁曾于

去年杪在汶莱举行的东南亚学联

赛，以10秒29的成绩蝉联金牌，

但由于技术问题，他当时的成绩

并不受承认为全国纪录。

6

5�4 10

P —二1二 ]—
(Ji ： —it I 周！■�丈 1为_

受邀国。)

赛后，凯鲁将他的胜利归

功于来自巴德鲁的精神上支'持。

他说：「正是因为巴德鲁一直给

我鼓励，我才能有今天的成就，

所以，我已当他是我的哥哥。坦

白说，我对于本身能打破全国纪

录，感到有些意外；毕竟，我才

刚从波兰参加完世青赛。」

当时，凯鲁在世青赛跑出的

最佳成绩只有10秒44，而他最终

止步于半决赛。

女子100公尺决赛方面，霹

雳的诺伊万以12秒01赢得金牌，

成为本届马运会女飞人；登嘉楼

的阿兹琳以12秒04获银；另一名

来自霹雳的选手江婉仪（译音）

则以12秒13拿到铜牌。

40 48 38

37 23 35

28

17 8 17

14 21 16

12 10 13

10 15 16

9 11 15

7 6

7 11

11 16

金银铜

2
—2

保持了长达18年之久的男子

100公尺短跑全国纪录，终于在

今日告破；来自马六甲的18岁新

星凯鲁-哈菲兹在砂拉越马运会

中，以10秒18的惊人成绩荣膺男

飞人之余，也刷新前国家队男飞

人沃申，在199&年吉隆坡共运会

创下的10秒30旧全国纪录。

同时，凯鲁的成绩亦改写了

沃申在1996年关丹马运会，所创

下的10秒33大会纪录。

不仅如此，他的10秒18成

绩，比印尼男飞人维博沃在2009

诞生！
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潘俭伟感叹「朋友」没相挺

吉隆坡27日讯|雪州民

主行动党主席潘俭伟感叹「朋

友」在关键时刻没有出手相挺

潘俭伟以不点名方式在面

子书撰文表示，自己有时会猜

想，本身到底拥有怎样的「朋

友」？

潘俭伟虽然未点名这位

「朋友」是谁，但贴文出现在

人民公正党最高理事会特别会

议后的隔天，他口中这位「朋

友」的身份也呼之欲出。

他说，「当他们处于危机

中时，无论发生什么状况，你

都会支持到底。」

「但轮到我们需要他们

的支持时，他们却将所有东西

先泄漏给媒体，让你赤裸裸地

在那边。又或在和我们商讨之

前，将他们自己的决定告诉全

世界。」

槟州首长林冠英曾抱怨赴

公正党政治局会议的消息走漏

风声|以致最终没有前往公正

党总部汇报。当公正党在2014

年面对雪州大臣换人风波时，

行动党也全力相挺公正党换人

的决定。

潘俭伟更在贴文的最后

一句，留下一句「有这种朋

友j ( With friends like

this...)，言下之意对目前的状

况极为失望。（108)
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火Mff通区激分

道5千人『S j教古
吉嫌坡20曰讯I行动党选举策略员王建民揭露，选委会以更改投

票站的方式，把雪州岩东加里州选区的两个投票箱，「移到J新古毛

州选区，令后者的选民人数突增55卯人，他更质疑此举是国阵为夺回

雪州，才出此下策!

他指出，选举委员会以更改投标站的

方式，「非法划分」选区-，相信全国各选

区都会受到影响。

他说，根据〈联邦宪法〉第113(2)

条文阐明，选区划分须离上一次重划时间

至少8年，并且须在宪报和报章上公布新的

选区线建议，并在这之前更须通知首相和

国会下议院议长。不过，选委会这次却以

(1958年选举法令 > 第7条文，在每个国和

州选区内，更改投票站。

「也就是说，选委会把A选区的部分投

票站，移到B选区，换言之| B选区因此多

了一批来自A选区的选民，选委会此举是在

进行国州选区边界修正工作，如同重新划

区。」

他说，更改投票站只能在同一个国或

州选区内进行，绝对不能越过其他选区，

因此，选委会的做法已属非法划分选区。

「而这也令我们很难不怀疑，国阵是

要通过这样的M夺回雪州政权。」

他表示'选委会在4月29日进行公开

展示，但却没有邀请国、州议员出席，而

且'展示也没有可让人提出反对的机会。

拟通过法律阻止

「全国各选区都会受到影响，我们

会继续找出其他受影响的选区，再对外公

布情况，同时，我们也会研究通过法律途

径，阻止选委会作出以上的举动Q据知，

净选盟会在来临的周五|讲针对此事会见

选委会° j

他今日在民主行动党总部召开的记者

会上，向媒体如此指出。出席者包括新古

王建民（左起）与李继香出示雪州选区划分图，发现在新古毛州议席增加投票

箱后，该选区边界也出现变化。�-溫當婷-

毛州议员李继香o

李继香说，更换投票站后，乌鲁雪兰

莪国会选区里，新古毛州议席将增加了2

个投票站，分别是荅冬加里乌达玛镇和乌

鲁音30英里。换言之，荅冬加里乌达玛镇

5590名，来自14个地区的选民，讲被「迁

至」新古毛州选区。

她说，选民增加后，会否带来任何影

响并不是前提，而是选委会直接把选民移

到其他选区的举动，已属违法。

她指出，根据2013年大选时期的选民

册，新古毛州选区的选民人数共有2万1186

人，连同被「移到j新古毛的选民人数，

现合共是2万6720人，或增加26%。

她说，其中，被移到新古毛的选区是

.老區，包括斯里害冬加、荅都30新村和甘

榜登雅，但选委会在过去4次选区划分时，

却没有把它们分划到新古毛。（405 )
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洪

珊

妮

受
态
女

服

务

中

心

秘

书

仁嘉隆20日

讯丨瓜冷县议员郑

永德指出，直畚拿

督州议员的前助理

洪珊妮，已被雪州

行政议员欧阳捍华

委任为直落拿督社

区服务中心秘书。

郑永德说，

直落拿督州议员

罗志兴被开出党籍

后，却没有给予洪

珊妮进一步指示，

后者当时也如常'

到服务中心上班，

不过却感到非常混

淆。

_「为此，欧

阳捍华委任洪珊妮

为社区服务中心秘

书。」

据他所知，罗志兴位于

仁嘉隆和万津的州议员服务

中心已经停止运作。.

「我们不知道他是否

有在其他地方设立服务中

心°」

据知，罗志兴设于仁嘉

隆学校路的服务中心，其招

牌已经拆除，目前仅剩行动

党支会办公室在运作。

直落拿督的选民若有往

何投诉，可前往社区服务中

心No.8, Tingkat Atas, Jalan

Intan 2 ， Taman Yayasan ，

42600 Jenjarom，Kualar

Langat' Selangor {仁嘉隆旺

旺来茶餐室隔邻）。

此外，选民可以在周一

至周五，早上10时至中午1

时、中午2时至下午4时，以:

及周二晚上8时至10时作出投

诉，或者致电03-31902633_

洽询0
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欧H擇华为言

直蘑腰务中
仁慕隆20日讯I直落

督州议员罗志兴通行动

开除党籍后，车管地方

政府、非法工厂漂白及新村事务的雪州行政议员欧

阳禅华受委领养直落拿督州选区，位于仁嘉隆的直

落拿督社区服务中心也已在本月投人运作。

■郑永德说，直落社区服务中

心暂未决定会在何时幵幕，不过

已展幵一些活动，如分发第一期

的乐龄亲善基金、派发青年结婚

奖励金给40对新婚人士等，确保

选区服务如常运作。

「此外，我们也IE在著手

处理之前由罗志兴所批下来的拨

款，在事件发生后，有关工作已

受到耽搁。」

他指出，直落州选区从未发

生过类似事件，因此大家未有相

关经验来处理此事，以致在新旧

官交替期间，社区服务中心与各

政府部门面对一些混乱。

「选K拨款是由土地局发

放，所以社区服务中心必须重新

开设一个户口，才能向土地局申

请款项，我相信问题可以迎刃而

解。」

'另外，郑永德说，目前只在

仁嘉隆开设直落拿督社医服务中

心，万津暂未有。

他指出，万津一带的直落拿

督选民，如面对问题，可联络陈

伟庆(014-3697675 )和叶来庆

( 013-3352397)。

欧阳捍华也是史里肯邦安州

议员，他今年6月正式瓴养直落

拿督州选区，同时委任瓜冷县议

员郑永德为该选区助理，处理选

K、民生及社团、华团、拨款申

请等事项。

郑永德受询时表示，雪州政

府在州行政会议通过，委任欧阳

捍华为直落拿督州选区协调官。

他指出，以欧阳捍华为首

的「仁嘉隆直落拿督社区服务中

心」已在本月1曰投入运作，为

直落拿督选民展幵服务工作。

「欧阳捍华出任协调官后，

�剷直落拿督州选区出席了数

项活动，其中一项是在1日，他

$社区服务中心派发米粮给雪
'食品券计划（Selangor Food

Stamp) 100名受惠者。」

r拨1万给3华小

此外，他说，欧阳捍卫华随

后也各拨款1万令吉给直落拿督

选E3间华小|分别是仁嘉隆华

小、万津中华小学及万津浮罗启

化小学。

罗志兴设于仁嘉隆的服务中心招牌已拆除。

以欧阳捍华为首的直落拿督社区服务中心已投入运作。

―锋调官 欧阳捍华
—#别助理——郑永德�一

秘书�黄健I洪�妮、洪依宝（仁離区）*陈板

叶来庆（万津区)

洪友亮、颜毅靖、张志福、洪丽容、纳达善和古拉班
�--—iII
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阿玆敏阿里（前左2)为可负担房屋计划主持奠基仪式f Mi
希辛（前左起）和阮瑞强带领下参观房屋模型。

雪大臣籲放赏昔贐旄戾貸
z ^ �- ■丨一�'

蒲种19日讯|雪州州务大

臣拿督斯里阿兹敏阿里表示，希

望国家银行重新检讨房屋贷款条

例，并给予首次购屋者优先获批

贷款，让低收入群可购买房屋。

阿兹敏阿里表示，州政府接

获许多宗投诉，民众在成功获得

雪州政府推出的可负担房屋申请

后，却不获得房屋贷款，导致无

法购置房屋。

「其实相较于房屋贷款，拖

欠信用卡的问题更为严重，许多

人无法偿还信用卡债务；加上民

众在申请房屋贷款后，是用于购

买未来可升值的房屋资产，即使

银行正缩紧批准贷款的条例，不

应该包括房屋贷款。」

需有穩定工作收入

「希望国家银行可重新检讨

上述问题，同时在批准贷款时，

应确保的是申请者有稳定的工作

和收入。」

阿兹敏阿里今H出席在蒲

种乌达玛花园主持雪州可负担

房屋奠基仪式时，如是指出。

其他出席者包括绿色建筑指数

评委（GBIAP)主席曾祥安、

Hillcrest Gardens私人有限公

司主席拿督哈希辛、执行董事阮

瑞强和金銮州议员黄思汉。

阿兹敏阿里表示，雪州政府

曾批准多片土地给中央政府，作

为兴建学校及医院等用途的保留

地，部分土地早在10年巳批准，

但至今仍未发展。

「我们发现有些保留地已

被出售给私人企业，作为商业用

途。由于建校事宜是教育局的权

限，我们将向教育局了解是否有

计划进行发展，否则州政府将收

回保留地，作为医院或其他发展

用途。j

另外，阿兹敏阿里表示，城

市和谐、房屌及地方政府部长丹

斯里诺奧玛已完成「先租后售」

房屋计划的草拟书，并在近期内

提呈给内阁。

他揶揄新上任的诺奥玛指，

新部长有新作风和想法。雪州政

府从2014年开始每年拨款1000万

令吉作为低收入群和无法获得贷

款批准者提供「先租后售」房屋

计划，这项计划也会持续进行。

「欢迎部长前来雪州，以了解雪

州政府是如何推行这项计划。」

针对前首相敦马哈迪成立新

政党一事，身为公正党署理主席

的他表示欢迎，至于今后会否合

作，则需视乎新政党的议程和意

识形态。

阿兹敏阿里表示，基于民主

精神，他欢迎新政党的成立，因

此它可以增添国家的民主气氛。

「只要是同意改革，无论是政党

或是个人，我们都会与他们合

作。」马哈迪在本月14日证实将

成立新政党，这个新政党将与现

有的在野党组成新联盟，以便在

求届大选中联手抗衡国阵。
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涵蓋全韓

朝鮮導彈3連發

, 槟城19日讯I槟州政府高层

领袖今日对槟州会否出现闪电州

选时，皆三缄其口，不愿置评。

槟州首席部长林冠英今曰在

槟州发展机构幵斋节开放门户活

动上，受询及《星报》报导指民

主行动党中委会昨晩议决，旬能

在近期肉举行闪电选举一事时，

不愿置评。.

记者较后询问槟州第"副首

,长暨槟州人民公正党副主席拿督

莫哈末拉昔时，人在一旁的林冠

英立刻趋前拍拍莫哈■昔的肩

膀，摇头示意不要回应。

莫哈末拉昔向记者说�，该.

党政治局今晚将召幵一场例常会

议但他宣称本|不知道会议议
程。�▲

叫記者等會議結果

他指出，这是毎周召幵的例

常会议，由全国主席拿督斯里旺

阿兹莎主持，署理主席拿督斯里

阿兹敏阿里、副主席蔡添强及拉

菲兹等人皆会出席，他本身也会

出席。

询及传言指行动党中萎会

已议决举行闪电州选，他不愿回

应，只叫记者等待会议结果。

「若真的有讨论这个议程，

希望能提出一些方案，看我们如

何更有效对抗巫统。如果你真的

要知道答案，（明天）凌晨4点

在我家等待吧。会议凌晨12点结

束，然后我就驾车回家。J

翼一對一單挑國陣

他说，他将遵守党及希望联

盟做出的决定，并希望反对党在

选举时，能一对一单挑国阵。

此外，公正党籍槟州行政

议员阿菲夫，今曰在活动上受询

时表示，行动党还未正式发表任

何谈话，因此不方便给予太多意

见。��

他说，以槟州政府这几年的

施政，他非常有信心人民仍会支

■持希联州政府。

檳

调

電

州

選

首

長

公

正

黨

避

談
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吉隆坡19日讯丨雪州行政议

员欧阳捍华今曰表示，既然马青总

团长张盛闻挑战他辩论，与其辩论

.「情人桥」事件，他建议将议题的

高度提升至辩论华教课题，例如政

府是否应该承认统考文凭一事，反

而对整个华社更加有意义。

他批评张盛闻为马青史上「最

无厘头」团长，在不了解丹绒士抜

歐陽搵莶喊話張感闓櫧釜教謨類

情人桥事件就胡乱开炮，好比「半

夜吃黄瓜，不知头尾」，极不负责

任。

他也表示，张盛闻所属部门还

有一堆华教问题悬而未决，如华小

拨款不公、师资不足、不谙中文教

师调派华小、承认统考等，迟迟无

法向人R�夺代"

欧阳捍华说，自情人桥在去

年倒塌后，州政府通过雪州水利灌

溉局所提呈的计划书，重建该桥。

该局也建议加筑防浪堤，以有效地

防护海岸，但却被马华领袖扭曲成

「填海工程J ,让人啼笑皆非。

r,
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记者兰 ri仁ML^z《迟至下
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犮、i,I> tJ^-F 叫里阿兹

敏阿f1 fei�选举局

主任挚督资夬I..

论> 并进fj'f约一小时半的商说。

「听/他丨n的窝见栝，我丨n决定进

？-j更多咨洵。J

他遗憾，槟州闪电选樂的讨论

理应私底下进行，但他不满此祺被

外泄并被一些AM染,导致他们无

法继续秘密讨论、

受洵及进行闪电选举的原因，

林冠英回应，自从公正党实权领袖

拿督斯里安华被逮捕后，我闰发生

许多贪污及滥权冋题，影响了国家

发眵、经济及人民的民主权利。

他仄为，此吋应让人民何权呦

出裁决，但如何让人民做出裁决.

正链他们目前正商讨的寧项。

「不能让人民的权利继续被

刹夺下+夫，人民+在大马感觉没权

力"为了恢S；人民的帟湞，恢复

民主进程，让人民成为老板，我

觉得应让人民有权决定u因此，

我觉得(让州政府.)重新寻求人

民的姿托没荷错。I

此外，阿玆敏阿里强调..该

社W电州选的建识，M

巧电州选的目的说服，

I�已很好地解释想要闪电

felo

,受闽及是否刘这些解释信妝

时，他则T、愿]T:.if回应。

他指出，他们今日回吉隆坡

后，将把此事带入公正党领导层

檢域2oum i 々槟州

今曰解黻，但

府尚需时问与希

未决定是孜攆前州选。

f々桉州、>:法议会将在

林冠英措出，槟州政

勾希望联盟友党进行商议，尚

不滿消息舛洩

后，

i寸论。

r)�动党中委会已-+-

因此他于周一

今，周二会见诚信党

rf 4 rf； 'IKr：事，今天则与阿丝

^ I本及赛夫丁3人会面讨

公正党鬍理主席竊左起为公芷党竞选扃主任罄督If夫丁，钵冠英宣布槟蜊议会不会寻求解散盾，行动党及公正党领袖高举双手，以示团结。

胬漸里阿兹敏阿里、林冠英、槟州行动党主席藥观发及公正党副主席努胷依莎。

「希联领袖进行讨论并非不

导常的事，并认为这样的商议每

？ bi好地.，」��
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納茲里抨敦馬負資產只能成立新黨
宙隆坡13日讯I巫统最商拽車

拿督斯里纳兹鬼汄为，前萏相马哈

迪要成立新政党的原因，是因为反

对党不接受他，幷将之视为「负资

产J .

纳兹里今曰在吉隆坡大马旅游

咨洵中心（WATIC〉s开记者会，受

询及救马等人或成立新党一事，如

此表示。

他也认为，教马等人成立新

党，对巫统来说也有好处，因为可

为巫统争取到华裔选票，

他表示，在过去的大港和江沙

补选中，马哈迪曾到当地的华裔选

区拉票，但最终华裔的选票仍是支

持国阵。「我希望马哈迪有足够的

资金，可以到更多的地方，因为巫

统会获得更多的支持票。我汄为这

对巫统是好的。」

「我很伤心，他要成立新党，

那代表反对党不接受他。如果要反

政府的话，可以加入反对党，根本

不需要成立新党。找可以总结说，

反对党不接受他，可能因为他是

『负资产』。J

虽然如此，纳兹里提到，成

立新党对教马一行人来说可能是好

亊，因为前巫统答都加湾区部副主

席傘督凯&丁曾表示，将邀请不满

巫统的人一同加人新党。

「成立新党未尝不是好事，因

为这是个合法的管道，如果要突然

政府就必须通过合法的程序。与此

同时，马哈迪还能为同僚们提供一

些合适的职位。J 的行为。

应为自身言论负责

此外，纳兹里推測前副首相丹

斯里慕尤丁可以成为害理主席，当

然主席是敦马哈迪。而前吉打州务

大臣拿督斯里慕克里茲可能是育年

团团长，至干前巫统0女组主席拉

菲达或许可以成为妇女组主席或其

他什麽职位。

他更调侃凯鲁丁可在新党内担

任「倒茶男」的工作，如在最高理

事会议召幵时，打点茶点。

洵及昨日发生的巫青党员大闹

行动党总部一事，纳兹里提醒，行

动党太平国会议员倪可敏应该为自

己本身的言论负资。

他说，在这个多元种族的国家

内，言行举止都必须进行，尤其是

身为一名国会议员，更应该为自身

的言论负折。「我希望涉及的国会

议员可以谨慎一点，因为这是个多

元种族的国家，任何敏感的言沦都

必琐顾好。」

他提到，绝大多数的华人不认

同倪可敏的行为，因为大家都不认

同这是一名负责任的国会议员应有
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找大家能相互妥协的点，.这必作

需要大家的相互退让。J

不过.他认为那不是容易的

路，因为现在没有任何灵药能解

决反对党之间的心结，而大家也

必须找出自己所能妥协及不能妥

协的事情

他说，「伊党过去在与反对

党合作时，不惜牺牲议席，为对

方助选，拣至提供经济资助。这

难道作为盟党，还不足够吗？ J

他也指出，伊党所无法妥协

吉隆坡13日讯|反对党阵营

因为无法达成共识，在大港及江

沙巧补选中吃畋仗后，伊斯兰党

署理主席端依茚拉欣指出，反对

党各党应该彼此休战，枪口一致

对抗国阵巫统这个主要敌人。

他今曰发文告指出，国家当

前面临的问题多如牛毛，大家应

该集中火力打击真正的敌人；但

各党想要逞英雄，因此大家自相

打击，先消灭任何可能跟自己一

样成为英雄的人。

一致對抗國陣

伊黨籲反對黨休戰
的，就是伊斯兰政策及原则，而

这也是该党创立以来的宗旨。如

果这是分歧点，只要伊党是在民

主框架内进行争取，盟党之间就

不应为此争吵。

他表示，「如果我们真心

诚；t,就能够在不牺牲斗争原则

的情况下达致共识。如果找不到

妥协点，所有的反对党在来届

大选只能同归于尽；如果我们能

找到，化为灰烬的就是巫统和国

阵0 J

他说，目前的主要政党都发

生乱局，反对党不但党内攻击自

己的领袖，也攻击其他反对党，

许多人看到现在情况都摇头。

寻找相互妥协点

他列明2条出路表示，r首

先，各个反对党应该彼此休战，

专注对付主要敌人（巫统及国

阵）。不要理会枪手的挑拨，先

以国家前途为重。再来，就是寻
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▲嘉宾双手举起花灯，进行亮灯仪式。前排左七起为查尔斯、杨金章、马尼瓦南、李育才、邓章钦、苏素勤及甘纳巴迪劳。

維佛攣班_供法教育
:X巴生25日讯）雪州高

级行政议员拿督邓章钦呼

吁，雪州佛教团体应该向.巴

生滨海佛学会看齐，积极举

办佛学」班，以强调佛教教

育，弘杨佛法。

他说，不少佛教团体非常注

重法会和拜佛，但在宗教教育方

面较为不足，所以希望佛教团体

可以借助州政府的资助，每星期

举办佛学班。

了解真正教义

"虽然我国有很多佛教徒

，但很多人对佛教的了解不足，

。所以当大家确认本身的宗教是佛

教后:�应该共修佛法，了解怫教

的真正教义。"

邓章钦是在昨晚出席巴生滨

海佛学会55周年纪念联欢晚宴上

致词时，这么表示。此晚宴主题

为："情孛五五.共传法轮"。

他说，雪州是全马唯一每年

制度化拨款给非伊斯兰事务的州
属，4年准备600万令吉作为非

伊斯兰宗教事务的拨款，而根据

佛教、道教及华人传统神庙每年

可获得360万令吉拨款。

每年拨款非伊斯兰事务

"雪州.有为定期举办宗教

螭花

全灯

tk

u
同观

.时。

举

起

此外，邓章钦提早宣布，巴生滨

海佛学会今年将获得雪州政府非伊斯

兰宗教理事会的5万令吉的拨款。

.：出席者包括筹委会主席李育才、

加埔区国会议员马尼瓦仁、巴生区国

会议员查尔斯及雪州行政议员甘纳巴

迪劳等人。

课程的沸教或道教等组织提供拨款，

这笔拨款是依据学生人数发出，即每

名学生■一年200令吉，顶限为100名学

生。

他说，巴生滨海佛学会是少有的

佛教团I体》每年都获得佛学班拨款的

最高定彳额，即2万令吉。

楊金章：成立施醫贈藥部

E生滨海�
佛学会

会长杨.金章指

出，巴生滨海佛

学会以弘扬佛

法、服务人群为

宗旨。

""本会自成

立以来，已先后

设立弘法组、福

利组、教育组、

青年组等，除了

不间断弘扬佛

法，也在周日举

办佛学班，以佛

立施医ji药部

以帮助贫病的

群。..

▲杨金章（左）赠送纪念品给邓章钦

法教育孩子。"

他也说，

该会目前也有成
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操勞過度致抽筋疼痛

延長病假病 至M

B蘇斯敏.—_—

轚癘■辰病假里12月

打字须手掌使劲

"我目前连打一封信也不可以，因为手指不能正

常操作，即使是以手机使用wrtiatsapp发送短讯也必须

整个手掌使劲_，而不是靠一根手指就可以操作。"

向来习惯使用平板电脑的她指出'区区一个回續

手机.短讯的动作，也会导致她整个手臂上下拉动的幅

度植大，进而牵动颈脊'所以很多时候'需要由其

儿帮她回复手机短讯。

"臀部下方有很多神经线�所以我坐不能超过

两个小时 <通常会躺着，否则压到神经线，就会很辛

苦""

她说�基于其市议员_取务是由行动党推荐g

任，所以她依据程序呈交请I盾信给行动党百乐镇州议

员杨美盈，再由后者致函给甫政厅。

谢秀贞指出，她原本是.从4月起向市政厅请病假

至7月，惟在听取医生的劝皆后，她已延长病假至今

年12月31日，至于其市议员的任期是截至明

满。

"从今年4月到现在,我几乎足不出户'只有柱

返医院、住家和教会。目前由孩子帮我进行复健和处

理家务事。"

谢秀贞肓有两名年龄：分别为10岁的儿子与17岁的

女儿；其丈夫则患有小儿麻痹症，他每天在家里煮完

饭菜后�才前往美门残障中心做手工。

她说，她原本是到阿松大医院复诊�惟该私人医

院的医药费很昂贵，所以她0开始转院至马大医院。

(八打灵再也25_曰讯'）自幼患有进行性

神经'|±腓骨肌萎缩症（Charcot-Marie-Tooth

disease，又称腓骨肌矣缩症）'的八打灵再也

市议.员谢秀贞，在医生的劝告下''，向灵市政

厅延长病假至12月杪'避免操劳过度使病情进

一步_恶体。_�''

.她接受《大都会》社区拫电iii时'说，腓骨肌萎缩

症的症状是操劳过度后，'会造成抽舫和神经疼痛。

她透露，�其病情已有某个程度的好转，只是医生_

I揞其颈骨有一些退化，经她土网搜索资料，发觉一般

上只有70余岁过后才会有颈骨退化的情况，因此相信

是活动量过度所致《�'

"我今年才50岁，就出现颈骨退化的情况，因此

医生劝我要多休息，不要过度操劳。"'

她说，她之前一度出.现抽筋，情况甚至严重到影

响腹部和胃酸倒流，因此目前也必须定时服食治疗抽

筋的药物》

傳林怕威補李學森空缺
—做好準備隨時辭職

▲现年50岁的谢秀贞，提早面对颈骨

退化的情况，因此在医生的劝告下，

唯有再休息半年和暂时放下市议员的

职务。

、《大都会》社区报探悉，行动党八

M打灵再也北区国会议员潘俭伟的女

性特别助理林怡威（27岁），将填补已向灵市

政厅呈辞的市议员李学森的空缺。

可#消息指出，行动党已向雪州行政议韻

欧阳捍华推赛林怡威出任市议员，以替代李学

森的空缺，0前正等待州政府批准和通过，再

将有关名单呈交给市政厅。

由于李学森的任期将于本月31日届满，因

此林怡威是杏可以在8月1日起接任其职务�暂

时不得而知。

甫于今咩5月才受聘为潘儉伟特别助理的

林怡威在受i飼时说，她目前暂时不便对此事发

表任何谈话和D作出回应。

@秀贞说，其负责领养的地区已
� I^J由领养SS2的另一名市议员王

绥生暂代，她希望第六区的居民，包括

SS23、SS24及SS26的居民，若有遇上任

何民生问题，可以联络王绥生。

不管怎样，她说，她已做好心理

准备，万一无法痊愈，时机一到就会

薛职，以让更有能力的人出任iin义员一

职。

王绥生受询时指出，他过去�担任

'杨美盈的助理，所以早已认识第六区的

居协组织，也清楚当地的环境和情况，

因此暂代职务是游刃有余。

I
：冗、根据大都会

行'社区报从各歌搜
索到的準基百科显

SE示，进行性神经性

:腓骨肌萎缩症，即
.：百— (Charcot-Marre-

神 Tooth disease、
m C-M-T，又称腓骨肌..

Jg萎缩症），是以3名
.W最卑发现耽病的法

^ _研究者的姓氏共
m同命名的。

3^ 这种病症的主
？ 要症状是双腿渐进

性无力，患者发病

年龄一般在20到40

岁之间，是一种罕

见的遗传疾病。

' >

▲王绥生目前除了须

照顾SS2地方政府民生

事务之外，也须暂代

谢秀贞请病假时期，

协助看管SS23、SS24

及SS26区的职务。
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�左图：杨添花i
(右）及财政陈■

亚杰（左）代表|
南海观音寺将1千I
令吉善款给洪金1

龙。

�右图：阿末尤fc
努斯（右),移交|
3千令吉给刘再�^
荣。 .、

(瓜拉冷岳25日讯）瓜拉冷

岳仁嘉隆南海观音寺一连6天在

该寺庆祝南海观世音菩萨圣诞千

秋，平安宴筵开120席，场面热

闹。

第四届理事会就职典礼也么

顾问郑文芳、杨连发、洪平处监

誓下�"宣誓就职。

況 filial-1 � ?l| /ifii'l' 'jl

主席刘再荣的领导下、，积极推动

W史悠'人的丨今'f ！f 'IT '

^丨�.席柃添/fc坟山委

公iiM 政尚、卟杰��'rf^X

1000^,', ？-, iv:^f 点&乃六 hi慈'

卉 y=介 1； ' if" ih >； iJi t 龙接
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行政议员欧阳捍华

g助理郑永德代表致词

时，也希望区内居民提升及注

重区内的坏境漬洁，加强提升

市容的观瞻。

他同时代表欧阳捍华宣布

拨款2000令吉给该寺。

Kfcj|B j 4h4BU 差 ■■一 '―,、

f顾问 郑文芳、杨连发、林吉庆、 ：
叶明利、洪金顺、洪平进

名畨主席拿督黄世交、皇室拿督陈福坚、

陈亚华、林海、洪福来、黄建勇、

邱进龙、陈細、王文辉、

廣光华、徐宋文、杨德美、

苏秀强、郑有财、洪金瑞、

杨云章、陈联益、杨金堆、

�洪_艮、黄木成、蓝天赐�一
主席 il苒■:::.巧沾：：：乂 ：：

副主席舊福隆、冧福发、福i花、

林劲吉、陈亚杰

总务 洪进忠 副�黄志胜

灣皿—mm 一副 幸瑞奪—
文书 刘天祥 副�郑美花

xm 福反、_探

女际一叶顾二洪福里—
'13 fflfi . iii 'ijti
：:l Wr _4农塞明华：、邱进雄、 ：

■�张健祥、谢亚德、林安通、

叶金光、杨文宗、洪福成、

■�刘汶成、徐瑞豪、卿S—

| sit洪福、薩i ■ ：
■■；；"■ j 宮主�權

阿末尤努斯促购地供发展

雪州行政议员阿末尤努斯

表示，希望新届理事为该寺未

来发展着想，能将寺前另一块

土地购下。

他也宣布拨款3千令吉予该

寺。

/一嘉隆南海观音
Jt�I一寺网页暨云

端管理系统（http://

j enj aromnanhaiguany in.

、:'.3Sc': g6s. 2u. com)，也在会上

H由刘再荣主持推介礼。
^ 当晚也设有竞标福品

|||环节，其中报效的3件福品
胃成功标得8576令吉。
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加

▲黎潍福（左）表示�白&组4支队
伍获添加器材后_预计明年初就可以

大展拳脚。旁为园艺组负责士毛月的

育员米苏亚里.。
' ' .'

接许多修剪树木投诉

貸款添購器材服務民眾

'圾问题'因此将大部分的收人

都花在清洧工作上。

(加影2 5日

讯）获雪州政府贷

款256万令吉的加影

巿议会园艺组，料

在年杪或明年初添

购足够的器材给组

内4支队伍，以为民

众提供更完善的服

务。.：

加影市议会园艺

磁苜前面对"有人无

机器"的向题。因此

面对民众的投诉时，

叙组也只能优先处理
较紧急的问题�其他,

如修剪枝桠的工作则

需逐步完成。

▲园艺组现阶段将优先处理紧急事故，非紧急状况下的树木修

剪工作则会延后进行。

▼加影市议会目前只有一台搅碎机，未来将会

申請撥款裝飾新村牌樓事

黎濰福：與村委會討諭
拖补充'雪州行：政议员

欧始#华土周前籴士毛月巡视

时，色向对方提出有关事项■；

近期也将致函州政府提出申

请。

@潍楫将与村委会讨
t论向州政府申请拨

款装饰新村牌楼一事。除了装

设LED灯，牌楼左右两侧也将

设有对联》,

1 ：、他不§认市议会接获很

多修剪树X的投诉，只是园艺

组Sf■器#缺乏而无法完成tt

务。

他说�他今早前往视察园

艺组在士毛月新村牌楼旁处理

一棵大树吋指出，他接获村长

反映指这棵较高大的树长得太

茂密，并A渐渐倾斜�树叶也

遮住新村牌楼字眼。

"村民也担心若再不处理

这棵大树'将出现危机。园艺

组到投后派员到场将大树

砍掉。"

■firt影市议员黎潍福向
刀口《大都会》社区报

指出，园艺组获得这笔贷款

后，将购置两台云梯、3台搅

.碎机及罗里_

他披露，自前园艺组K

有两辆云梯车及一台搅碎机、

由4支队伍轮流使用，导致工

作受阻"他相信该组在增添相

关器材后^能*助改善工作效

率0

"根据市议会的tf划，

园艺组目前设有4支队伍�未

来每队将获分配一台搅碎机、

一辆云梯及一辆罗里。有了这

些配备，园艺组就能大展拳

脚、"

他说、，市议会非常重视垃
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"包租公/包租婆"，在改建单位出租

给学生或打工一族充作宿舍前，请先确保符

合地方政府设立的指南，以免抵触地方政府

U法令。

" ~、首邦市PJS9/6路一双层排屋于今年5月

|初疑电灾后，掲发该区多间民
�f宅涉嫌进行违伊这只是冰山
I —角，很多时候屋主并未向

1请，直至地方政庥接获情报上n突击检查

I�邊、

时，才揭发违例装修。

其实，梳邦再七市议会早已制定住宅

或商业建筑单位转作学生宿舍时，装修与规

划标准指南（Garis Panduan Dan Piawaian

Peranc+angan Rumah Kediaman/Bangunan y

Perniagaan Yang Di jadikan ksr^&
Pelajar) ■规定任

▲首邦市PJS9/6路一带有不少单位供出租用途。

▲PJS9/6路一间充作学生宿舍的双层排屋早前发生火灾后，让民众更关

注居家安全的问题。�.

――will III,lillKHIIIIill�V-H-H ".一 �� ���■^⋯..、"�，一.^-ea8yMI||||HHll,|||||H|lH|||,ll 丨丨 H—gBBB——

▲梳邦再也市议会管辖区内有不少高等学府如雨后春等般林立，诸如首邦市一带，因此学习宿舍的需求量也非常高，惟业主在进行

.室内改建和装修工程时，必须遒守指南以确保住户的安全。
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.#邦再也市议员贝柒强指出，根据现有法令�任何屋主要将K
1JFI子出租给学生或员工作为宿舍之前|都必须先知会讳、.

不过如果屋主与租户同住一屋檐下，就无需通知市议会。

在市议会管辖区内普遍上有两种室内装修的情况。第一种情

况是申请准证获批后，申请却未遵照指南和根据已批准的闬

测改建；第二种情况则是业主在完全没有呈交图測下，私卜改 C

建。

"不可被合法化的情况是兴建超过指南所规定能建造的

房间数量，造成房间很多.、走廊空间狭小，不符合防火规�m

他说，市议会在执法时，甚至发现一些业主甚至

把厨房和客的空间改建成房间。�j-K'M ；

"虽然这种情况下，建筑物并没有扩建，但房伺�激
■间隔得太多，甚至不符合消拯局的标准。"

他指出，在该市议会管辖区内，如SS15区及PJS 7

一带因附近有高等学府，因此出现一些业主违例进行

室内装修或增建宿舍的情况。纖了解'这些住宅k

只有部分业主提出申请。�级
, ^■

▲任何欲转作学生宿舍的住宅、商业大楼，都必须按照梳

邦再也市议会拟定的指南与规划标准（Garis Panduan Dan

P it awa i an Perancangan)提出申请并遵守各项条规。

rm\

▲贝荣强：'任何出租给学生、外籍人士或

打工一族的单位，都必须栝合建筑条例、

防火和安全要求。

Pnljrj:Hkran�，"仲

uj., Persiaran Perpaduan USJ 5 47610
Subang Jaya^Selangor

客卢服笋屮'L、03-8024 7700

-Calt

电热 mpsJ@mpsJ_gov.my

两址 www. m psj -gov. my
i..... ■ "二:� 二

|T]荣强指出，根椐指雨,惝
若是20呎乘70呎的双层排

屋，最多只能容纳10人居住。且每

间房间都必须设有窗口。

"一些双层排屋甚至在楼下

-增建五六间房间�楼上再增建四五

间，这种情况很离谱�且明显已违

反了建筑条例。"

他不讳言，现有的指南有一

些纰漏，诸如未清楚阐述客厅或厨

房不可转作房间，以致有人走法律

漏洞，因此市议会正在探讨修正指

南=

"市议会正拟定另，份新的指

南�，以规定居住人数的顶限，惟该

�份指南仍待寻求市议会的批准和通

过。"��

他形容该份指南是一份，加强

版"及更详细的指南*以更严格监

督违例室内装修活动。，

▲任何欲装修房厘以充作出租用途的产业持有人，都必须前往市议会总部设于

3楼的一站式中心（JABATAN 0SC),查询详情和索取申请表格，并在获枇后才可

以委任承包商进行装修工程。—

Page 2 of 3

26 Jul 2016
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro Edition A • Page: ME18
Printed Size: 1425.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color
Ad Value: MYR 79,390.57 • PR value: MYR 238,171.71 • Item ID: MY0026599631

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



—議iwiir
住宅或商业建筑单位转作学生宿舍的装修与..

规划标准指南： —^_一

 *亚通紐福！减中IFilTRos—
 Sederhana)，每个单位的面积最低限度、

,是20呎乘70呎（6.1公尺乘21.3公尺）及

拥有至少15呎（4.6公尺）宽的后巷。

*拥有4间睡房的双层排屋，在没有进行任

何装修之下，最多只允许容身10人；倘若

装修或增建房间，并未规定房间的数量。

分屡物.
@ 被允许 1WSI1 接，

.........T；——

�福桥單莅(Rumah Kos Rendah) (650平

方尺)3房式/最多6人

�中廉桥蓽位（Rumah Kos Sederhana

Rendah) (750平方尺）3房式/最多7人

�'中价单位（Rumah Kos Sederhana) (850

平方尺至1000平方尺）3房式/最多8人

�中价单位（Rumah Kos Sederhana)(少

过1000平方尺）3至4房式/最多8至10人

...*莓一名岳戶的容身面轵另最振^早云

尺、2公尺X 3.25公尺，天花板的最低高

度为2.75公尺。,
�人的大房，必须建有两扇门，

以供出入。

*远桌是ii，前方至要夫？]出入口及屋

后，都必须要有紧急通道。

兴 ii# 乏前，mMMmm

同意。

■间的通风口和自然采光面积，不应小于

该房间地板面积的15%，并须有开口的一

个或多个窗口。

*橱若通MSiii采晃示蒋合最面EliS

的需求，则固定的通风系统与空调设备，

在技术上是被允许的。
I

C^3' Fni FT1 ^^3 :
U 剛 liJ ifl.；

你清楚大马通讯及多媒体委员会

( MCMG)的权限，包括其扮演的角色、

"监督事项及投诉机制吗？

下一期的"官府开门"，为你揭

1 晓。：.
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旺阿兹莎（中）：公正党一致认为，行

动党要在槟州举行闪_电州选的建议尚未能取

信予公正党。其后为阿兹敏阿里。

(八打灵再也26'日讯）公正党还没有

充分准备接纳行动党要在槟州举行闪电州

选的建议。

公正党主席拿督斯里旺阿兹莎今晚在该党

总部主持该党最高理事会特别会议后告诉记者，

会议一致决定，行动党的建议仍未能取信于公芷

党。

她说，公正党是在进行深人讨论并考虑公民

社会的意见后，作出这项决定。

她补充，公正党将在近期内派遣一个

高层代表团向行动党解释他们的立场。

"尽管如此，基于我们的情谊，我们

仍会继续与我们在希望联盟的友党讨论这

.个课题

槟州首长林冠英昨晚宣布，希盟的国-

家诚信党已经支持行动党要在槟州举行闪

电州选的建议。�.

今晚的会议长达2个半小时。出席会

议者包括公正党署理主席拿督斯里阿兹敏

�阿里、副主席努鲁依莎，三苏依斯干达、

.总秘书拉菲兹、纪委会主席佐哈里、总财

政陈仪乔、赛夫丁阿都拉等。
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漏

zK ▲阿兹敏（蹲者右）在主持推介礼后，也前往巡视在"美拉华帝在园所展开的更换旧水詧工程，并向工程负责人了
解情况o

(安邦26日讯）雪州政府隶属

的雪州水务管理公司将会在雪州、

吉隆坡及布城展开更换旧水管计

划，以解决水管破裂及漏水所造成

的水供短缺问题。

该公司今日举行该计划推介礼，

并邀请雪州大臣拿督斯里阿兹敏阿里出

席主持�同时宣布该计划将会分阶段展

开，预计2019年完成，而于今年内展开

的第一阶段则涉及12个地K，分别恳美

拉华帝花园、鹅唛斯迪亚、斯里鵝唛花

园、十五碑、蕉赖六哩村、敦拉萨镇、

巴生中路、柏西兰卡央安、甘榜打昔柏

迈、加影灵青镇第二区和第五区及绿野

山庄。�，

84 "黑区"预计耗资4亿

.阿兹敏指出，雪隆共有84个"黑

区"经常发生水管破裂及漏水问题，涉

及共.422公里长的水管�预计耗资4亿令
-h-Ttr+El -I"!.

"我们将会在今年内先在12个黑K

展开工程，W2017年则有另外11个黑区

展开工裎。其中率先展开更换水管工程

的美拉华帝雀园，是情况较为糟糕的地

'.....

他指出有关经费应该是由水务资

产管理公司：PAAB)所承担|但是基于

更换水管的：：作刻不容缓，在不知有关

单位及中央改府俩时可批准拨款下，州

政府允许雪州水务管理公司预先拨出款

IBM并打右类"T相。
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水管年齡30至40年 6000公里水管易破裂 美拉华帝它园投诉多
i ft I(I�i- TQ 由 /1\ /. *lr 抽：nf'小 il npf
IJi Ui VJt -L-T±t'T -F^Lir.^ n HT< ^

KM � fit i芙抆华帝花Id、鹅》4'靳迪

iv、断丨!.鹅吨屯园，rfri这3个地//的费m

挪!)12 " �':■、-々�耑吋12个H时叫完成'.

"找 fllfl:20iwi 月肀今 <|.(ijj 期

ini � a f.'- <r:帝花园听拔决的水访破贺投

报Jt 0丨3宗�意味着毎个JJ

-:li � III丨水狖浞氷则打118'上。"

他说，听迅勉lit花M n鹅哒斯迪W.

则别<j_30$及23宗水赀破货，以HA'\

水位漏水事件。

时殳以$?好尜时的水'r,�涔换■

；少努丨!fi这成� |!| Pil换丨丨'水tvu w

km'i � N此"'i'丨丨m ；、:分阶咫re

同地区展开工程，其中第一个阶段的工

作将阽纯(t匕M、地KW 1丨:�涉泛的水_TV

他说.iii -P't-niYj [fV.f[资「>oo(j力

令吉，并将会于这个片内展开t.稈'预

U ^<h2017.n-12JJj'd>J� ' WII.丨枋也攻逾 1

；rrooo，ij!、' '

�州水务赀ii公irj资产竹地ft) .iv
目人沙努斯指出，5降反如城介

约⑶00公!1L的水符年龄为30免40年� i�

拽水管在；t法承受压0下容易破裂'。

很多年龄；1U年以.1..的水赀没

fr:人路旁，气吋的UHI ；iiyc R^iUKj v；

通流蛍的止力�以效水fi破馊的儿申很

讓__!1___議__義__

他说2局因此决疋觅换旧水Y1.i卜.

划，；t杵会作今年丌始分阶段逬丨|_ � |"]
^二'氣'�-.

他以湖加坡及陴洲为例，☆人

Kftxnimf水进行I-.述沾动�将

会冲政fff开出罚中-。

他|.1丨网�古州并it .&仿效仃

X;-|収修改扣X；的;iJ;，� If[丨坫沿

'.'I味I-.& n人ivi作这//而的.s.

批准拨8亿建2滤水站

|>"|兹敏也说，州政府将公确W

朴丨'、J水供教质-It-中州政W {v.对人

w的/(；、iff y �批准拨次sf乙令_,Y；乂iii

沙K彷的iif:水站。

他i5i，对vh丨I屮央政K'f所'R iil

的冷it} 2滤水站必浊延午:201 ！)'叶：1.能

丨砧列夬培�并指州政WfU_I' '<；■

怙况IU1外拨款兴5衣泷水站-

大臣：辦醒覺運動

工廠應改用循環水

m兹敏说'州政府S前正积
込动■朽北矜

他指lii � +少I.)',丨1'. d哚

IV�$ �【fi丨他则《f 吓收

K J>V i冬 AIH f丨-ii iif ,.；-�'[-: ill fi 环'K

(rei'>clr wulcr ) ■■「、| Vj-'r-JH |勺水

vt a i ■'-；钟 I iii 低,-'i I .'ii- 'I.广 'K 的

mmik

此外�他也 <\； (：1、W fV 'Aj ■

个负责任的用户不应浪费水源，并

指不少人民使用涂水频密地洗车或

进行园艺活动，甚至是用在游泳池

_?_讓_�動議#_議_囊議：議

兹敏指出� '1丨州政晌作水伏

PHI <k m 下承的、k I ^ 捉 f!> 'if 令 ifii

及冇效伞的水供服务，ifuu.m计划F

则有2项课题必须il:视讣义収f』_-幼'分

别减少允效益水及捉供！足够的水

議囊義藝養鬚議藝_看_議醒_
他说�州内的尤效益水问题队然严

重.巴仙达3496 �而这也迠成州政

府及人Id:々损失'

他强调，造成A1效&水K发UdM

并I丨：只打水IT破效问题'偷水沽动tliJi

W:中�颂原闵� 1々1此他Mfiij各地//收府

必坤釭严〗》/对丨、|涉坆偷水沽幼荇=

他说�州政府叽视无效^水Hfe.

汴设足[I标�既li在2025年时效iii

水巴仙肀降免2r�。

他tii说，这也必祯柯啤& h ifufiirij

rr，包拈用广及丁J nm水�

BO Mmmm

m. ffi

厲認
對双
付益
偷7k

水囊
降

至

25

%
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■
▲适耕庄旅游发展协会负责接待13名部落客，并带领他们到适耕庄景点参观，中为黄瑞

林。

在旅游网站（www.lotour.com)中蹄选出首13名最受欢迎的部

落客，希望能靠他们的文采吸引大量中国游客到雪州旅游。"13中國著名部落客

黄瑞林：留宿2晚充分体验适耕庄受邀推廣雪州旅遊
适耕庄旅游发展协会会长黄瑞林接待部落客时说，适耕

庄是盛产.稻米的小镇，也是出产大量渔获的渔村，因而被冠

上"鱼米之乡"。

也是适耕庄区州议员的黄瑞林指出，适耕庄是国内著名

生态环保旅游景点，如果想要体验本地的悠闲生活，必须在

此留宿2晚，才能体验到道地的生活态度"

"若^择到此丨日游，只能走马着花，并因时间关系而
没办法一一尝尽适耕庄的美食。"

无论如何，他也感谢部落客协助雪州政府推广州内旅游

景点.。

(适耕庄26日讯）雪州旅游局邀请13名来自中国的著名

部落客到州'内景点参观，通过文章深度介绍和设计行程来推

广州内景点。

这项5天4夜的"飞莪计划"推广活动包括安排部落客到

双威水上乐园、云顶、瓜拉雪兰莪和适耕庄旅游，并获适耕

庄旅游发展协会总动员，接待他们畅游适耕庄各大景点。�

雪州旅游局通讯主任阿妈纳兹里说，州政府主要是吸引

中国游客到雪州旅游，因此旅游局特别遴选和专注在推广华

人集中的区域景点。

"该局是每两年举办一次邀请部落客的活动，而这一次是
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▲黄瑞林（右一）感谢中国部落客协助推广雪州景点。

▲部落客到沙沙兰"夭空之境"时，不忘跳跃拍照。
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只欠东风，希望大家可以慷慨

解囊�协助早日完成建庙的心

愿。

' 在场的包括雪州行政议
员甘纳巴迪劳、行动党班达马

兰州议员陈博雄、沙亚南国会

议员卡立沙末的代表阿兹里、

巴生市议员杨文来、梁德志、

李富豪及严玉梅、该庙永久名

誉顾问主豪杰、顾问拿督邱福

隆、筹委会主席陈进发、总务

李锡成、副总务梁健兴及财政

李坤珉等人"

▲王豪杰（左五起）赠送礼篮给甘纳巴迪劳。左一起为梁健兴、邱福隆、�▲梁健兴（左二起）在陈进发见证下，赠送礼

杨文来及梁德志I;右起是陈进发与张增光。�篮给陈博雄。左一是李坤珉。

巴生何府三軍廟獲撥地
.1 .... .....

盼籌100萬建躕基金

I博雄表示，无论是大选落在何
_时，国州议员都应该做好准备�

随时迎战。

. 他说，政治人物不应拥有临时抱佛脚

.的心态，勿为了大选才开始为民服务�反

输应在担任有关职位后，就关心民意。

"选民需要的是能服务民众的代议士，

一般只要满意当地代议士服务，选民就会支

持他，这是能够理解的。"

因此，无论何时进行大选，各国州议

员应已做好准备，随时迎战。

陳博雄吁議員準備大選

测，并得到相关部门的批准。

"所获得批准的地段，就

在本庙对面的一块空地'而目

前计划中的新庙面积大约是60

呎乘120呎左右（即7200平方

尺）。"，

他说，如今可说万事俱备

理想地段建庙。"

张增光是在昨晚出席该庙

庆祝何府三军庙圣诞千秋日曁

成立60周年纪念平安晚宴时'

这么表示。 ''

他说，在理事的合作之

下，已规划好新庙的建筑图

▲巴生何府三军庙理事和嘉宾见证张增光与夫人王桃缘各捐出2万和1万令吉给巴生何

府三军庙，作为建庙基金。左起为张裕隆、公正党崙都知甲州议员罗兹雅代表、邱福

隆、王豪杰、杨文来、梁德志、阿兹里、甘纳巴迪劳、李坤珉、陈博雄、陈进发、张

增光、严玉梅、李富豪？梁健兴及李锡成。
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(吉隆坡26日

讯）马来西亚华人行

业总会（行总）呼吁

各行业业者，站稳立

场反对在我国落实伊

刑法或以神权治国，

并促马华、民政等国

阵华基政党在中央政#
府严厉把关，避免各

行业受到冲击。

行总总会长拿

督蔡金星说，吉兰丹

州哥打崙鲁市议会昨

日就该市某商场内的

钟表店开出罚单，原

因竟然是基于产品海

报模特儿穿着暴露而

触犯条例，这明显是

神权主义渗透行政体

制，对各行业所造成

的冲击。

连在店内张贴由相关品

牌提供的海报，都触犯了相关

法令，这证明无论是神权主义

或伊刑法，都会影响我国各族

人民，尤其百业业者更是首当

其冲。"

他说，吉兰丹州的种种

伊斯兰化条例，已经对各行业

造成负面影响，从早前的理发

业、电影院业者，再到现在钟

表业也成了受害者，这都是各

行业成长的无形阻力。

蔡金星说，雪州政府之前

针对售卖酒类饮品制定条例也

店

M例

箜影

塞謇
罰各

單業

行伊
m
/1VHA J ^

A條

' "不管是伊刑法还是

神权主义的抬头，这些对

具有多元种族、文化、宗

教的我国社会而言都是影

响深远的，非穆斯林群体

无法置身事外，任何有关

这些政策只影响穆斯林的

言论都是自欺欺人的。"

 他指出，各行业业者

的客户对象都未必是单一

种族的，总不能针对不同种族

执行不同的政策，因此/任何

过度的伊斯兰化都会影响所有

人和众多行业。

"我呼吁中央政府和各州

政府坚持中庸路线，并且正视

多元社会的事实，避免影响各

行业发展，进而使到国家经济

成长受阻》"

他表示，行总会收集各行

曾引发混淆，并影响杂货

店业者和中药店业者，上

周更有伊的雪州行政议

员，公然促穆斯林以宗教

祷告时力量阻拦演唱会的

举办，同样影响演唱会业

者。��

不影响非穆斯林

自欺欺人

业的反馈并提呈给有关政府单

位或政党领袖，以便反映国内

百业的看法和隐忧，也希望当

局认清我国多元化的实情，以

免牺牲国家的经济前途。
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二.............：调_靈

(古晋26日讯）第18届马运会进行8天以来 > 迎:

来首位5金得主，她就是登嘉楼脚车队选手诺艾莎！j

三马连新镇路在周二上演两场金牌赛，表现強

势旳登嘉楼队又有2金入账，他们通过藉19岁小妮子

诺艾莎在女子48公里绕圈赛封后，这是她在本届赛U
第5枚金牌，继续刷新自己的奖牌纪录。-.，，Ji

此前，诺艾莎的4金分别在女子个人脚■
30公里计时赛卫冕、女子个人脚车100公里计

时赛和团体赛添金，昨日又在女子50公里公

路团体计时赛助队捧冠。在男子60公里绕圈

赛，登队由阿斯拉夫赢得金牌。
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=�外，马运会最大金库、■田径项目

_�(今日拉开战幔，一共决出6枚金
-4-牌，砂拉越独赢2金，柔佛、登嘉楼、彭亨

^和联邦直辖区各收获1金。
w 砂拉越是由黄传勇（译音）在男子链

A球赛以50. 82公尺的总成绩夺得金牌，丁昆

�妮（译音）则在女子铁饼赛以39. 74公尺添

金。..

S 来自柔佛的诺沙菲在男子跳高赛跃出

€ 2. 10公尺称王，唯距离赛会纪录仍有0. 11

K公尺差距。i联邦直輪区的吴玲云（译音）为州属

89贡献金牌，她在女子5000公尺竞走赛凭藉.
Mlt 0. 17秒优势'，以26分34. 60秒成绩获胜。.

,男子三级跳金牌落在登嘉楼的聂法里

查手中，他的成绩是15. 14公尺。彭亨的

S.普瓦桑登则以33分43. 56秒的时间称霸男

子10000公尺。

努爾艾米助彭射3金

白■击赛场在周二再有5金《生，彭亨横
扫其中3金，联邦直辖区和霹雳各得1

金。�'

最威风的是彭亨队的诺法蒂玛、努尔艾米

与诺阿菲法，3人在女子50公尺莱福枪卧式团体

,以1757环的总成绩，打破年彭亨马运会-

的1?55环赛会纪录，「a时"也llTf茨年全国纪�
.袅。 ..�,

联邦直辖区的祖尔拾基克在男子1Q公尺气莱

福枪以]分优势，射出615环夺冠。之后的男子10

'公尺气莱福枪团体赛，霹霄队以1810环总成绩胜

出。女子50公尺步枪卧射赛，彭亨的努尔艾米以

588环成绩摸金，接着在女子50公尺步枪卧射团

体赛射出队内最高分数（588分），帮助家乡球

队以17劝环总成绩摘金。

2名国手级射箭选手伊克兰与诺阿莉雅，在

肩二没有丢脸，双双威功在男子与女子反曲弓项

目摘金。

；P|�水赛在周二再颁出2枚金牌，并且都由
雪兰莪拿下，国家队男子好手周贻尉在

男子10公尺跳台赛以349. 80分力压沙巴的杰尔逊

：BU (333. 50分）和霹雳的沙菲克（306. 00分）夺冠，

i願继3公尺跳板单人赛斩获个人第2金。

s S 陈_琳与许慧燕（译音）则在女子双人3公尺跳
SgJ板，以231. 36分跳出金牌》银牌与铜牌分别落在沙
^巴与东道主选手的手中。

、JJk 跳水赛结束第4天争夺后，雪兰莪暂时以3金2银

H/2铜，屈居砂拉越（3金3银5铜）之后，排名跳水奖
flj牌榜次席。
2 举重项目今日颁出4枚金牌，沙巴分别由马莉宁
m.妮（女子58公斤以下挺举）与维尔金森（男子77公

斤抓举以及挺举），拿下3枚金牌，另一枚由登嘉楼

的诺拉西金纳比拉在女子58公斤以下级抓举夺得。

球类方面，登嘉楼夺得藤球男团金牌，女团金

牌由沙巴拿下。保龄球赛颁出男女混合金牌，并由

砂拉越胜出。
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S#泳项目在周二再决出8个项&，雪//If兰莪斩获5金成本日池畔大赢家，

H东道主砂拉越收下另3枚金牌。
收 雪兰莪是在男100公尺蝶泳、男200公尺
W蛙泳、男400公尺自由泳、男4X200公尺自由

两泳以及女100公尺蝶泳，夺得金牌》其中，
12 陈杰以54. 80秒刷新男100公尺蝶泳马运会纪

录。林俊良在男200公尺蛙泳也以2分19. 12

5 秒改写尘封20年的大会纪录，当年纪录是由
前国手谢俊道所写下，成绩是2分19.17秒。

帝此外，雪兰莪队在男4X200公尺自由泳，也

Pil以7分43. 67秒打破大会纪录。
flPU ■叶正洋在男400公尺自由泳以3分59. 51

3 秒称王。叶秀慧则在女100公尺蝶泳，以1分
03. 94秒封后。

HtC 砂拉越是凭藉埃丽卡（女200公尺蛙
泳，2分39. 23秒）、詹翠斐（女400公尺自

由泳，4分29. 49秒）以及4X200公尺自由泳

(8分46. 68秒）拿下金牌。

—111刚1_丨_ I' iiiiaiiniiiiiiiiiiniiii^——■�lam I

雪兰莪通过周胎蔚（中）、陈玮琳（左）与许慧

燕，在第4日的跳水赛中，分别夺得男子10公尺跳台

以及女子双人3公尺跳板金牌，成为当天大臝家。

彭亨队的3名女射击手，在周二的女子50公尺

菜福枪卧式团体赛中，一举打破马运会与青少年全

国纪录，威风夺得金牌。
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